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مدیریت کنترل افزایش قیمتها چگونه ؟!

 قهرمانی شما را تبریک
 می گویم، دل ملت را شاد 
کردید، از شما متشکرم

صفحه 2
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رئیسی: اصل را بر تقویت و تشدید نظارت و 
 بازرسی درون سازمانی در خود دستگاه قضایی 

و سایر دستگاه ها می دانیم 

 یکه زارع: سرمایه گذاری های ایران خودرو 
در اولویت تجدید ارزیابی

 سلیمانی: افزایش ۳۱ درصدي تولید سایپا 
در سال ۹8 نسبت به سال گذشته

رحمانی:رونق تولید با بخشی نگری محقق نمی شود

تمرکز سیاست های بازرگانی در حوزه قائم مقامی وزیر صمت

 دستور رئیس جمهور به 4 وزیر 
برای پیگیری تخلفات ارزی

 ذوب آهن اصفهان  تندیس زرین 
سرآمدی روابط عمومی را کسب نمود

 سال گذشته علی رغم همۀ محدودیت ها، از تمامی 
جهات برای فولاد مبارکه سال پرخیروبرکتی بود

سلیمانی: نیروهای تازه نفس صنعت بیمه 
معادلات بازار را تغییر خواهند داد

مالباختگان پدیده سهامدار شدند

2

۳

برداشت خواننده از تیتر بالاچیست ، آیا واقعا  قدرت کنترل قیمت در 
کلیه نیازمندیهای مصرف کننده و تولیدکننده وجود دارد ، سازمانهای 
متولی در راستای وظایف حمایتی خویش قدرت اعمال برخورد قاطع 
را دارند یا اینکه سازمان های مربوطه هر کدام از به دوش کشیدن 
مسئولیتهایشان شانه خالی می کنند .  افزایش قیمتها تقریباً در مورد 
کلیه کالا ها و خدمات چه در بخش خصوصی و چه دولتی معضلی است 
که گریبانگیر اقشار مختلف جامعه شده است، لیکن در این میان قشر 
نیازمند جامعه و حقوق بگیران دولتی، خصوصی، که قشر اعظم جامعه 
فعلی ایران را تشکیل می دهند، بیشترین فشار را در این رابطه تحمل 
می کنند.آثار سوء ناشی از تداوم سیر صعودی غیر منطقی قیمت ها، 
کار را به جایی رسانیده که باید نمایندگان ملت در مجلس شورای 
اسلامی به منظور حمایت از اقشار خاص و هدفمند، در امر کنترل قیمت 
ها دخالت نمایند. در همین رابطه وظایف سازمان ها ذیربط چیست؟! 
باید هر کدام از اقلام صادراتی یا وارداتی و به ضرس قاطع تولید کننده 
را کنترل  و نگذاریم واسطه های از خدا بی خبر زندگی مردم را تحت 
الشعاع سختی ها قرار دهند ، اما مسئولان دلسوز نظام باید بیش از 
پیش این زالو صفتان را به میز محاکمه کشیده ، امید آن که قانون حق 

و حقوق مردم مظلوم را بستانند  انشا...ا      

جوانان والیبالیست بر بام جهان 
صفحه 2

علی لاریجانی در مراسم تجلیل از صنعتگران 
البرز، حاضر شد و فعالیت های  برتر استان 
مجموعه های صنعتی استان البرز را در تحقق 

شعار رونق تولید موثر دانست.
و  به گزارش روابط عمومی گروه صنعتی 
پژوهشی زر، رئیس قوه مقننه کشور در جمع 
مرتضی  البرز،  استان  کارآفرینان  و  صنعتگران 
سلطانی بنیانگذار گروه صنعتی و پژوهشی زر را 
پدیده معرفی کرد و گفت: »قبل از حضور در این 
مراسم از گروه صنعتی و پژوهشی زر دیدن کردیم 
و آقای سلطانی روند توسعه این مجموعه صنعتی 
را برای ما شرح دادند. در اینجا باید بگویم شخص 
آقای سلطانی در نوع خود )جامعه کارآفرینان( یک 

پدیده محسوب می شود.«
وی تاکید کرد: »آقای سلطانی در مسیر بازدید 
بدون اشاره به مشکلات و چالش هایی که با آن 
روبروست بر این نکته تاکید داشت که با تلاش و 
پشتکار این مجموعه را توسعه داده؛ این روحیه 

ارزشمند است.«
این  در  حاضرین  به  خطاب  لاریجانی  دکتر 
مراسم با تاکید بر اینکه باید روی پای خود بایستیم، 
اظهار کرد: »داشتن این روحیه در کشور ارزشمند 
است، تولیدکنندگان باید با حفظ چنین روحیه ای 

باید با مشکلات مقابله کنند.«
رئیس مجلس شورای اسلامی، استان البرز را 
یکی از قطب های علم و تولید کشور معرفی کرد 
و گفت: »این استان در حوزه کشاورزی و صنعت 

نیز حرف های بسیاری برای گفتن دار«.
لاریجانی تاکید کرد: »مطالب  چالش 
و  استاندار  از سوی  های مطرح شده 
کـارآفرینان استان را پیگیــری 
به  را  نتایــج  و  می کنــم 

نمایندگان اعلام می دارم.«
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
مشکلی که ما پیدا کرده ایم بر سر اعمال تحریم ها 
است، گفت: »بخشی از مشکلات نیز حاصل وجود 

مشکلات اقتصادی مزمن است.«
لاریجانی در بخش دیگری از این سخنرانی، 
اضافه کرد: »وضعیتی که آمریکایی ها به وجود 
آورده اند، یک وضعیت مختص فقط ایران نیست، 

وضعیتی وحشتناک برای همه دنیاست. «
وی با تاکید بر اینکه باید در فکر تأمین منافع ملی 
کشور باشیم زیرا امروز روزی نیست که در مقابل 
فشار دشمن مقاومت را کنار بگذاریم، گفت: »اگر 
کنار  را  فشارها  نیستند  موفق  بفهمند  آنها 

می گذارند.«

مسئله تک نرخی شدن ارز مطرح شود
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به این 
مطلب که ترامپ گفته بود صادرات نفت ایران را 
به صفر می رسانم، گفت: »بخاطر رفتارهای نابهنجار 
آمریکا بسیاری از کشورهای موفق تصمیم گرفتند 

با دولت آمریکا مقابله کنند.«
لاریجانی با اشاره به اینکه به علت نوسان ارز 
مشکلات زیادی به وجود آمده است، گفت: »ساختار 
بودجه کشور درحال تغییرات اساسی است و باید 

مسئله تک نرخی شدن ارز را مطرح کنیم.«
وی ضمن اشاره به اینکه سوبسیدها فساد به 
دنبال دارد، یادآور شد: »کنترل ارز مناسکی دارد 

که باید رعایت شود.«
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 

محقق  خوب  چیزهای  همه  گفت  نمی توان 
نمی شود، عنوان کرد: »باید در شرایط تحریم، ارز 

را کنترل می کردیم که سعی خود را به کار گرفتیم 
و نتیجه کنترل قیمت ارز با این کیفیت محقق شد.«

معوقات مطابق قانون باید پرداخت شود
رئیس قوه مقننه با بیان اینکه حمایت از تولید 
رونق اشتغال را به دنبال دارد، گفت: »هر یک از 
مسائل را به کمیسیون مربوطه می دهیم و پیگیر 

رفع مشکلات هستیم«
لاریجانی ادامه داد: »معوقات مالیاتی و بانکی 
بررسی  مورد  مجلس  صحن  در  گذشته  روز 
قرارگرفت برخی از معوقات مطابق قانون باید 
اوضاع  شرایط  بفهمیم  باید  اما  شود  پرداخت 
متفاوت است و باید مکانیزم ها برای تولیدکنندگان 
واقعی عوض شود البته نباید اجازه سوء استفاده 

دهیم«
وی با بیان اینکه پرداخت سهم ۲۷ درصدی به 
واحدهای صنعتی علی رغم اینکه این مقدار در 
برنامه ششم توسعه ۴۰ درصد است، خلاف قوانین 
است، تصریح کرد: »به بانک مرکزی اعلام شد که 
این میزان باید مطابق برنامه باشد و نقدینگی 

واحدهای صنعتی و تولیدی تأمین شود.«
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه فعال 
شدن واحدهای صنعتی و تولیدی باید مورد توجه 
قرار گیرد، گفت: »همه باید از تولید و تولیدکننده 

حمایت کنند.«
در پایان این مراسم، پروژه بزرگ تولید 

محصولات کانفکشنری )زرکام( در استان 
البرز به عنوان طرح نمونه صنعتی معرفی و 

از مهندس محمدرضا آریا مدیر این 
پروژه تقدیر و تشکر بعمل آمد. 

مرتضی سلطانی در نوع خود یک پدیده است 
رئیس مجلس در بازدید از گروه صنعتی و پژوهشی زر

رهبر معظم انقلاب اسلامی: 
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سرلشکر قاسم سلیمانی فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: تحریم ها می تواند برای ما فرصت باشد که بتوانیم به لطف خداوند 
بودجه کشور را از نفت رهایی داده و به عنوان پشتوانه اصلی برنامه ریزی های زیربنایی کشور قرار دهیم.به گزارش خبرگزاری فارس از رابر، سرلشکر 
قاسم سلیمانی در آیین کلنگ زنی کارخانه های تهیه و تولید، فرآوری و بسته بندی گیاهان دارویی در رابر اظهار داشت: در درون کشور ما استعدادهای 
فراوانی وجود دارد که می تواند در بعد اقتصادی و فرهنگی کمک های بسیاری به جلوگیری از معضلات موجود در جامعه کند.وی با بیان این که اگر به 
نحو مطلوب از امکانات موجود جامعه استفاده می شد ما مشکل فرهنگی و اقتصادی نداشتیم، عنوان کرد: از اساس مدیریت اقتصادی در کشور 
ما برداشت غلطی شده که ما پایه مدیریت را بر مبنای نفت قرار دهیم و به توان تولید نفت، بودجه اداره کشور را تنظیم کنیم که ادامه 
این روند ظلم به نسل های آینده و کشور است. سلیمانی بیان کردما تا وقتی که ثروت های عظیمی که در این مرزوبوم به ودیعه گذاشته 

شده را نتوانیم احیاء کنیم مشکلاتی خواهیم داشت. 

هفته نامه اقتصادی ایران

در بازدید از یگان های مستقر در جزایر سه گانه
سردار سلامی: خطای محاسباتی دشمنان 

 پیام تبریک رئیس جمهور 
به تیم ملی جوانان والیبال

پیام تبریک رئیس مجلس در پی افتخار 
آفرینی جوانان والیبال ایران

تقدیر مجلس از وزارت اطلاعات در 
شناسایی شبکه جاسوسی آمریکا در ایران

رهبر انقلاب اسلامی قهرمانی تیم ملی 
والیبال جوانان را تبریک گفتند

در جلسه هیات دولت به ریاست دکتر روحانی؛
آیین نامه اجرایی »بودجه ریزی مبتنی بر 
عملکرد دستگاه های اجرایی« تصویب شد

فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در 
بازدید از یگان های مستقر در جزایر سه گانه 
ایران در خلیج فارس تأکید کرد: در صورت 
خطای محاسباتی دشمنان، راهبرد دفاعی 
ما به راهبرد تهاجمی تغییر وضعیت داده و 
همـــه ظرفیت های ما سراســـرتهاجمی 
سردار  سپاه نیوز،  گزارش  به  می شوند. 
سرلشکر پاسدار حسین سلامی فرمانده کل 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در جریان 

بازدید و ارزیابی میزان آمادگی های دفاعی نیروهای مستقر در جزایر 
سه گانه و منطقه دریایی نازعات در خلیج  فارس، با تاکید بر اشراف 
اطلاعاتی و آمادگی مطلوب یگان های دریایی سپاه در صیانت از امنیت 
آب های سرزمینی ایران اسلامی گفت: منطقه خلیج  فارس و تنگه هرمز 
و جزایر و سواحل مربوط به آن نه تنها برای ایران بلکه برای همه جهان، 
منطقه ای حساس و حیاتی بوده و جزء لاینفک اقتصاد جهانی به شمار 
می رود. وی افزود: در عین حال این منطقه برای کشور بزرگ ایران، یک 
مفهوم دفاعی مطلق و کاملی دارد و ما برای دفاع از منافع حیاتی و مرزهای 
آبی و هوایی خود در این منطقه و جزایر و  سواحل، گسترش دفاعی 
قدرتمندی را از نیروهای زمینی، دریایی و هوافضا شکل دادیم و از ذخایر 
و ظرفیت های تهاجمی فوق العاده بالایی نیز برخوردار هستیم. فرمانده 
کل سپاه حضور نیروهای فرامنطقه ای در خلیج  فارس به بهانه حساسیت 
آن را موجب گسترش ناامنی و برهم خوردن ترتیبات امنیتی منطقه 
دانست و تأکید کرد: جمهوری اسلامی به عنوان یک قدرت بزرگ مستقل 
بر تمامی پهنه منطقه شمال خلیج  فارس و دریای عمان برای دفاع از 
تمامیت ارضی، سیادت دریایی و امنیت آسمان خود، اشِراف و تسلط 
دارد و ما به نیابت از ملت ایران در تمامی عرصه ها گسترش دفاعی داریم. 
سرلشکر سلامی هدف از بازدید مناطق دریایی نازعات را ارزیابی آمادگی 
نیروهای دفاعی و ظرفیت های تهاجمی مستقر در مقر ها و قدردانی از 
مجاهدت های مخلصانه و فداکارانه فرماندهان و رزمندگان دریادل 
توصیف و تصریح کرد: بی شک این آمادگی ها و ظرفیت سازی های دفاعی 
و تهاجمی پیام های واضح و روشنی دارد و در مقاطعی از زمان به شکل 
عملی توسط دشمنان ملت ایران دریافت شده است. فرمانده کل سپاه 
دستگیری تفنگداران دریایی و انهدام پهپاد های متجاوز دشمن را از 
مصادیق لمس اقتدار و اراده بزرگ فرزندان ملت ایران که برای بدخواهان 
میهن اسلامی اتفاق افتاده است، قلمداد و بیان داشت: سیادت و سیطره 
نیروهای رزمنده و مدافع حریم ایران اسلامی در دریا و در جریان 
کشتیرانی، جریان انرژی، جریان تجارت و تامین امنیت آن واقعیتی 
اثبات شده و انکارناپذیر است که منجر به احساس امنیت و آرامش 
دل انگیز همه مردم منطقه و قوت قلب جهان اسلام شده است. وی در 
ادامه با  اشاره به راهبرد دفاع- تهاجم و تبیین سطح و عمق ویران گری 
ناشی از »ضربه اول« و دشمنان در هنگام تهدید و تعرض عملی احتمالی، 
تأکید کرد: بسیار طبیعی است که ما در استراتژی، دفاعی عمل می کنیم؛ 
یعنی آغازگر و شروع کننده هیچ جنگی نیستیم، اما در تاکتیک وضعیت 
کاملًا معکوس است و در صورتی که خطایی محاسباتی از سوی دشمنان 
سرزند، راهبرد دفاعی ما به راهبرد تهاجمی تغییر وضعیت داده و همه 

ظرفیت های ما سراسر تهاجمی می شوند. 

رییس جمهور با انتشار یک توییت قهرمانی تیم ملی والیبال جوانان 
ایران در مسابقات قهرمانی والیبال جوانان جهان را تبریک گفت.

قهرمانی مقتدرانه،جوانان ، ایران در مسابقات جهانی والیبال، 
نویدبخش آینده ای درخشان برای ، والیبال ،ایران عزیز ماست.

این موفقیت غرورآفرین بر ملت ایران، بلندقامتان پرتلاش تیم 
ملی و مدیران و مربیان تیم مبارک باد.

دکتر علی لاریجانی چهره
به گزارش خبرگزاری خانه ملت، دکتر علی لاریجانی رئیس مجلس 
شورای اسلامی در پیامی کسب مقام پرافتخار قهرمانی جوانان غیور 

کشورمان  در رقابتهای والیبال زیر ۲۱ سال جهان را تبریک گفت.
 متن پیام به شرح ذیل است: 

بسم الله الرحمن الرحیم 
کسب مقام پرافتخار قهرمانی جوانان غیور کشورمان  در رقابتهای 

والیبال زیر  ۲۱ سال جهان موجب خرسندی و مسرت گردید .
این افتخارآفرینی که برای اولین بار در طول تاریخ این رقابتها بدست 
آمد جلوه هایی از غیرت و رشادت جوانان ایران اسلامی را به رخ  کشید 

که با همت خود توانستند بر تمامی رقبای نام آور دنیا پیروز گردند .
اینجانب ضمن عرض تبریک این موفقیت تاریخی و درخشان به 
ملت شریف ایران ، بازیکنان ، کادر فنی و خانواده های آنان  ، 
امیدوارم  همواره شاهد سربلندی و پیروزی جوانان کشورمان در 

تمامی عرصه ها باشیم .
علی لاریجانی 
رییس مجلس شورای اسلامی

   دکتر علی لاریجانی رئیس مجلس 
وزارت  عملکرد  از  اسلامی  شورای 
اطلاعات در شناسایی شبکه جاسوسی 
آمریکا در ایران تقدیر کرد. وی در نطق 
پیش از دستور جلسه علنی مجلس 
شورای اسلامی با تقدیر از عملکرد 
سربازان گمنام امام زمان )عج( در 
شناسایی شبکه جاسوسی آمریکا در 
ایران، گفت: باید از وزیر اطلاعات و 
پرسنل این وزارتخانه برای کشف شبکه جاسوسی آمریکا و ضربه 
زدن به آن ها تقدیر و تشکر کنم، زیرا آن ها کار و اقدام مهمی را 
انجام دادند.   همچنین بیانیه تقدیر ۲۲۲ نماینده مجلس از وزارت 
اطلاعات برای انهدام شبکه جاسوسی آمریکا در ایران در صحن 

علنی قرائت شد.
متن بیانیه به شرح زیر است:

بسم الله الرحمن الرحیم
   در شرایطی که بسیاری از کشورهای جهان با مخاطرات امنیتی 
دست و پنجه نرم می کنند، حفظ و تأمین امنیت ملی جمهوری 
اسلامی ایران در فضای آکنده از تهدیدات استکبار جهانی مرهون 
مجاهدت های خاموش سربازانی است که در کسوت گمنامی و در 
سنگر مقدس اطلاعاتی در جنگ پنهان با دشمنان نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران پیکار می کنند. در این راستا مبارزه با نفوذ 
بیگانگان و قطع دسترسی جواسیس از مراکز مهم و حیاتی کشور 
یکی از مهم ترین مأموریت ها و مصادیق اقدامات وزارت اطلاعات 
در این عرصه است.    ما نمایندگان مجلس شورای اسلامی ضمن 
قدردانی از اقدامات ارزشمند و جهادی وزارت اطلاعات و سایر 
اعضای جامعه اطلاعاتی کشور در شناسایی و منهدم کردن شبکه 
۱7 نفره جاسوسی سازمان اطلاعاتی سیا که با هدف ایجاد اختلال 
در امنیت و معیشت مردم و وارد کردن ضربات جبران ناپذیر به کشور 
به کارگیری شده بودند، حمایت قاطع خود را از هوشمندی و اقدام 
موثر ضد جاسوسی کشور و قاطعیت دستگاه قضایی با خائنان را 
اعلام کرده و بر آمادگی مجلس شورای اسلامی برای هرگونه کمک 

به تأمین امنیت کشور تأکید می کنیم.

حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی قهرمانی تیم والیبال 
جوانان ایران در جهان را تبریک گفتند.

متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:
بسمه   تعالی

جوانان عزیز؛   قهرمانی شما را تبریک میگویم، دل ملت را شاد کردید، 
از شما متشکرم.

سید علی خامنه ای
۶ مرداد ۱۳۹۸

جلسه هیات وزیران به ریاست حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن 
روحانی رئیس جمهور، با استخراج فرآورده های پردازشی رمزنگاری 
شده به عنوان یک فعالیت صنعتی و با اخذ مجوز از وزارت صنعت، 
معدن و تجارت موافقت کرد. به موجب این تصمیم، استفاده از رمز 
ارزها صرفاً با قبول مسئولیت ریسک از سوی متعاملان بوده و مشمول 
حمایت و ضمانت دولت و سیستم بانکی نمی شود و بهره گیری از آن 
در مبادلات داخل کشور نیز مجاز نیست. همچنین این فعالیت 
همچون سایر فعالیت های صنعتی، مشمول مالیات خواهد بود و 
شمول معافیت از مالیات، منوط به صدور رمز ارز و بازگرداندن ارز 

حاصله به چرخه اقتصادی کشور است.
قدردانی از فعالیت های مجمع خیرین مهارت افزایی 

و آموزش های فنی و حرفه ای
همچنین در این جلسه که مقارن با ششم مرداد ماه؛ روز ملی 
مهارت و کارآفرینی بود، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گزارشی 
از آخرین اقدامات دبیرخانه شورای عالی آموزش های فنی و حرفه 
ای و تشکیل مجمع خیرین مهارت افزایی و آموزش های فنی و 
حرفه ای و خدمات این مجمع، به هیات دولت ارائه داد. هیات 
وزیران ضمن تقدیر و تشکر از تلاش های همه شرکای اجتماعی 
دولت و خیرین عزیز و آغاز فعالیت های سازنده مجمع خیرین 
نهضت مهارت افزایی در کشور، ابراز امیدواری کرد دولت با 
همکاری شرکای اجتماعی خود بتواند در سال جاری قدم های 
مؤثری در توسعه آموزش های فنی و حرفه ای در کشور بردارد.

توسعه فعالیت های فرودگاه پیام به پروازهای 
مسافری و آموزشی

علاوه براین، با موافقت هیات وزیران مقرر شد فرودگاه پیام واقع 
در منطقه ویژه اقتصادی پیام بتواند علاوه بر حمل و نقل باری، 

به فعالیت مسافری و آموزشی نیز بپردازد.
مجوز پرداخت سهمیه و حق عضویت ایران در 

سازمانها و مجامع بین المللی در سال ۱۳۹۸
با تصمیم هیات دولت، به وزارت امورخارجه اجازه داده می شود 
سهمیه و حق عضویت دولت جمهوری اسلامی ایران بابت 
مخارج سازمان ملل متحد و سایر سازمان های بین االمللی در 
سال ۱۳۹۸ )۲۰۱۹( را با رعایت قوانین و مقررات مربوط از 

محل قانون بودجه سال ۱۳۹۸ کل کشور پرداخت نماید.
تصویب آیین نامه اجرایی »بودجه ریزی مبتنی بر 

عملکرد دستگاه های اجرایی«
هیات وزیران در ادامه این جلسه، به پیشنهاد سازمان برنامه و 
بودجه کشور، آیین نامه اجرایی قانون بودجه سال ۱۳۹۸ کشور 
درخصوص بودجه ریزی مبتنی بر عملکرد دستگاه های اجرایی را 
تصویب کرد.  براساس این آیین نامه، به دستگاه های اجرایی اجازه 
داده شده است که در هزینه کرد اعتبارات هزینه ای خود با 
واحدهای مجری تفاهمنامه منعقد کنند و ۵۰ درصد صرفه جویی 
حاصل از تفاضل قیمت تمام شده و هزینه های قطعی فعالیت به 
منظور ایجاد انگیزه در کارکنان واحد مجری و ۵۰ درصد برای 

افزایش اعتبارات طرح های عمرانی هزینه خواهد شد.
تصویب آیین نامه ساماندهی و بهینه  سازی کاربری 

املاک وزارت آموزش و پرورش
دولت همچنین آیین نامه اجرایی »ساماندهی و بهینه  سازی 
کاربری املاک و فضاهای آموزشی، ورزشی و تربیتی وزارت 
آموزش و پرورش« را تصویب کرد. مطابق این آیین نامه، وزارت 
آموزش و پرورش می تواند با رعایت ملاحظات آموزشی و 
تربیتی، نسبت به احداث، بازسازی، تکمیل و بهره  برداری از 
املاک و فضاهای مورد اشاره اقدام کند. گفتنی است، بر اساس 
این آیین نامه هر نوع تغییر کاربری به پیشنهاد شورای آموزش 
و پرورش استان و تصویب کمیسیون مربوط صورت می  گیرد 
و از پرداخت کلیه عوارض شامل تغییر کاربری، نقل و انتقال 
املاک، اخذ گواهی بهره  برداری، احداث، تخریب، بازسازی و 

سایر عوارض شهرداری معاف است.

خبر

نایب رئیس مجلس گفت: لغو قراردادهای 
صادراتی ریالی با عراق خیلی از کارخانجات 
تولیدکننده کاشی و سرامیک در ایران را 
تعطیل کرده و منجر به بیکاری بسیاری از 

کارگران شده است.
عبدالرضا مصری در گفت وگو با تسنیم در 
کرمانشاه، با بیان اینکه در شرایطی با برخی 
از دستورالعمل ها در دوران تحریم نفتی مانع 
صادرات شده ایم اظهار داشت: محصولات 
ساختمانی همچون کاشی و سرامیک که سه 
برابر ظرفیت کشور تولید می شد مشمول این 

دستورالعمل ها شده است.
خرید  به  بسیاری  نیاز  عراق  گفت:  وی 
از جمله کاشی و  محصولات ساختمانی 
سرامیک دارد که طرف های عراقی به علت 
وجود ریال در آن کشور بدهی خود را با پول 
ایرانی پرداخت می کردند که این پول نیز به 
دلیل حضور زائران ایرانی در دسترس طرف 

عراقی بود.
وی با  اشاره به اینکه استفاده از ارز خارجی در 
صادرات مشکلاتی برای صادرکنندگان ایجاد 
کرده است افزود: با دستورالعمل جدید بانک 
مرکزی مبنی بر لغو قراردادهای صادراتی 
ریالی با کشور عراق  تمامی کارخانه های 
تولید کاشی و سرامیک تعطیل و کارگران نیز 

از کار بیکار شده اند.

مصری افزود: از طرفی ظرفیتی در بازارهای 
خارج از کشور ایران و بازارهای همسایه داریم 
که امکان اینکه ما تولید داشته باشیم و 
بازارهای آنها را تأمین کنیم وجود دارد اما 
متأسفانه ما در این بازارها حضور موفقی 
نداریم و نتوانستیم از ظرفیت های خالی 

تولیدات کشور بهره ای ببریم.
وی با  اشاره به اینکه در همین ظرفیت 
خالی یک ظرفیت خالی تولید در کشور نیز 
با عناوین ظرفیت اسمی و موجود داریم 

که اکنون به صورت بالقوه وجود دارد و به 
فعلیت رساندن آن خیلی هزینه بر  نیست 
گفت: به طور مثال یک کارخانه برای تولید 
۳۰۰ هزار قطعه ماشین آلات با تمامی 
زیربنا و امکانات موجود احداث شده که اگر 
این کارخانه در سه شیفت کار کند 6۰۰ 
هزار قطعه تولید می شود اما اکنون به 
دلایل مختلف در یک شیفت فعال است و 
فقط ۲۰۰ هزار قطعه از ظرفیت اسمی هم 
کمتر تولید می کند.  وی با بیان اینکه در 

شرایط کنونی برخی از کارخانه ها در کشور 
تنها دو روز در هفته کار می کنند با اینکه 
ظرفیت بیشتری در آنها موجود است بیان 
کرد: حدود 6۰ درصد از  واحدهای تولیدی 
شهرک های صنعتی ما در کشور به کلی 
تعطیل هستند؛ با اینکه ماشین آلات و 
امکانات، نیروی انسانی  و ظرفیت زیادی 
در آنها وجود دارد اما این ظرفیت خالی 

است. 
اسلامی  شورای  مجلس  نایب رئیس   
چالش های  از  یکی  کرد:  خاطرنشان 
صنعت  بخش  در  کارآفرینان  جدی 
کشاورزی و خدمات بحث نقدینگی است 
زیرا بانک ها سرمایه در گردش را به صورت 
یک ساله به کارآفرینان می دهند و در این 
صورت شیفت دوم و سوم کارخانه ها در 
کشور راه اندازی نخواهد شد اما اگر همین 
سرمایه در گردش به صورت تشویقی و با 
اختیار  در  ساله  پنج  تضمین 
سرمایه گذاران و کارآفرینان قرار بگیرد 
به طور قطع شیفت دوم و سوم کارخانه ها 

راه اندازی می شود.
وی افزود: تنها ۲۰ تا ۳۰ درصد برنامه های 
اول، دوم، پنجم و ششم توسعه تاکنون 
عملیاتی شده و ما باید به سمت ثبات قوانین 

و مقررات برویم.

نائب رئیس مجلس اظهار داشت:
خطرات حذف ریال از قراردادهای صادراتی

سرلشکر سلیمانی: 
تحریم ها فرصتی برای 
 رهایی بودجه کشور 

از نفت است 

رئیس قوه قضاییه: تقویت نظارت و بازرسی درون سازمانی تضمینی برای اجرای قانون و حسن جریان امور در دستگاه ها است

 اصل را بر تقویت و تشدید نظارت و بازرسی درون سازمانی 
در خود دستگاه قضایی و سایر دستگاه ها می دانیم 

بازرسی  و  نظارت  تقویت  رئیسی  الله  آیت 
درون سازمانی را تضمینی برای اجرای قانون و 
حسن جریان امور در دستگاه ها دانست و گفت: 
هر جا یک مدیر نسبت به نارسایی، فساد و 
تخلف در مجموعه خود حساسیت دارد، طبعا 
تخلفات در آن مجموعه کاهش می یابد و هر جا 
این حساسیت نیست، شاهد تخلف، فساد و 

ناهنجاری هستیم. 
به گزارش گروه حقوقی و قضایی خبرگزاری 
میزان به نقل از اداره کل روابط عمومی قوه 
قضاییه، آیت الله سید ابراهیم رئیسی در جلسه 
شورای عالی قضایی با تسلیت ایام شهادت 
نهمین اختر تابناک آسمان امامت و ولایت 
حضرت جوادالائمه )ع(، تصریح کرد: لازم 
می دانم به نیرو های امنیتی و همکاران قضایی 
خود به خاطر اقداماتی که در شناسایی، کشف 
آمریکایی داشتند  و دستگیری جاسوسان 
خسته نباشید بگویم و به سهم خود از این 

عزیزان تقدیر و تشکر کنم.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: آنچه امروز استکبار 
جهانی در سر می پروراند و برای تحقق اهدافش 
افرادی را جهت جمع آوری اطلاعات به کشور 
ما گسیل می کند، خیال باطلی است که بار ها 

نخستین  جمله  از  کرده اند.  تجربه  را  آن 
تجربه های آن ها مامور کردن منافقین در 
عملیات هایی نظیر مرصاد بود که می توان از آن 
به عنوان یکی از قله های پیروزی جبهه انقلاب 

در برابر استکبار یاد کنیم.
آیت الله رئیسی با اشاره به ایام سالروز عملیات 
شهدای  خاطره  و  یاد  مرصاد،  غرورآفرین 
گرانقدر این عملیات را گرامی داشت و افزود: 
آمریکا  یونیفورم  بدون  سربازان  منافقین، 
هستند که در مقاطع گوناگون از جمله در 
عملیات مرصاد، با اقدام عبرت آموز فرزندان این 
ملت مواجه شدند و ما همواره لعنت ابدی را 

برای منافقین بر زبان جاری می کنیم.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: چه آن روز که 
استکبار جهانی، منافقین را علیه ایران مامور 
کرد و چه امروز که افرادی را در پوشش های 
مختلف به عنوان جاسوس و برای اقدام علیه 
امنیت ملی ایران مامور می کنند یا با کمک 
برخی کشور ها در منطقه دست به جنایت 
می زنند، همواره دست تفوق وبرتری با جبهه 

انقلاب اسلامی بوده است.
آیت الله رئیسی با بیان اینکه طبق آمار های 
سازمان ملل، امروز بیشترین میزان کشتار 

کودکان در یمن توسط آل سعود و در فلسطین 
به دست رژیم صهیونیستی ثبت شده است، 
آمریکا را مسئول مستقیم این جنایات دانست 
و یادآور شد: براساس تاریخ حیات ملت ها و 
روحیه  است،  داده  نوید  کریم  قرآن  آنچه 
استکباری دوامی نخواهد داشت و بر همین 
مبناست که امروز ایران اسلامی با وجود همه 
فتنه ها بیش از هر مقطع دیگر امنیت و آرامش 
دارد و این امنیت به مدد حضور پرصلابت مردم 
و تلاش های نیرو های امنیتی، نظامی و انتظامی 
تحت رهنمود های رهبر معظم انقلاب روز به 

روز در حال افزایش است.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه کینه ملت ایران 
به دلیل جنایات آمریکا نسبت به هیأت حاکمه 
این کشور همواره در حال افزایش است، بار 
دیگر از تلاش های سربازان گمنام امام زمان 
)عج( و همکاران خود در دستگاه قضایی به 
به شبکه  آوردن ضربه سنگین  وارد  دلیل 
جاسوسی آمریکا در کشور، قدردانی و ابراز 
امیدواری کرد که بیش از پیش با هوشیاری و 
بصیرت خود، فضا را رصد کنند تا مانع از هرگونه 

اقدام علیه امنیت ملی توسط دشمنان شوند.
آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنان 

خود، به موضوع نظارت اشاره کرد و با تاکید بر 
ضرورت توجه ویژه همه مدیران و مسئولان در 
نظارت  به  نسبت  گوناگون  دستگاه های 
درون سازمانی اظهار کرد: به عنوان یک اصل 
غیرقابل تردید، هر سازمان و دستگاهی که 
درون مجموعه خود را به خوبی کنترل می کند، 
میزان جرم و تخلف در آن سازمان به شکل 

محسوسی کاهش می یابد.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: دستگاه های ناظر 
برون سازمانی مانند سازمان بازرسی کل کشور، 
دیوان محاسبات، وزارت اطلاعات یا بخش های 
دیگری که کار نظارتی را بر عهده دارند، مکلف 
به پایش روند اجرای قانون و حسن جریان امور 
در سازمان ها هستند، اما نباید فراموش کنیم 
که همه این دستگاه های ناظر، در واقع بازوی 
کمکی سازمان ها هستند و نظارت اصلی را 
مدیران و مسئولان هر سازمان به عهده دارند.

آیت الله رئیسی گفت: هر جا یک مدیر نسبت 
به نارسایی، فساد و تخلف در مجموعه خود 
حساسیت دارد، طبعا تخلفات در آن مجموعه 
کاهش می یابد و هر جا این حساسیت نیست، 
شاهد تخلف، فساد و ناهنجاری هستیم. بر 
همین مبنا، ما اصل را بر تقویت و تشدید نظارت 
دستگاه  در خود  درون سازمانی  بازرسی  و 

قضایی و سایر دستگاه ها می دانیم.
رئیس قوه قضاییه، تقویت نظارت و بازرسی 
درون سازمانی را تضمینی برای اجرای قانون و 
حسن جریان امور در دستگاه ها دانست و 
خاطرنشان کرد: خبر هایی که در جراید، لسان 
مردم و فضای حقیقی و مجازی منتشر می شود 
و دغدغه و مطالبه افکار عمومی است، مسئولیت 
سازمانی  نظارت  برای  را  کشور  مدیران 
سنگین تر می کند تا در هر سه حوزه پیشگیری، 
حین فعالیت و پس از فعالیت ها، نظارت و 

بازرسی جریان داشته باشد.
آیت الله رئیسی همچنین در پایان جلسه امروز 
ضمن قدردانی از تلاش های سیدمرتضی 
بختیاری در طول دوران تصدی حوزه ریاست 
قوه قضاییه و آرزوی موفقیت برای وی در 
سنگر کمیته امداد امام خمینی )ره( در 
گره گشایی از کار مستمندان و توانمندسازی 
مددجویان، غلامحسین اسماعیلی را با حفظ 
رئیس حوزه  عنوان  به  سمت سخنگویی 
ریاست قوه قضاییه منصوب کرد و از انتصاب 
در  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 

آینده ای نزدیک خبر داد.

نماینده ولی فقیه و رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه 
با تأکید بر ضرورت وجود پیوست فرهنگی در تمامی 
فعالیت های این سازمان گفت: بقاع متبرکه ظرفیت 
فرهنگی  برنامه های  و  کارها  برای  مهمی  بسیار 
محسوب می شود که در اختیار سازمان اوقاف قرار 

دارد.
به گزارش روابط عمومی سازمان اوقاف و امور خیریه 
از خراسان رضوی؛ حجت الاسلام والمسلمین سید 
مهدی خاموشی  عصر روز یکشنبه در آیین گشایش 
دوره آموزشی معاونین و کارشناسان فرهنگی ادارات 
آموزشی  در مجتمع  که  اوقاف سراسر کشور  کل 
هویت ساز  قله های  کرد:  بیان  شد؛  برگزار  امامت 
انقلاب اسلامی، فرهنگ ایثار شهادت و مقاومت بوده 

است که ما را در برابر دشمن بیمه کرده است.
وی بابیان اینکه این فرهنگ، شهید حججی ها را که 
از نسل سوم انقلاب هستند پرورش داده است؛ اظهار 
داشت: در واژه شناسی، فرهنگ به معنای دانش و 
آداب رسوم است.رهبر معظم انقلاب درباره فرهنگ 

و  اجتماع است  تنفسی  فرموده اند: فرهنگ جنبه 
عوامل مخل فرهنگ نقش ماشین دودی دارد که 
نباید  و  می شود  تنفسی  حوزه  شدن  تنگ   باعث 

به سادگی از آسیب های فرهنگی عبور کرد.
وی بابیان اینکه از کلام رهبر معظم انقلاب چند 
نکته مهم  را می توان برداشت کرد؛ افزود: فرهنگ 
معنای خاص برای ملت دارد، در تصمیمات کلان 
کشور اثرگذار است و جهت دهنده در تصمیمات 

کشور است.
خاموشی یادآور شد: پیوست فرهنگی در پروژه های 
پیوست  این   و  است  اجرا  حال  در  کشور  کلان 
پیدا  تجلی  باید  نیز  اوقاف  وقفیات  در  فرهنگی 
کند و تمام فعالیت های اوقاف ازجمله فعالیت های 

دانش بنیان باید پیوست فرهنگی داشته باشد.
وی گفت: فرهنگ در سه عرصه فرهنگ عام، فرهنگ 
به عنوان  فرهنگ  و  جامعه  شکل دهنده  به عنوان 

شکل دهنده ذهن و جسم تقسیم  می شود.
نماینده ولی فقیه در سازمان اوقاف اظهار داشت: آن 

چیزی که به هویت ایرانی اسلامی مربوط می شود 
باید حفظ شود و ما به واسطه ائمه ریشه تاریخی 
و فرهنگی داریم که به همت مردم باید چند برابر 

کنیم.
وی بیان کرد: استفاده از بقاع متبرکه برای کارهای 
فرهنگی ظرفیت بسیار مهمی است که در اختیار 

سازمان اوقاف قرار دارد.
وی یکی از اولویت ها و وظایف کارشناسان فرهنگی 
اوقاف را مطالعه وقف نامه ها عنوان کرد و افزود: در 
و یک  چتر  متعالی  فرهنگ   ما یک  واقفین  نیات 
امور  و  اوقاف  سازمان  رئیس  است.  معنایی حاکم 
انقلاب  معظم  رهبر  داشت:  اظهار  کشور  خیریه 
فرمودند: بقاع متبرکه باید به قطب فرهنگی تبدیل 
شود که این موضوع باید به صورت جدی دنبال شود.
اعتیاد،  به  رسیدگی  بحث  کرد:  تصریح  خاموشی 
فحشاء،  و  فساد  طلاق،  و  خانواده  به هم ریختگی 
پنج  به عنوان  حاشیه نشینی و سکونت غیررسمی 
آسیب مهمی است که رهبر معظم انقلاب مدنظر 

داشته اند که نهادها باید به صورت جدی در این فضاها 
ورود کنند. وی بابیان اینکه مراکزی که در اختیار 
افزود: مسئولان  باید ساماندهی شود؛  اوقاف است 
فرهنگی باید گزارشی از کارکرد خود داشته باشند. 
را حفظ،  اوقاف  از وظایف سازمان  یکی  خاموشی 
عمران و آبادانی موقوفات عنوان کرد و گفت: اغلب 
رقبات موقوفات در زمین های زراعی خارج شهر قرار 
دارند و ما باید برای این زنجیره های زراعی و ارزشی 
برنامه ریزی کنیم. وی اظهار داشت: باید ساختار را 
تغییر دهیم و از فربه شدن این سازمان که موجب 

ساکن شدن این فعالیت ها است جلوگیری کنیم.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه در بخش دیگری 
از سخنانش گفت: تصمیمات حقوقی باید جایگزین 

تصمیمات فردی شود.
رئیس هیئت امنای سازمان تبلیغات اسلامی با اشاره 
به نقش اوقاف در جورچین فرهنگی کشور؛ گفت: 
باید مخاطبین بقاع متبرکه افزایش یابد که یکی از 

مخاطبین ما هیئت ها هستند.

 ضرورت ارائه پیوست فرهنگی  تصمیمات حقوقی باید جایگزین تصمیمات فردی شود 
در تمامی فعالیت های اوقاف
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رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت در گفت وگویی درباره صحبت های رییس سازمان خصوصی سازی مبنی بر اینکه سهام دولت در »ایران خودرو« و »سایپا« قابل واگذاری نیست، گفت: ایشان بیان 
نکرد سهام دولت در »ایران خودرو« و »سایپا« قابل واگذاری نیست بلکه مطرح کرده این سهام باید از وثیقه خارج شود. از آنجایی که سهام دولت در خودروسازی ها فک وثیقه خواهد شد، مشکلی در واگذاری 
سهام این شرکت ها وجود ندارد. وی در پاسخ به این سوال که آیا وثیقه بودن سهام ایران خودرو و سایپا مانعی برای واگذاری است، توضیح داد: نمی توان آن را مانع دانست در واقع مانعی موقت است و مانعی 
ذاتی و ماهوی نبوده و قابل حل شدن است. به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت؟ وی درباره خبرهایی مبنی بر اینکه قطعه سازان و فولادی ها به دنبال خرید سهام دولت در »ایران خودرو« و »سایپا« هستند، 
اظهار کرد: منطقی این است که این افراد به دنبال خرید خودروسازی ها باشند. این عضو کابینه دوازدهم با بیان اینکه من برای واگذاری خودروسازی ها جدی هستم، ادامه داد: با تحلیل و بررسی بسیار، 
توانستیم به راهکارهای لازم برای ساماندهی صنعت خودرو دست پیدا کنیم. یکی از این راهکارها واگذاری است به همین دلیل این امر را جدی پیگیری می کنیم. ایشان بیان کرد: سهام دولت در خودروسازی ها 
باید به فردی واگذار شود که اهلیت داشته باشد و مشکلات این صنعت را حل کند، در صورتی که مشکلات خودروسازی ها ادامه داشته دار باشد، مقصود حاصل نمی شود.  وزیر صنعت، معدن و تجارت با 

بیان اینکه اموال و املاک غیرتولیدی و شرکت های وابسته خودروسازان در حال واگذاری است، تصریح کرد: با کاهش این اموال معضلات واگذاری نیز کاهش پیدا می کند.

هفته نامه اقتصادی ایران
خودرو
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۳
رحمانی: مانعی 
برای واگذاری 
»ایران خودرو« 

و »سایپا« وجود 
ندارد

 ترخیص ۶۶۵۳ خودرو وارداتی 
بر اساس مصوبه دولت

 مهرداد جمال ارونقی معاون امور گمرکی گمرک از ترخیص 
66۵۳ خودرو وارداتی بر اساس مصوبه هیات وزیران خبر داد و 
گفت: تاکنون برای ۳۴۰ دستگاه از خودروهای اظهار شده صدور 

پروانه انجام نشده است.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی گمرک ایران، وی 
با اشاره به آخرین آمار ترخیص خودرو از گمرک اظهار کرد: بر 
اساس مصوبه هیأت وزیران مبنی بر ورود خودروی خارجی از 
تاریخ ۱6 دی ماه ۱۳۹7 تا تاریخ ۱6 تیر ماه ۱۳۹۸ در این مدت 
66۵۳ دستگاه خودروی وارداتی از گمرک ترخیص شده است.

معاون امور گمرکی گمرک افزود: تاکنون ۳۴۰ دستگاه از 
خودروهای اظهار شده منجر به صدور پروانه نشده و به دلایلی 

نتوانسته اند مجوزهای لازم را برای ترخیص اخذ کنند.
 ۱۰۴۸ خودرو در گمرک ماند

بنا بر اعلام گمرک وی به یکی از دلایل عدم ترخیص خودروها 
اشاره کرد و گفت: علاوه بر آمار فوق بالغ بر ۱۰۴۸ دستگاه خودرو 
نیز با وجود آنکه اظهارشده و پروانه گمرکی دریافت کرده اند امکان 
خروج آنها فراهم نیست؛ به دلیل آنکه در مهلت یاد شده نتوانستند 
از گمرک خارج شوند. برای این خودروها قرار شد پیش نویسی 
از سوی دستگاه های مربوطه مبنی بر تمدید مهلت زمانی تهیه 

و به تصویب هیات وزیران برسد تا این مانع برطرف شود.

عضو اتاق بازرگانی تهران: 

 بازگشت تنظیم بازار محصولات کشاورزی 
به وزارت صمت دردی را دوا نمی کند

یک عضو اتاق بازرگانی تهران معتقد است تا زمانی 
قانون گذاری کلان کشور  به عرضه  ثبات  که 
بازنگردد، جابه جایی اختیار وزارتخانه ها دردی را 
از اقتصاد دوا نمی کند. مهدی معصومی اصفهانی، 
با اشاره به بازگشت اختیارات مدیریت توزیع و بازار 
محصولات کشاورزی از وزارت جهاد کشاورزی به 
وزارت صمت، اظهار کرد: چیزی که بیشترین 
ضربه را در سال های گذشته به اقتصاد ایران وارد 
کرده، موضوع اختیارات یک وزارتخانه یا چگونگی 
بلکه  نیست؛  سیاست ها  این  شدن  اجرایی 
اصلی ترین دغدغه و نگرانی موجود، کوتاه مدت 
بودن مدت اجرای قوانین و بی ثباتی جدی در این 
عرصه است. به گفته وی، حتی اگر یک قانون که 
مشکلات زیادی داشته باشد نیز برای ۳۰ سال اجرا 
شود می توان از آن نتایج مثبت گرفت، اما وقتی 
بهترین قوانین نیز با جابه جایی یک وزیر یا پس از 
اجرایی شدن برای یک مدت چند ماهه تغییر 
می کند، نمی توان انتظار داشت که اوضاع بهتر 
شود. نایب رییس کمیسیون کشاورزی و صنایع 
تبدیلی اتاق بازرگانی تهران با اشاره به مشکلاتی 
که برای صادرکنندگان در مسیر اجرای قوانین 
ماه های گذشته به وجود آمده، توضیح داد: برای 
مثال در سال ۱۳۹7 دولت ناگهان اعلام می کند 
است.  ممنوع  گوجه فرنگی  رب  صادرات  که 
مسئولانی که این قانون را اجرایی می کند شناخت 
دقیقی از بازار ندارد و نمی داند که شاید برای 
دستیابی به یک بازار صادراتی ماه ها و حتی سال ها 

تلاش انجام شده است. معصومی ادامه داد: در 
چنین فضایی حتی بهترین برنامه ریزی ها نیز به 
نتیجه قطعی نمی رسد، زیرا یک تولیدکننده در 
ابتدای فرآیند تولید خود با توجه به شرایط بازار 
آخر  مرحله  در  وقتی  و  می کند  برنامه ریزی 
محصولش آماده عرضه می شود، ناگهان با قوانین 
جدید با ممنوعیت یا محدودیت مواجه می شود. 
ما با این تجربه روبه رو شده ایم که ناگهان با تغییر 
گروه کالایی یک محصول، چه زیان و ضرر جدی 
به تولیدکننده آن وارد شده است. وی درباره 
وزارتخانه های  میان  پاسخگویی  ابهام های 
کشاورزی و صمت درباره چگونگی مدیریت بازار 
کالاهای کشاورزی، توضیح داد: تا زمانی که قوانین 
به شکل بلندمدت اجرایی نشوند و یک ثبات قطعی 
جابه جایی  نرسد،  اقتصادی  فعالان  به 
مسئولیت های یک وزارتخانه دردی دوا نخواهد 
کرد زیرا ما تا دیروز با وزارتخانه کشاورزی درگیر 
بودیم و از فردا همان درگیری به وزارتخانه دیگر 
منتقل می شود. این به معنای آن است که مبنای 
اصلی چالش ها ادامه خواهد داشت و تنها نام نهاد، 
تغییر می کند. به گفته عضو اتاق بازرگانی تهران، 
در چنین چارچوبی حتی احیای دوباره وزارت 
بازرگانی نیز مشکل گشا نخواهد بود زیرا شاید برای 
یک مدت کوتاه بعضی از مسائل برطرف شود، اما 
چالش اصلی به جای خود باقی  است و نمی توان 
انتظار داشت که با تغییر برخی سیاست های 

اجرایی مسائل کلان نیز حل شود.

بنیان گذار  ایروانی  عباس 
گروه قطعات خودروی عظام 
رسانه ها،  خبر  تکذیب  با 
رسما اعلام کرد که با خرید 
سهام خودروسازان چه در 
گذشته و چه در حال موافق 
نیست.وی با ذکر این مطلب 
به »دنیای اقتصاد« گفت: 
طلب عظام از خودروسازان، 
باعث نمی شود که خللی در 
همکاری و واگذاری قطعات 

با آنها صورت پذیرد.
مالک عظام افزود: هفته گذشته از برخی رسانه ها اخباری 
منتشر شد که ادعا شده بود »گروه قطعات خودرو عظام« 
به دنبال خرید سهام ایران خودرو است و به تبع آن، اخبار 
کذب و تحلیل های اشتباهی را به صنعت و عموم  مردم 
منتقل کردند. ایروانی گفت: اینکه ما یکی از بزرگ ترین 
تولیدکنندگان قطعات خودرو هستیم دلیل نمی شود به 
صنعتی ورود کنیم که ابعاد مختلفی از جمله سود و زیان، 
مداخله و سیاست های قیمت گذاری در آن مشخص نباشد. 
چه امروز و چه در سال های گذشته که بحث واگذاری 
خودروسازان مطرح شده بود، مخالف جدی سهامداری 
انحصاری و خرید سهام خودروسازان توسط قطعه سازان 
بوده ایم. اینکه خصوصی سازی به هر قیمت و هر مدلی انجام 
شود مطلوب صنعت ما نیست. ما هم مثل خیلی ها منتظر 
شفاف تر شدن نظام واگذاری خودروسازی هستیم. این 
یعنی اینکه اخباری که منتشر شده را تایید نمی کنم و 
احساس می کنم عده ای به دنبال گل آلود کردن آب هستند. 
متاسفانه برخی از اخبار کذب سر از رسانه های بیگانه در 
می آورند که برای خود من هم عجیب است. »مالک گروه 
قطعات خودرو عظام«، در رابطه با کیفیت ارتباط این گروه 
قطعه سازی با ایران خودرو گفت: ما دست همکاری با 
خودروسازان را به گرمی فشرده ایم. بنابراین نمی گذاریم 
کمبودی از سمت عظام در تامین قطعات ایجاد شود. ما هم 
مثل خیلی از قطعه سازان از خودروسازها طلبکاریم، ولی 
این مساله خللی در ارتباط ما با آنها ایجاد نمی کند. ایروانی 
درباره مشکلات امروز این صنعت گفت: فکر می کنم 

بزرگ ترین مشکل ما، خودتحریمی است.

خبر

مخالف واگذاری سهام 
خودروسازان به قطعه سازان هستیم

مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو خبر داد:

سرمایه گذاری های ایران خودرو در اولویت تجدید ارزیابی
گفت وگو

سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت 
خودرو گفت: باید روی داخلی سازی 
سه سیلندر،  که  جدید  موتورهای 
۱۰۰۰ یا ۱۲۰۰سی سی و توربوشارژ 
هستند، سرمایه گذاری کنیم صنعت 
خودرو و قطعه ایران گرچه طی ۵ 
دهه فعالیت  خود همواره مورد انتقاد 
کارشناسان و مردم بوده اما به هرحال 
موفقیت هایی  سال ها  این  طی 

هم کسب کرده است. این موفقیت ها گاهی به دلیل تغییر در 
سیاست های کلی صنعت خودرو کمی از جاده اصلی منحرف 
شده و گاهی به طور کلی از بین رفته است. به گفته بسیاری از 
به  شدن  تبدیل   برای  کشور  در  خودرو  صنعت  کارشناسان، 
آن چه خودروساز خوانده می شود، به دو قطعه مهم احتیاج دارد؛ 
گیربکس و موتور، دو قطعه ای هستند که اگر کشور توانایی 
طراحی و تولید انواع آن ها را داشته باشد، می تواند ادعا کند 
خودروساز شده است. چرا که این دو بخش بزرگ و مهم یک 
خودرو هستند. البته کشور ما در زمینه طراحی بدنه خودرو و 

بسیاری از موارد دیگر استعداد و توانایی دارد.
در همین زمینه  وی معتقد است موتور و گیربکس ۳۰ تا ۴۰ 
درصد از ارزش یک خودرو هستند اما متاسفانه کشور در تولید 
آن ناتوان است. در صورتی که سرمایه گذاری سنگینی برای این 
دو بخش توسط دولت یا بخش خصوصی توانمند انجام شود، 
داخلی سازی یا تامین 6۰درصد باقیمانده یک خودرو در کشور 
نه تنها دور از دسترس نیست بلکه به راحتی توسط متخصصان 

داخلی قابل دستیابی است.
و  بوده  داغ  قطعات  داخلی سازی  بحث  اخیر  روزهای  طی 
برنامه های ویژه ای برای آن انجام شده. اما نکته اصلی در این 
خصوص بحث قدیمی بودن خودروهاست. غیر از یک یا دو مورد، 
مابقی خودروهای ۲۰، ۳۰ ساله در کشور هستند که همچنان 
تولید می شوند. روند تولید خودروهای قدیمی را چگونه می بینید؟

وقتی یک خودرو بعد از مدتی در کشوری تولید و عرضه می شود، 
دارای عمر مشخصی بوده، البته به طور کلی عمر عرضه یک 
خودرو ۵ تا ۱۰ سال است. وقتی خودرویی در یک کشور مانند 
ایران بیش از ۲۰ سال تولید و عرضه شود، حتی کشور مبدأ و 
صاحب اصلی آن دیگر کاری به تولید این خودروها ندارد. یعنی 
می گوید شما هر کاری دلتان می خواهد با این خودروها انجام 
دهید، زیرا هم مدل این خودروها قدیمی شده است و هم از 

رده خارج شده اند. 
مانند کاری که با پراید انجام شد و دیگر شرکت »کیا« کاری با 
پراید ندارد. پژو هم به همین شکل کاری با برخی محصولاتش 
در ایران ندارد. چراکه برخی از این خودروها آنقدر قدیمی شده اند 
که اگر به خودروسازان خارجی و صاحبان آن ها این خودروها را 
نشان بدهید، می گویند این ها برای موزه هستند! بسیاری از این 
خودروها، موزه ای شده اند و خارجی ها تعجب می کنند که چگونه 

در کشور همچنان این خودروها تولید می شوند. 

 ساخت موتورهای نسل جدید 
و گیربکس اتوماتیک؛ نیاز صنعت خودرو

قسمت اول

مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو از 
سرمایه  ارزیابي  تجدید  داشتن  اولویت 
گذاري هاي این خودروساز براي خروج از 
ماده ۱۴۱ خبر داد و گفت: تجدید ارزیابي 

دارایي ها در اولویت دوم قرار دارد.
سرمایه گذاری های ایران خودرو در اولویت 

تجدید ارزیابی 
به گزارش ایکوپرس، مهندس هاشم یکه 
عادي سالانه  در مجمع عمومي  زارع 
صاحبان سهام ایران خودرو در سالن 
اجتماعات ساپکو گفت: به منظور حفظ 
ارزش ذاتي سهام ایران خودرو، در صورتي 
که تجدید ارزیابي سرمایه گذاري ها براي 
خروج از ماده ۱۴۱  کفایت نکند، به سراغ 
دارایي رفته و اولویت اول ما زمین ها 

خواهد بود.
وي درعین حال تصریح کرد: در صورتي که 
تجدید ارزیابي سرمایه گذاري ها امکان 
خروج از ماده ۱۴۱ را فراهم کند دیگر نیاز 

به تجدید ارزیابي دارایي ها نخواهد بود.
مهندس یکه زارع در ادامه به قرارداد با پژو 

اشاره کرد و گفت: ایران خودرو در قرارداد 
اول با پژو تجربه تلخي داشت اما در قرارداد 
دوم تمام تلاش خود را صرف کردیم تا 
طوري تنظم شود که در صورت ترک مجدد 
بازار، پژو متضرر شود و این اتفاق هم افتاد.

وي خاطرنشان کرد: این که ما توانستیم پژو 
۳۰۱ را ساخت داخل کنیم نشان مي دهد 
که در قراردادي که اجرا شد موضوع انتقال 

دانش و تکنولوژي انجام شده است.
مدیرعامل گروه صنعتي ایران خودرو تولید 
محصول ۳۰۱ در سال ۹۸ را کار بسیار خوبي 
توصیف کرد و در پاسخ به کساني که اظهار 
مي کنند امکان تولید این خودرو وجود 
ندارد گفت: وقتي ما در ایران خودرو به سراغ 
کاري مي رویم حتما اتفاق مي افتد، البته با 
حمایت و پشتیباني قطعه سازان که همواره 
فعل خواستن را صرف مي کنند. ما بدون 
حضور پژو این پروژه را تا تحقق کامل پیش 

خواهیم برد.
وي علاوه بر ۳۰۱، تولید و عرضه ۲۰7 با 
گیربکس  با  دناپلاس  و  پانوراما  سقف 

اتوماتیک را برنامه سال جاري ایران خودرو 
اعلام کرد و گفت: ما در شرایط جنگ 
اقتصادي قرار داریم و خانواده گروه صنعتي 
ایران خودرو باید دست در دست هم از مسیر 

بحران عبور کنیم. مقام معظم رهبري سال 
را رونق تولید نام گذاري کرده اند همه باید 
کمک کنیم تا از راه تولید و صادرات اقتصاد 

مملکتمان را رونق بخشیم.

خودروسازي  گروه  مدیرعامل 
 ۳۱ افزایش  برنامه  از  سایپا 
درصدي تولید محصولات این 
گروه در سال جاري نسبت به 
سال گذشته خبر داد و گفت: در 
سه ماهه نخست سال جاري، ۸6 
درصد برنامه تولید گروه سایپا 
سایر  از  بالاتر  که  شد  محقق 

خودروسازان کشور بوده است.
به گزارش سایپانیوز، سیدجواد 
سلیماني گفت: گروه خودروسازي 
سایپا در سال جاري چهار اولویت 
اصلي شامل افزایش تولید، توسعه 
سبد محصولات، ارتقاي کیفي و 
مدیریت هزینه ها را در دستور کار 
خود قرار داده که با اجراي این 
چهار برنامه، بهره وري و سودآوري 

این گروه افزایش خواهد یافت.
وي با اشاره به تلاش هاي چندماه 

اخیر براي خروج سایپا از بحران، 
ادامه داد: در چندماه گذشته، 
اقداماتي از قبیل افزایش میانگین 
عرضه  رشد  محصولات،  تولید 
به  بازار، پاسخ گویي  به  خودرو 
تعهدات برجاي مانده از گذشته، 
تکمیل خودروهاي داراي کسري 

اعتراضات  مدیریت  قطعات، 
مشتریان و بسیاري اقدامات دیگر 
وضعیت  از  سایپا  خروج  براي 
اجرا  به  گذشته  سال  بحراني 
درآمده و موفقیت آمیز بوده است.

خودروسازي  گروه  مدیرعامل 
سایپا گفت: علیرغم افزایش ۱۰۸ 

درصدي قیمت مواد اولیه داخلي 
و خارجی، تلاش کردیم تولید 
محصولات مذکور را ادامه دهیم 

تا پاسخ گوي نیاز بازار باشیم.
سلیماني با اشاره به اجراي پروژه 
بومي سازي قطعات خودرو، افزود: 
گروه  هفته،  این  ابتداي 
خودروسازي سایپا توانست براي 
قطعه   ۳۲ ساخت  و  طراحي 
پیشرفته، قراردادهایي به ارزش 
بیش از 7 هزار و ۴۰۰ میلیارد 
ریال با شرکت هاي داخلي منعقد 
کند که زمینه رشد ارزش افزوده 
و کاهش هزینه تمام شده تولید را 

فراهم خواهد کرد.
وي در بخش دیگر اظهارات خود 
با اشاره به مشکلات سال گذشته 
داد:  ادامه  خودرو  صنعت 
خروج  بین المللي،  تحریم هاي 

شرکاي خارجي گروه سایپا از 
کشور نظیر رنو و برلیانس، کاهش 
تولید محصولات،  تیراژ  شدید 
هزینه هاي  بي سابقه  افزایش 
تولید و دشواري تأمین مواد اولیه 
مهم ترین  جمله  از  نیاز،  مورد 

مشکلات سال ۹7 بوده است.
گروه خودروسازي  مدیرعامل 
سایپا با اشاره به برنامه رونق تولید 
در سایپا در سال جاري گفت: 
قصد داریم با برنامه ریزي هاي 
صورت گرفته و بهره  گیري از توان 
بر  علاوه  داخلي،  ظرفیت  و 
افزایش تیراژ تولید محصولات 
فعلي، پروژه هاي مختلف توسعه 
به  نیز  را  جدید  محصولات 
سرانجام رسانده و تولید آن ها را 
آغاز  امکانات خود  بر  تکیه  با 

کنیم.

آگهــی تغییــرات شــرکت تجهیــز کاران احجــام ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 
ــادی  ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۴۰۰5۰۳۰5۸7 ب ــه مل ۴7۴۴77 و شناس
ــماره  ــه ش ــب زاده ب ــارال مطل ــم م ــد : خان ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ ۱۳۹۶/۰۳/۰7تصمیم م
ــماره  ــه ش ــب زاده ب ــرزاد مطل ــای مه ــی و آق ــازرس اصل ــوان ب ــه عن ــی۰۰۱2۴۱77۳۴ ب مل
ــاب  ــی انتخ ــال مال ــک س ــرای ی ــدل ب ــی الب ــازرس عل ــوان ب ــه عن ــی۰۰۱5۱۹۶۹۳۳ ب مل
ــز کاران  ــرکت تجهی ــای ش ــی ه ــر آگه ــت نش ــار جه ــار اعتب ــه کثیرالانتش ــد. روزنام گردی
احجــام انتخــاب شــد. خانــم پونــه معصومــی بــه شــماره ملــی ۳۶2.۳۳۳7۶۹ و خانــم پوپــک 
معصومــی بــه شــماره ملــی ۳۶2۰۳۱7۱27 و آقــای امیرحســین معصومــی بــه شــماره ملــی 
ــد  ــاب گردیدن ــال انتخ ــدت دو س ــرای م ــره ب ــت مدی ــا هیئ ــمت اعض ــه س ۰۰۱2۸72۸۶5 ب
کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک، ســفته ، بــروات ،قراردادهــا 
ــن از  ــا دو ت ــرکت و ی ــر ش ــراه مه ــه هم ــردا ب ــل منف ــر عام ــاء مدی ــا امض ــلامی ب و عقوداس
اعضــای هیئــت مدیــره مجتمعــا بــه همــراه مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت 

ــران )۶۶۱5۶( ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

ــه شــماره ثبــت  آگهــی تغییــرات شــرکت تجهیــز کاران احجــام شــرکت ســهامی خــاص ب
ــورخ  ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۴۰۰5۰۳۰5۸7 ب ــه مل ۴7۴۴77 و شناس
 ۱۳۹۶/۱2/۰5تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : - ســمت اعضــاء هیئــت مدیــره بــه قــرار ذیــل 
انتخــاب گردیدنــد: .خانــم پونــه معصومــی بــه شــماره ملــی۳۶2۰۳۳۳7۶۹ بــه ســمت مدیــر 
ــی۳۶2۰۳۱7۱27  ــماره مل ــه ش ــی ب ــک معصوم ــم پوپ ــره - خان ــات مدی ــو هی ــل و عض عام
ــماره  ــه ش ــی ب ــین معصوم ــای امیرحس ــره - آق ــت مدی ــس هیی ــب رئی ــمت نای ــه س ب
ملــی۰۰۱2۸72۸۶5 بــه ســمت رییــس هییــت مدیــره کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور 
ــه  ــاء پون ــا امض ــلامی ب ــا و عقوداس ــروات ، قرارداده ــفته ، ب ــک ، س ــل چ ــرکت از قبی ش
معصومــی بــه شــماره ملــی ۳۶2۰۳۳۳7۶۹ بــه ســمت مدیــر عامــل منفــردا همــراه بــا مهــر 
ــر  ــرکت معتب ــر ش ــراه مه ــه هم ــا ب ــره مجتمع ــت مدی ــای هیی ــن از اعض ــا دو ت ــرکت و ی ش
مــی باشــد و ســایر نامــه هــای عــادی و اداری بــا امضــای احــدی از اعضــای هییــت مدیــره و 
مهــر شــرکت معتبــر میباشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

ــران )5۴۴۱22(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

ــت 7۹۴7  ــماره ثب ــه ش ــام ب ــهامی ع ــیمی س ــران ش ــازی ته ــرکت داروس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــورخ۱۳۹۶/۰2/۱۱   ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۰۱۰۰۳۴۸75۴ ب ــه مل و شناس
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای محســن پرنیــان پــور بــه شــماره ملــی ۰۰۳۸۱۸۱۹5۹ بــه 
ســمت رئیــس هیــأت مدیــره - آقــای ســعید ســعیدی نــژاد بــه شــماره ملــی ۰۰۴2۸۳۹۱22 بــه 
ســمت نائــب رئیــس هیــأت مدیــره - آقــای علــی مهرآمیــزی بــه شــماره ملــی ۰۰۳۹۴2۹7۶۸ به 
عنــوان عضــو هیــأت مدیــره و مدیرعامــل انتخــاب گردیــد. - آقایــان عبدالمجیــد ســعیدی نــژاد 
بــه شــماره ملــی ۰۰۴25۳۹۳۳۱ و محمــود رضــا ســعیدی نــژاد بــه شــماره ملــی ۰۴52۴۳72۸۸ 
ــروات،  ــا، ب ــه چکه ــد. کلی ــاب گردیدن ــره انتخ ــأت مدی ــف هی ــر موظ ــای غی ــمت اعض ــه س ب
ــر از  ــق دو نف ــاء متف ــا امض ــدآور ب ــادار و تعه ــناد و اوراق به ــه اس ــی کلی ــور کل ــا و بط قرارداده
اعضــاء هیــأت مدیــره همــراه بــا مهــر شــرکت دارای اعتبــار باشــند. کلیــه نامــه هــا و مکاتبــات 
عــادی شــرکت بــا امضــاء مدیرعامــل همــراه بــا مهــر شــرکت دارای اعتبــار مــی باشــند. بندهای 
ــارات  ــدود اختی ــوان ح ــه عن ــرکت ب ــنامه ش ــاده ۳7 اساس ۱۹،۱۸،۱7،۱۶،۱5،۱۴،۱۰،۶،5،۴ از م
مدیرعامــل از طــرف هیــأت مدیــره بــه مدیرعامــل تفویــض گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

ــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۴۴۱۱۸(  کشــور اداره ثبــت شــرکت ه

آگهــی تغییــرات شــرکت داروســازی تهــران شــیمی ســهامی عــام بــه شــماره 
ثبــت 7۹۴7 و شناســه ملــی ۱۰۱۰۰۳۴۸75۴ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع 
عمومــی عــادی ســالیانه مــورخ ۱۳۹۶/۰2/۱۱ و تنفــس مربوطــه تصمیمــات ذیل 
اتخــاذ شــد : ترازنامــه شــرکت در تاریــخ ۳۰/۰۹/۱۳۹5 مــورد تصویــب مجمــع 
ــه شــماره ملــی۰۰۳۸۱۸۱۹5۹،  قــرار گرفــت . آقایــان محســن پرنیــان پــور ب
ســعید ســعیدی نــژاد بــه شــماره ملــی ۰۰۴2۸۳۹۱22، عبدالمجیــد ســعیدی 
ــه  ــژاد ب ــعیدی ن ــا س ــود رض ــی ۰۰۴25۳۹۳۳۱، محم ــماره مل ــه ش ــژاد ب ن
ــی  ــماره مل ــه ش ــزی ب ــی مهرآمی ــر عل ــی ۰۴52۴۳72۸۸و دکت ــماره مل ش
۰۰۳۹۴2۹7۶۸ بــه مــدت دو ســال بــه عنــوان اعضــاء هیــأت مدیــره انتخــاب 
شــدند. - روزنامــه کثیــر الانتشــار اطلاعــات بــرای درج آگهــی هــا و اطلاعیــه 
هــای شــرکت تعییــن گردیــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۴۴۱۱۹( 

آگهــی تغییــرات شــرکت داروســازی تهــران شــیمی ســهامی عــام بــه شــماره ثبــت 7۹۴7 
و شناســه ملــی ۱۰۱۰۰۳۴۸75۴ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق 
العــاده مــورخ ۱۳۹۶/۰۸/۱۰ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : مجمــع موسســه حسابرســی فــراز 
ــازرس اصلــی و موسســه حسابرســی دیلمــی  مشــاور شناســه ملــی ۱۰۱۰۰2۱۸۴۰۰ بعنــوان ب
ــرای  ــی البــدل شــرکت ب ــازرس عل ــوان ب ــی ۱۰۱۰۰۴۶۴۶۰۶ بعن ــور و همــکاران شناســه مل پ
ــت  ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد س ــاب گردیدن ــی انتخ ــال مال ــدت یکس م

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )5۴۴۱2۱( 

ــت  ــماره ثب ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــرکت س ــام ش ــز کاران احج ــرکت تجهی ــرات ش ــی تغیی آگه
ــاده  ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱۴۰۰5۰۳۰5۸7 ب ــه مل ۴7۴۴77 و شناس
ــه  ــران ب ــی ته ــد ثبت ــرکت در واح ــل ش ــد : مح ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ ۱۳۹۶/۰۸/۰۳ تصمیم م
ــوی- ــواب صف ــراه ن ــان آذربایجان-بزرگ ــواب صفوی-خیاب ــراه ن ــهر تهران-بزرگ ــران ش آدرس ته

ــتی  ــد ۴۰۶-کدپس ــهیل-طبقه چهارم-واح ــاری س ــع اداری و تج ــاختمان مجتم ــلاک 5۱۸-س پ
۱۳۴۶۹5۴۸7۳ تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان 
ــران )5۴۴۱2۰(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ثب

مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا:

افزایش ۳۱ درصدي تولید سایپا در سال ۹۸ نسبت به سال گذشته

واگذاری سهام دو خودروساز بزرگ کشور که با 
موافقت شورای هماهنگی سران اقتصادی سه قوه 
با جدیت از سوی مقامات صنعتی پیگیری می شود، 

این روزها با چالش اهلیت خریدار روبه رو است.
در حال حاضر به نظر می رسد که تنها قطعه سازان 
در  این  دارند؛  را  سهام  این  خرید  آمادگی 
نیز  پنهانی  و  پیدا  اختلافات  شرایطی است که 
دولتی  سهام  تصاحب  برای  قطعه سازان  بین 
خودروسازان شکل گرفته است. در همین راستا 
قالب  در  قطعه سازان  از  برخی  هفته گذشته  از 
تشکل های صنفی یا بخش خصوصی با برگزاری 
نشست های خبری به اظهارنظر در مورد اهلیت 
خریدار سهام خودروسازان پرداخته اند. دیروز نیز 
انجمن سازندگان قطعات و مجموعه های خودرو با 
برگزاری نشستی به بررسی دیدگاه های این انجمن 
در مورد خصوصی سازی دو شرکت تولید کننده 
خودرو پرداخت. در این زمینه مازیار بیگلو دبیر 
انجمن سازندگان قطعات و مجموعه های خودرو 

در ابتدای اظهارات خود با تاکید بر اینکه ارزش 
واقعی ایران خودرو بین ۵ تا 6 برابر ارزش گذاری 
در بورس است تاکید کرد سهام خودروسازان باید 
به ارزش واقعی و روز خود واگذار شوند، به همین 
دارایی شرکت های  باید  از هر چیز  پیش  دلیل 
خودروساز تجدید ارزیابی شود.« وی که به نظر 
شرکت های  خصوصی سازی  موافق  می رسد 
اظهار کرد  نیست  خودروساز در شرایط کنونی 
کشور  در  خصوصی سازی  سابقه  بررسی  که 
درخشان نیست و در عمل شرکت های خصوصی 
شده، دچار بحران مالی یا بحران کارگری شدند. 
بیگلو همچنین قطعه سازان را بهترین خریداران 
سهام خودروسازان خواند و تاکید کرد که سهام 
خودروسازان باید به ارزش واقعی واگذار شود. دبیر 
انجمن قطعه سازان در بخش دیگری از اظهارات 
خود میزان مطالبات قطعه سازان از دو خودروساز 
را ۲۰ هزار میلیارد تومان اعلام و تصریح کرد: 
از این مبلغ رقمی بالغ بر 7 هزار میلیارد تومان 

سررسید شده که این رقم معادل همان رقمی 
به قطعه سازان  بانک مرکزی  است که قرار شد 

پرداخت کند تا از این وضعیت خلاص شویم.
این عضو انجمن قطعه سازان با اشاره به موضوع ورود 
شورای رقابت به قیمت گذاری خودرو نیز گفت: اگر 
قرار است شورای رقابت به قیمت گذاری بازگردد 
باید این بازگشت با فرمول جدید باشد؛ چرا که این 
شورا از سال ۹۰ با ورود به قیمت گذاری خودرو 
و انتخاب فرمول اشتباه، قیمت ها را سرکوب کرد 
که منجر به زیان انباشته زیادی برای خودروسازان 
شد. بیگلو همچنین در این نشست در پاسخ به 
سوالی درباره اظهاراتی مبنی بر ارزان شدن ارز و 
ارزان نشدن قطعات و خودرو افزود: قطعه سازان 
مجاز به استفاده از ارز دولتی نیستند و ارز مورد 
نیاز آنها از طریق ارز نیمایی تامین می شود که 
در حدود ۵۰ درصد افزایش داشته است. این در 
حالی است که قیمت مواد اولیه نیز افزایش یافته 
است؛ بنابراین نه تنها ارز برای قطعه سازان ارزان 

نشده بلکه گران نیز شده است. بیگلو همچنین 
با اشاره به نمایشگاه ساخت داخل و رونق تولید 
ملی اظهار کرد: نمایشگاه ساخت داخل نمایشی از 
وفاق ملی بود، اما در عین حال از شرکت هایی که 
بیشترین مصرف ارزی را دارند و در این نمایشگاه 
شرکت نکردند نیز دلخور هستیم زیرا نفاق بین 
قطعه سازان در خصوص سهم بازار و خودکفایی 
پیش آمده که به نفع هیچ کس نیست. در ادامه 
این نشست فرهاد به نیا سخنگوی انجمن نیز به 
تسهیلات زمین مانده از سوی بانک مرکزی اشاره 
و تاکید کرد که با توجه به اینکه اعتبار مصوبه 
اتمام  به  خردادماه  در  تسهیلات  این  پرداخت 
رسیده، قرار بود مصوبه پرداخت تسهیلات ارزی به 
قطعه سازان تمدید شود که تاکنون خبری در این 
باره اعلام نشده است؛ حتی آخرین صحبت بانک 
مرکزی این بوده است که خودروسازان نیاز مالی 
خود برای پرداخت مطالبات قطعه سازان را از جای 

دیگری تامین کنند.
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محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی جمهوری اسلامی ایران در ادامه سفر 
خود به چین، از چند طرح نمونه کشاورزی در شهر چینگدائو واقع در شرق 
این کشور بازدید کرد.به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت جهاد 
کشاورزی،  وزیر جهاد کشاورزی ابتدا با حضور در یکی از مناطق ساحلی این 
شهر بندری از نحوه تولید و پرورش ماهی با استفاده از استخرهای ساحلی و 
همچنین پرورش ماهی در قفس های دریایی و سایر توانمندی های این حوزه 
بازدید کرد.حجتی در ادامه از مرکز تحقیقات تولید برنج در مزارع و اراضی شور 
در سواحل چینگدائو بازدید کرد و در جریان چگونگی پیشرفت و تولید انبوه 
این محصول قرار گرفت.دیدار و گفت و گو با »منگ فانلی« شهردار چینگدائو 
از دیگر برنامه های وزیر جهاد کشاورزی در سفر به چین بود طرفین در این 
ملاقات بر توسعه مناسبات در زمینه های مختلف تاکید کردند.وزیر جهاد 
کشاورزی را در این سفر »محمد کشاورز زاده« سفیر جمهوری اسلامی ایران 
در چین، »علی ابراهیمی« سخنگوی کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 

اسلامی و چند تن از معاونین این وزارتخانه همراهی می کنند.

محمود حجتی

وزیر جهاد کشاورزی از چند 
طرح نمونه کشاورزی در 
چین بازدید کرد

فاطمه کاهی سخنگوی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی با اشاره به اینکه 
موضوع کارت سوخت های جدید زمانی مطرح شد که براساس آن عده ای یا 
کارت سوخت نداشتند و یا کارت سوخت داشتند و می خواستند دوباره کارت 
جدید دریافت کنند، گفت: به همین دلیل این دوگروه در سامانه کارت سوخت 
نام نویسی کردند. به گزارش فارس، وی ادامه داد: در طرح اولیه قرار بود سهمیه 
بندی وجود داشته باشد به همین دلیل قرار بود کارت سوخت ها به کارتهای 
بانکی متصل شود و آن دسته که کارت سوخت ندارند از همان کارت های بانکی 
استفاده کنند اما اکنون موضوع سهمیه بندی منتفی است به همین دلیل 
اتصال کارت سوخت به کارت بانکی نیز منتفی است. کاهی خاطرنشان کرد: به 
همین دلیل ما برای کسانی که کارت سوخت ندارند و در سامانه ثبت نام کردند 
کارت سوخت جدید صادر می کنیم. براساس اطلاعیه شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی همه مالکان خودرو از تاریخ ۲۰ مردادماه موظف هستند که 
با کارت سوخت شخصی سوخت گیری کنند و آن دسته افرادی که به هر دلیل 

تاکنون کارت سوخت نداشته اند باید به پلیس +۱۰ مراجعه کنند.

فاطمه کاهی

اتصال کارت سوخت 
به کارت بانکی فعلا 
منتفی است

فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی، گفت: بخشنامه همکاری ذی 
حسابی ها با سازمان امور اداری و استخدامی برای ثبت حقوق مقامات 
و مدیران ابلاغ شده است. وی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه 
ملت، درباره آخرین وضعیت سامانه ثبت حقوق مقامات و مدیران، گفت: 
این سامانه باید توسط سازمان امور اداری و استخدامی راه اندازی شود و 
نمی دانم این کجا عنوان شده که سامانه باید  توسط وزارت امور اقتصادی و 
دارایی راه اندازی شود. این عضو کابینه دولت دوازدهم، با بیان اینکه متولی 
نظام حقوق و دستمزد سازمان امور اداری و استخدامی است، تصریح کرد: 
با توجه به اینکه ذی حسابی هایی کشور اطلاعات خوبی در اختیار دارند 
باید با سازمان امور اداری و استخدامی همکاری می کردند که بخشنامه 
همکاری آنها با این سازمان ابلاغ شده است.شایان ذکر است؛ طبق ماده 
)۲۹( قانون برنامه ششم توسعه، دولت مکلف شد نسبت به راه اندازی 
سامانه ثبت حقوق و مزایا اقدام کند و بر این اساس سازمان اداری و 

استخدامی مسئول طراحی و ساماندهی سامانه حقوق و مزایا شد.

فرهاد دژپسند

سامانه ثبت حقوق مدیران باید 
توسط سازمان امور اداری و 
استخدامی راه اندازی شود

وحید قبادی دانا رئیس سازمان بهزیستی کشور با اشاره به اینکه ۹۲ درصد کودکانی 
که در طرح جدید ساماندهی، جمع آوری شده اند از اتباع خارجی هستند، گفت: 
از این تعداد، ۵۰ درصد کودکان اوراق هویتی ندارند و کودکانی هستند که از طریق 
قاچاق انسانی، از خارج مرزها وارد کشور شده اند و موضوع کودکان کار، موضوعی 
است که نه تنها از سوی افرادی که این کودکان را به خیابان می کشانند بلکه از سوی 
افراد جنجال ساز دیگری که همواره در حال برجسته سازی آنچه کم کاری مسئولان یا 
کاستی ها عنوان می کنند، مورد سوءاستفاده قرار می گیرد، بر این اساس باید نسبت به 
آن از طریق رسانه ها، اطلاع رسانی کامل صورت گیرد. وی ادامه داد: پیش از این عنوان 
می شد که 7۰ درصد کودکان کار خیابان از اتباع خارجی هستند و بخش عمده ای از 
آنها اوراق هویتی ندارند. تلاش کردیم با پیاده سازی طرح جدید ساماندهی کودکان، 
ضمن گسترش دایره حضور مستقیم سازمان های مردم نهاد به این صورت که ۵۰ درصد 
فعالیت سازمان های مردم نهاد هم توسط ان جی اوهای پیگیر اتباع خارجی انجام شود، 
وضعیت هویتی کودکان کار خیابانی که به دفعات در خیابان مشاهده شده اند را هم از 

طریق انگشت نگاری و تشخیص هویت از طریق عنبیه چشم مورد بررسی قرار دهیم. 

وحید قبادی دانا

۹۲ درصد کودکان 
کار، اتباع خارجی 
هستند

پیروز حناچی شهردار تهران از موافقت دولت برای انتقال نمایشگاه های 
پرمخاطب به شهر آفتاب خبر داد. وی  درباره سرانجام رایزنی با 
مسؤولان نمایشگاه بین المللی درباره عدم برگزاری نمایشگاه های 
پرمخاطب و تبادل نمایشگاه با شهر آفتاب گفت: ما با دولت مذاکره 
کردیم و دولت نیز این پیشنهاد را پذیرفته است. وی افزود: در پی 
پذیرش دولت، قرار شد  بخشی از نمایشگاه هایی را که جنبه ملی  و 
بسیار پرمخاطب دارند به نمایشگاه شهر آفتاب منتقل کنیم. ، بر 
اساس مصوبه شورای شهر دوم مقرر شد نمایشگاه های پرمخاطب که 
موجب ایجاد ترافیک در بزرگراه ها و مسیرهای پیرامون می شوند به 
نمایشگاهی در خارج از تهران  منتقل شوند و بر همین اساس نمایشگاه 
شهر آفتاب ساخته شد اما با وجود صرف هزینه های گزاف، نمایشگاه 
نمایشگاه های  میزبان  افتتاحش  مدت  در  نتوانست  آفتاب  شهر 
پرمخاطب باشد اما به نظر می رسد با توافق فی مابین دولت و شهرداری 

این مشکل مرتفع شود . 

پیروز حناچی

 انتقال نمایشگاه های 
پرمخاطب به شهر 
آفتاب با موافقت دولت

علی اشرف عبدالله پوری حسینی، رئیس سازمان خصوصی سازی گفت: 
هیأت واگذاری براساس درخواست دستگاه اجرایی حدود ۳۰۰ طرح را از 
اولویت سال جاری خارج کرد و حدود ۳۰۰ شرکت دیگر در اولویت امسال 
باقی ماند. وی درباره آخرین وضعیت واگذاری بنگاه های دولتی، اظهار 
بنگاه های دولتی  واگذاری  برای  آنچه سازمان خصوصی سازی  داشت: 
اعلام کرده 6۱۰ شرکت بود که هیأت واگذاری براساس درخواست دستگاه 
اجرایی و مسائلی که وجود داشت حدود ۳۰۰ طرح را از اولویت سال جاری 
خارج کرد و حدود ۳۰۰ شرکت دیگر در اولویت امسال باقی ماند. رئیس 
سازمان خصوصی سازی، با بیان اینکه هیأت واگذاری بنگاه های دولتی به 
واگذاری سهام بورسی توجه خاصی داشت، افزود: حدود ۱۸ شرکت بورسی 
در بین این ۳۰۰ شرکت وجود داشت که هیأت واگذاری آنها را در اولویت 
قرار داد و قیمت های پایه را تصویب کرد که در هفته جاری روزهای مزایده 
برخی از این شرکت ها در بورس فرا رسید و بیمه البرز و شرکت پالایش و 

پخش شیراز به مزایده گذاشته شدند، اما با استقبال روبه رو نشدند.

علی اشرف عبدالله پوری حسینی

خروج۳۰۰ شرکت 
از اولویت 
خصوصی سازی

در هشتمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومی ایران با اعطای لوح و تندیس زرین 
از روابط عمومی شرکت های فولادمبارکه، فولاد هرمزگان و امیرکبیر کاشان تجلیل شد. ایرج 
ترابی، مدیر روابط عمومی فولادمبارکه گفت: آنچه که امروزه در سرآمدی و پیشرفت سازمان ها 
تاثیر قابل توجهی دارد ایجاد شرایط بهبود و پذیرش اصلاح و پویایی است. ترابی تصریح 
کرد: روابط عمومی سرآمد نه تنها به پیشرفت می اندیشد، بلکه فراتر از یک بعد نگاه می کند 
و برنامه ریزی های خود را براساس یک مدل جامع منسجم کرده و در مسیر تخصصی و 
کارشناسی شده حرکت می کند.  همچنین در این مراسم روابط عمومی شرکت فولادهرمزگان 
تندیس زرین دریافت کرد. در این مراسم که عصر روز سه شنبه ۲۵ تیرماه با حضور جمعی از 
اساتید دانشگاه، مدیران و صاحب نظران روابط عمومی کشور در دانشگاه تربیت مدرس برگزار 
شد، از روابط عمومی های برتر کشور با اهدای تندیس بلورین، سیمین و زرین تجلیل شد. 
در این همایش پس از ارزیابی روابط عمومی های برتر کشور براساس مدل تعالی تخصصی 
شده EFQM در روابط عمومی شامل ۹ معیار بنیادین سرآمدی و ۸۱ شاخص فرعی، 
روابط عمومی های سرآمد در سه سطح زرین)کسب حداقل 7۰۰ امتیاز(، سیمین)کسب امتیاز 

بین 6۵۱ تا 7۰۰( و بلورین)کسب امتیاز بین ۵۵۰ تا 6۵۰( معرفی شدند.

ایرج ترابی

موفقیت روابط عمومی های 
گروه فولادمبارکه در 
همایش سرآمدان 

برنامه لزوم استفاده از کارت سوخت شخصی در تاریخ ۲۰ مردادماه فقط 
در کلانشهرهای تهران، کرج، تبریز و اصفهان اجرا می شود؛ در حالی که 
مصوبه قبلی شرکت  ملی پخش فرآورده های نفتی از اجرای سراسری 
این برنامه در تاریخ ۲۰ مردادماه حکایت داشت. در حالی که در اطلاعیه 
خردادماه شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران آمده بود »عرضه 
بنزین در جایگاه های سراسر کشور از تاریخ بیستم مرداد ماه سال جاری 
صرفا با ارائه کارت هوشمند سوخت خودرو, امکان پذیر خواهد بود«؛ 
اجرای این برنامه در این تاریخ فقط در ۴ شهر کشور انجام می شود و بقیه 
شهرها و روستاهای کشور طی روزهای بعد از آن یک به یک مشمول 
این برنامه می شوند. امیر وکیل زاده، مدیر عامل شرکت ملی پخش با 
اشاره به این که اجرای برنامه لزوم استفاده از کارت سوخت شخصی با 
اولویت در کلان شهرهای تهران، کرج، تبریز و اصفهان اجرا می شود، 
افزود: این طرح در مدت زمان کوتاه در دیگر کلان شهرها و کل کشور 

نیز اجرا می شود.

شرکت ملی نفت ایران

اجرای مصوبه کارت 
سوخت از ۲۰ مرداد 
فقط در ۴ شهر

محسن هاشمی در ابتدای صد و پنجاه و هشتمین جلسه شورای شهر تهران 
ضمن تبریک قهرمانی تیم والیبال اظهار کرد: از همه دست اندرکاران انتخابات 
شورایاری ها بویژه ستاد هماهنگی شورایاری ها و همچنین هیئت اجرایی به 
خصوص دکتر حناچی شهردار تهران تشکر می کنم.وی تصریح کرد: همچنین 
از معاون فرهنگی شهرداری تهران که در این مدت تلاش های گسترده ای را در 
برگزاری انتخابات انجام داد تشکر می کنم. کار تحسین برانگیزی در تهران انجام 
شد و برای نخستین بار انتخابات الکترونیکی رقم خورد آن هم در کمال صحت 
و دقت.رئیس شورای شهر تهران سپس از عوامل وزارت کشور، استاندار تهران، 
فرمانداران تهران،  ری، شمیرانات مسئولان انتظامی و قضایی تشکر کرد و گفت: 
در برگزاری انتخابات همه تلاش کردند تا یک انتخابات خوب و پرشور برگزار 
شود.وی با اشاره به حضور بیش از ۵۰۰ هزار نفر از شهروندان تهرانی در انتخابات 
گفت: مردم با حضورشان در این انتخابات در این شرایط اقتصادی و در تحریم ها 
و مشکلاتی که داشته ایم اهمیت آن را درک کردند و همانند انتخابات شورای 

شهر تهران در گذشته حضور پررنگی را داشتند.

محسن هاشمی

انتخابات شورایاری 
در کمال صحت و 
دقت انجام شد!

اقتصاد کلان
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رئیس قوه 
قضائیه: 
گزارشگران 
فساد تشویق 
می شوند

رئیس قوه قضائیه گفت: نقش علما و ائمه جمعه در امر گسترش عدالت و مبارزه با فساد از آن جهت که به تقویت معنویت در جامعه کمک می کنند، نقش بسیار برجسته ای است. به گزارش خبرگزاری میزان، آیت الله رئیسی در بیست و چهارمین 
گردهمایی ائمه جمعه سراسر کشور  گفت: در بیانیه گام دوم انقلاب که توسط مقام معظم رهبری تدوین شده است، آرمان های نظام ما در حوزه استقرار عدالت به روشنی بیان شده و در این بیانیه نگاه واقع بینانه ای به آنچه که تاکنون در زمینه 
استقرار عدالت انجام گرفته، شده است. رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه زیبنده نظام اسلامی اجرای عدالت است و فساد در هر سطحی خرد یا کلان زیبنده نظام ما نیست، ادامه داد: در سال 7۴ که من در سازمان بازرسی کل کشور حضور داشتم، 
پرونده فسادی مطرح شد که دادگاه با آن برخورد کرد. چندی بعد پرونده فساد مالی دیگری با مبلغی بسیار بیشتر باز شد و همین طور این پرونده ها ادامه داشت تا به پرونده فساد ۳ هزار میلیارد تومانی رسید. مقصودم از بیان این سخن آن بود 
که در پرونده های فساد مالی و اقتصادی شاهدیم که مبالغ و متهمین مختلفی مطرح می شوند؛ اما جنس تمام آن پرونده ها یکسان است.  به این معنا که یک منفذ فسادزا در حال خسارت زدن به کشور است؛ بنابراین اگر نظام پولی و بانکی، نظام 
صادرات و واردات و نظام مالیاتی کشور اصلاح نشود، همین طور شاهد تولید پرونده های فساد اقتصادی خواهیم بود. آیت الله رئیسی با اشاره به مسئولیت های قوه قضائیه در امر مقابله با فساد گفت: ما در قوه قضائیه مصمم به اتخاذ برخورد 
عبرت آموز با مفسدان اقتصادی هستیم. ما به همکاران خود در دستگاه قضایی تأکید کرده ایم که گزارشگران فساد باید مورد تشویق قرار گیرند و از فردی که اقدام به افشای منکری در یک اداره یا بخش می کند، باید تقدیر صورت گیرد و آن فرد 

باید به عنوان یک فرد مسئولیت شناس به جامعه معرفی شود.  وی تصریح کرد: ما در قوه قضائیه بنا داریم که گزارشگران فساد را مورد تشویق قرار دهیم؛ لذا این امر مورد نظر ائمه جمعه در سراسر کشور نیز قرار گیرد.

انتقاد 
آیت الله 
یزدی از 
باج خواهی 
برخی 
نمایندگان 
از وزرا 

دنیای اقتصاد : آیت الله محمد یزدی عضو فقهای شورای نگهبان در گفت وگویی در مورد 
روابط وزرا و نمایندگان مجلس گفت: من بی پروا می گویم؛ نمایندگان هم می خواهند 
بشنوند میان برخی از نمایندگان با وزرا ساخت و پاخت هایی وجود دارد؛ به نحوی که به عنوان 
نمونه فلان وزیر را صدا می زنند و از آنان می خواهند که »فلان معدن را به من یا به فرزند و 
داماد من بده« تا برود از آن استفاده کند.  وی افزود: در این گونه روابط فاسد، امتیاز 
قرارداد های خاص را از وزرا مطالبه و تهدید می کنند که اگر با خواستشان موافقت نشود 
آنان را به مجلس احضار می کنند یا برای پاسخ به سوال یا استیضاح، آنان را به مجلس فرا 
می خوانند.  به گزارش خبرگزاری صداوسیما  وی همچنین با اشاره به جوسازی ها علیه 
شورای نگهبان اظهار کرد: چه جوسازی هایی که علیه شهید بهشتی نکردند؛ اکنون برای 

من هم جوسازی می کنند که فلانی چند پمپ بنزین، کارخانه و اموال دیگر دارد. 

ماجرای فساد اخلاقی یک نماینده
در خبری دیگر  عباسعلی کدخدایی، سخنگوی شورای نگهبان شامگاه چهارشنبه در 
برنامه جهان آرا با بیان اینکه هم سوابق و هم رای اعضای شورای نگهبان در تایید 
صلاحیت های کاندیداهای ریاست جمهوری مطرح است، تصریح کرد: به هیچ وجه 
این گونه نیست که در بررسی صلاحیت ها افرادی را از جناح خاصی تایید یا رد کنیم. به 
گزارش خبرآنلاین  وی اضافه کرد: ممکن است ما سندی داشته باشیم که منجر به این 
شود که نظر ما عدم تایید باشد، حال ممکن است فرد سند محکم تری در دوره بعد ارائه 
کند که تایید صلاحیت شود. به عنوان مثال یکی از نمایندگان اسبق مورد اخلاقی داشت 
که امروز مدرکی را برای من فرستاد که سند ازدواج او بود که با آن خانم ازدواج کرده، 

این می تواند این مساله را بپوشاند و بحث عدم صلاحیت او را رد کند.

در پی مصوبه مجلس برای حذف سود و جریمه مضاعف از بدهی 
بدهکاران، یک کارشناس پولی و بانکی معتقد است که این 

مصوبه عملا تغییری در روند رونق تولید ایجاد نمی کند.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی طرحی را مبنی بر تکلیف بانک ها به حذف 
به تصویب  از بدهی بدهکاران  سود و جریمه مضاعف 
رساندند؛ طرحی که رئیس کل بانک مرکزی از نمایندگان 
خواسته بود به همان شکلی که در کمیسیون اقتصادی 
مجلس به تصویب رسیده، تایید کنند. در ابتدای این مصوبه 
آمده است که این طرح در راستای حمایت از تولید و ایجاد 
رونق در این بخش به تصویب رسیده است. در بخشی از این 
مصوبه درباره چگونگی محاسبه سود بدهی بدهکاران بانکی 
آمده است که کل مبلغ بدهی )اصل و سود قبل و بعد از 
سررسید( که تسهیلات گیرنده به موجب » قرارداد ملاک 
محاسبه« تا تاریخ تسویه باید پرداخت کند، محاسبه 
می شود و بانک یا موسسه اعتباری غیر بانکی موظف است 
در محاسبه این مبلغ از فرمول ابلاغی بانک مرکزی و نرخ 
سود ساده و غیر مرکب مندرج در » قرارداد ملاک محاسبه« 
بدون لحاظ جریمه استفاده کند و پرداخت های مشتری و 
زمان  آن ها را لحاظ کند. در این زمینه احمد حاتمی یزد، 
کارشناسس پولی و بانکی با بیان اینکه به نظر می رسد که 
این مصوبه بیشتر برای جلب موافقت عوام است، اظهار کرد: 
بدهی واحدهای تولیدی عموما بیشتر از رقم دو میلیارد 
تومان است و عملا تاثیری بر بخش عمده ای از واحدهای 
تولیدی نخواهد داشت. وی افزود: در حال حاضر بانک ها از 
نظر مالی در وضعیت خوبی نیستند و نمی توانند برای مردم 
تعیین تکلیف کنند، بنابراین بسیاری از بانک ها جرایم 
بدهی تسهیلات را به صورت خودکار می بخشند و نیازی به 
قانون نبود. این کارشناس پولی و بانکی در توضیح نحوه 
محاسبه نرخ سود ساده و مرکب توسط بانک ها، اظهار کرد: 
سود مرکب یعنی در صورتی که بدهی پرداخت نشده تا 
پایان سال داشته باشید را به اصل بدهی اضافه می کنند و 
بار دیگر در نرخ سود بانکی ضرب می شود، اما در محاسبه 
نرخ سود ساده به این صورت نیست. به گفته حاتمی یزد، 
محاسبه نرخ سود مرکب به جز در قراردادهای مشارکت 
مدنی که شرایط خاصی دارد و بانک ها اصلا به آن نرخ سود 
مرکب نمی گویند، بر اساس قوانین بانک مرکزی ایران 
ممنوع است و عملا این قانون چیز تازه ای را نمی گوید. وی 
خاطرنشان کرد: آن طور که به نظر می رسد این قانون عملا 

در وضعیت تولید تغییری ایجاد نمی کند.

حذف سود و جریمه بدهی بدهکاران بانکی

مصوبه اخیر مجلس تغییری در روند 
تولید ایجاد نمی کند

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت در جلسه کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید استان مازندران در چالوس گفت: برای 
تحقق اهداف رونق تولید باید از مواضع بخشی عبور کنیم و اصل 
را در اقدام و کار جهادی بنا کنیم.  رضا رحمانی با بیان این مطلب 
افزود: مسائل مربوط به تولید را در دو بخش ملی و استانی به جد 
دنبال می کنیم و حتی در مواردی با موضوعات و مشکلات منطقه 
ای مواجه هستیم که با تعامل و همکاری مسئولان مرتبط درصدد 
حل آن ها برآمدیم. وی افزود: خوشبختانه در سایه همراهی و 
همکاری مسئولان مازندران، مشکلات موجود در حوزه تولید 
این استان به حداقل ممکن رسیده است و جای تقدیر و تشکر 
دارد. رحمانی با اشاره به بازدید انجام گرفته از برخی معادن و 
واحد های صنعتی شهرستان های چالوس، نوشهر و مرزن آباد 
و بخش های تابعه گفت: مواردی مطرح شد که جهت تسهیل 

در امور پیگیری های لازم با جدیت انجام خواهد شد.
توسعه معادن منافاتی با الزامات زیست محیطی ندارد

وزیر صمت در خصوص موارد طرح شده در حوزه معادن منطقه، 
تصریح کرد: بدون تردید فعالیت معادن و استخراج مواد معدنی، 
هیچ منافاتی با رعایت مبانی و الزامات زیست محیطی و 
همچنین مسائل مربوط به منابع طبیعی ندارد. وی ادامه داد: 
درکشورهایی دارای مناطق مشابه مازندران، توسعه معادن با 
جدیت در حال پیگیری است و برخی الزامات قانونی مانع 
افزایش بهره برداری از منابع معدنی نیست. وزیر صنعت، معدن 
و تجارت خاطر نشان کرد: با توجه به توسعه فناوری ها و علوم 
مرتبط، امروز مانعی برای گسترش معادن و صنایع در سطح دنیا 
وجود ندارد. رحمانی بیان کرد: صنعت خود مبنای توسعه علمی 
و فناوری نیز هست و هم اکنون خود صنعت گران با ارائه راهکار 
های نوین، در ده ها شهر کشور و طی توافق انجام گرفته با آبفا 
ساخت تصفیه خانه های صنعتی در دستور کار است که توان 
تصفیه پسماند را در حد آب شرب نیز دارند. وزیر صمت اعلام 
کرد: بزودی شاهد افتتاح واحد تولید اسید مس در سرچشمه 
با سرمایه گذاری بیش از ۱۰۰ ها میلیارد تومان خواهیم بود که 

نشان می دهد بخش صنعت و معدن خود در رعایت الزامات 
زیست محیطی حساسیت بیشتری به خرج می دهد و در این 

مهم پیشروی سایر بخش های کشور است.
همچنان که مسائل زیست محیطی دارای اهمیت 

است، رونق تولید هم یک وظیفه ملی است
رحمانی یادآور شد: همانگونه که رعایت مسائل زیست محیطی 
اهمیت دارد و وظیفه همگان است، رونق تولید هم یک وظیفه ملی 
و برای کشور دارای اهمیت فراوانی است و توسعه و حفظ آن باید از 
طرف همه مردم و دستگاه ها جدی گرفته شود.وی افزود:برای 
توسعه معادن استان مازندران اقدامات بسیار خوبی انجام گرفته و 
مطالعات گسترده ای داشتیم که برای آینده استان اهمیت بالایی 

دارد و مطمئناً با الزاماتی که خود مسئول اجرای آنها هستیم در 
موضوعات زیست محیطی هم به مشکل نخواهیم خورد.
نمی توانیم توسعه معادن را متوقف کنیم

وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد: ما نمی توانیم توسعه 
معادن را متوقف کنیم و شرایط را برای برداشت های غیر قانونی 
مهیا کنیم، درخواست ما از خود مسئولان استانی است که در 
خصوص رعایت مبانی زیست محیطی پیشقدم شوند و با فرآهم 
کردن شرایط قانونی و حفظ الزامات، امکان بهره برداری و توسعه 
معادن را بیش از پیش فرآهم کنند. رحمانی ادامه داد: استان  
مازندران ظرفیت های لازم برای رفع مشکلات حوزه معادن و 
حتی صنایع را در خود دارد و خوشبختانه شخص استاندار نیز 
در این مسائل پای کار است، بهتر است موارد پیش از ارجاع به 
مرکز در سطح استان و نگاهی همراه تر از سوی دستگاه های 

متولی رفع و رجوع شوند.
 برای تحقق اهداف رونق تولید
 بخشی نگری باید متوقف شود

وزیر در خصوص مسائل بانکی مطرح شده خاطر نشان کرد: 
برای تحقق منویات رهبری و در راستای دستیابی به اهداف 
رونق تولید، ضروری است هیچ دستگاهی روی موضع بخشی 
خود پافشاری نکند و منافع جمعی مردم و کشور را لحاظ کند.

برای کار جهادی باید همه ظرفیت ها فعال شوند
رحمانی تاکید کرد: اگر واقعا دنبال یک کار جهادی برای توسعه 
صنعت کشور هستیم، باید هر بخش از تمام توان و ظرفیت های 
خود بهره گیرد و هر مسئولی برای رفع مشکلی که گرهش دست 
اوست پیشگام باشد.وی با اشاره به بازدید به عمل آمده از واحد 
نساجی در شهرستان مرزن آباد، گفت: مسئول واحد به موضوع 
تامین سرمایه در گردش خود اشاره داشت که در صورت وصول، 
مقدمات اشتغالزایی بالغ بر 6۰۰ نفر را فرآهم می آورد؛ مواردی از 
این دست می طلبد خود سرپرستی بانک عامل طرف قرارداد، خود 
پیشرو باشد و برای حل مشکل آستین همت را بالا بزند، در صورت 

انجام این کار است می توان تعبیر کار جهادی را به کار برد.

وزیر صمت در استان مازندران تاکید کرد :

رونق تولید با بخشی نگری محقق نمی شود
خــبر

معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد 
دوهفته  تا  کاغذ  تن  اسلامی: ۳۰۰۰ 
و  نشریات  اختیار  در  مرور  به  آینده 

مطبوعات قرار می گیرد.
محمد خدادی در گفتگو با خبرگزاری 
صدا و سیما با بیان اینکه ۴۰ میلیون 
مطبوعات  و  نشریات  برای  ارز  دلار 
برای  دولتی  ارز  دلار  میلیون   ۴۰ و 
کتاب اختصاص یافته است، افزود: از 
۴۰ میلیون دلار ارز دولتی تاکنون ۳ 
میلیون دلار ارز تخصیص و تامین شده است و در این هفته توزیع 
۱۰۰۰ تن کاغذ از ۳۰۰۰ تن کاغذ آغاز شده است که تا این لحظه 
۳۰۰ تن آن توزیع شده است و ۲۰۰۰ تن نیز که ارز آن تامین 
شده در حال ورود به کشور است و تا دو هفته آینده این کاغذ ها در 

اختیار نشریات و مطبوعات قرار می گیرد. 
وی گفت: همچنین حدود ۱7 هزار تن پیش فاکتور )پروفرم( 
واردات کاغذ مورد تایید قرار گرفته و بخش اعظم تخیصیص ارز آن 
انجام شده است که پیش بینی می کنیم توزیع این کاغذ ها نیز برای 
شهریور، مهر و آبان باشد چراکه بر اساس وعده ای که بانک مرکزی 

داده است به مرور کاغذ در تناژ های مختلف تامین ارز می شود.
خدادی افزود: مراحل اولیه واردات کاغذ با توزیع ۳۰۰۰ هزارتنی 
کاغذ انجام شده و وارد کنندگان مشخص و نیاز روزنامه ها پیش 

بینی شده است.
و  اعلامی  تیراژ  گفت:  کاغذ ها  این  توزیع  نظام  درخصوص  وی 
تیراژی که چاپخانه به ما اعلام می کند، شاخص توزیع است و 
با وجود ۱۵۰۰ نشریه که در کشور درحال چاپ است، اولویت 
توزیع، با روزنامه های کثیر الاتشار است. معاون امور مطبوعاتی و 
اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی افزود: ما در ۵ گروه 
می توانیم رسانه ها را تقسیم کنیم و به میزانی که تقاضا وجود دارد 
کاغذ در اختیار آن ها قرار دهیم و چون اصل بر شفافیت است، 
قرار  مطبوعاتی  معاونت  در سایت  توزیعی  و  وارداتی  کاغذ های 
می گیرد و عدالت توزیعی برقرار می شود البته نیاز به بازنگری در 
شمارگان )تیراژ( رسانه ها و به روز سازی آن ها وجود دارد که در 
مسیر انجام است. وی با اشاره به اینکه کاغذ به میزان کافی در 
کشور وجود دارد، اما تقاضای کاغذ به قیمت ارزان داریم زیاد است، 
افزود: کاغذ هایی که با ارز نیمایی وارد می شود به وفور است و 
مطبوعات زیادی هم از کاغذ های نیمایی استفاده می کنند که امروز 
از قیمت ۱۸ هزار تومان به قیمت تثبیتی ۱۱ هزار تومان رسیده 
است. خدادی در پایان گفت: از دو قشر روزنامه نگاران و چاپخانه ها 
تشکر می کنم که برغم کمبود ها سرپا ماندند و رورزنامه ها را منتشر 
و چاپ کردند و نگذاشتند اختلالی در روند انتشار روزنامه ها ایجاد 
شود و امیدوارم در هفته های آینده موضوع کاغذ ارزان را حل کنیم.

 ۳هزار تن کاغذ در مسیر 
توزیع به مطبوعات

به گزارش خبرگزاری تسنیم، بلومبرگ طی گزارشی با اشاره به رشد ۳۰ درصدی ارزش 
ریال ایران طی دو ماه گذشته نوشت: ترامپ در ژانویه به کابینه اش گفت به لطف ما ارز 
ایران اکنون تحت محاصره قرار دارد. ولی ارزش ریال علی رغم تحریم های آمریکا بالا 
رفته است، اگر یک ارز وجود داشته باشد که انتظار تقویتش را نداشته باشیم آن ارز، ریال 
ایران است ولی واقعیت این است که ارزش ریال در بازارهای موازی جهان بالا می رود و 
این هفته ۸ درصد و طی دو ماه گذشته ۳۰ درصد در برابر دلار گران تر شده است. وی 
تحریم ها علیه جمهوری اسلامی ایران را سخت تر کرده و جلوی صادرات نفت این کشور را 
گرفته است. نفت نیروی حیاتی اقتصاد ایران است. ترامپ که مدام از موفقیت این تحریم ها 
صحبت می کند، ماه گذشته پس از سرنگونی یکی از پهپاد هایش در نزدیکی خلیج فارس 
توسط ایران تحریم ها را سخت تر کرد. تغییراتی هم در سیستم ارزی ایران به وجود آمده 
است. بانک مرکزی ایران یک نرخ رسمی ۴۲۰۰۰ ریالی برای هر دلار را حفظ می کند ولی 
اخیرا تلاش کرده صادرکنندگان بیشتری از سامانه تجارت نیما استفاده کنند . . این سامانه 
سال گذشته ایجاد شد و اجازه داده شد نرخ ارز در نیما در ماه های اخیر افزایش یابد تا 

شرکت های بیشتری تشویق شوند ارز خارجی خود را بفروشند.

خبرگزاری تسنیم

ارزش ریال ایران با وجود 
تحریم های آمریکا ۳۰ 
درصد بالا رفت

محمد خدابخشی سخنگوی کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اسلامی گفت: برای رونق تولید چه مولفه هایی را باید رعایت کرد و برای 
حذف قوانین دست و پاگیر و مزاحم تولید، باید مجلس شورای اسلامی به 
عنوان قانونگذار تلاش کند و موانع قانونی را اصلاح کند. وی با بیان اینکه 
اخذ برخی استعلام ها برای آغاز به کار تولیدی بسیار زمان بر است، گفت: 
در این زمینه دولت و مجلس باید حداکثر همکاری را داشته باشند تا 
در حداقل زمان ممکن با صدور مجوزهای لازم یک تولید کننده بتواند 
اقدامات لازم برای یک فعالیت تولیدی را انجام دهد.  وی بیان داشت: 
سرمایه گذاران و تولید کنندگان هم برای رونق تولید تکالیفی برعهده دارند 
و باید کالاهای تولیدی آنها از کیفیت لازم برخوردار باشد، زیرا قطعا در 
صورت تولید کالاهای بی کیفیت مصرف کننده تمایلی به خرید آن کالاها 
ندارد. خدابخشی با بیان اینکه برای رونق تولید هموطنان هم تکالیفی بر 
عهده دارند، گفت: برای چرخش چرخ های تولیدی و ایجاد اشتغال مردم باید 
از خرید کالاهای وارداتی امتناع کنند و کالاهای تولید داخل را مصرف کنند. 

محمد خدابخشی

اخذ مجوز برای 
کار تولیدی بسیار 
زمان بر است 

ناهید تاج الدین عضو هیات رئیسه کمیسیون اجتماعی مجلس    از بررسی و تصویب کلیات 
لایحه استخدامی شهرداری های سراسر کشور با حضور مهدی جمالی نژاد، معاون عمران 
و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور در نشست  این کمیسیون خبر داد و گفت: 
ماده ۱۱7 قانون مدیریت خدمات کشوری مربوط به رابطه استخدامی در شهرداری ها 
است که مقرر شد قانون اداری و استخدامی کارکنان شهرداری های سراسر کشور مجزا 
از قانون مدیریت خدمات کشوری باشد و در جلسه کمیسیون کلیات لایحه مذکور تصویب 
شد . وی افزود: بر اساس این لایحه ثبات و امنیت شغلی کارکنان شهرداری ها مورد توجه 
قرار می گیرد و بار مالی نیز ندارد؛ رابطه استخدام در شهرداری ها نسبت به سایر ارگان ها 
متفاوت است البته ممکن است با ارتقای شغلی، حقوق کارکنان به میزان اندکی کاهش 
یابد اما ثبات و امنیت شغلی آنها مورد توجه قرار می گیرد و بر اساس ماده یک لایحه مذکور، 
شهرداری های سراسر کشور و سازمان های وابسته به لحاظ اداری و استخدامی تابع این 
قانون هستند.در مجلس شورای اسلامی، یادآور شد: همچنین طبق ماده ۲؛ کارکنان 
شهرداری ها در پنج گروه کارمندان رسمی و پیمانی، قراردادی انجام کارمعین )مشخص(، 

کارگران دائم و کارکنان دارای قرارداد موقت مشاغل کارگری سازماندهی می شوند.

ناهید تاج الدین 

کلیات لایحه استخدامی 
 شهرداری ها
 تصویب شد



به گزارش مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، 
سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رییس جمهوری، از رشد جایگاه کشورمان در 
شاخص های جهانی نوآوری خبر داد و گفت: جدیدترین گزارش منتشر شده از 
شاخص جهانی نوآوری )GII(، جمهوری اسلامی ایران در عرصه نوآوری شاهد بهبود 
وضعیت بود و بین کشورهای جهان با ۴ رتبه افزایش، در جایگاه 6۱ قرار دارد. گزارش 
شاخص های جهانی نوآوری که توسط سازمان جهانی مالکیت معنوی سازمان ملل 
متحد )WIPO( منتشر می شود در قالب 7 بعد و ۸۰ شاخص، به تحلیل وضعیت 
نوآوری و اقتصاد در سطح ملی حدود ۱۳۰ کشور دنیا می پردازد. وی با قدردانی و 
سپاسگزاری از خانواده و اعضای تشکیل دهنده اکوسیستم فناوری و نوآوری ایران، از 
حرکت روبه رشد زیست بوم نوآوری ایران گفت و ادامه داد: در میانه تهدیدها و تحریم 
هایی که آمریکا و اروپا در مقابل جمهوری اسلامی ایران به راه انداخته اند و کشورمان 
را با محدودیت ها و چالش های فراوانی روبه رو کرده اند، انتشار تازه ترین گزارش 
شاخص جهانی نوآوری)GII( توسط نهادی که به سازمان ملل متحد وابسته است، 

ارتقای ۴ پله ای ایران نسبت به سال گذشته را نشان می دهد. 

سورنا ستاری

جایگاه »ایران« در 
شاخص های جهانی نوآوری 
»۴ رتبه« بهبود یافت 

اینستاگرام پست مربوط به خبر اهدای نشان خادمی و تقدیر از 
عوامل سرنگون کننده پهپاد متجاوز آمریکایی را از صفحه تولیت 
آستان قدس رضوی حذف کرد. به گزارش خبرگزاری فارس از 
مشهد، اینستاگرام پست مربوط به خبر اهدای نشان خادمی و 
تقدیر از عوامل سرنگون کننده پهپاد متجاوز آمریکایی و سخنان 
انقلابی حجت الاسلام مروی تولیت آستان قدس رضوی را از 
صفحه حجت الاسلام والمسلمین احمد مروی تولیت آستان 
قدس رضوی حذف کرد.گفتنی است؛ روز سه شنبه فرمانده 
نیروی هوایی سپاه پاسداران به همراه چهار تن از نیروهای نظامی 
که در عملیات سرنگونی پهپاد متجاوز آمریکایی به حریم هوایی 
کشور نقش مستقیم و عملیاتی داشتند، ضمن تشرف به حرم 
مطهر رضوی و زیارت مضجع شریف حضرت ثامن الحجج علی  بن  
موسی  الرضا علیه السلام، به دریافت نشان خادمی این آستان 

مقدس مفتخر شدند.

خبرگزاری فارس

حذف خبر سرنگونی 
پهباد متجاوز از 
اینستاگرام 

سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: این نگاه وجود دارد 
که رویدادها را تمرکز زدایی کنیم؛ به این معنا که از تهران به استان ها و از 
استان ها به شهرستان ها منتقل شود و با این نگاه رویدادها تمرکز زدایی 
پیدا خواهد کرد. به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، نشست اهالی فرهنگ، هنر و رسانه غرب هرمزگان 
با حضور سید عباس صالحی وزیر فرهنگ وارشاد اسلامی، فریدون همتی 
استاندار هرمزگان و هیات همراه در سالن جلسات فرمانداری شهرستان 
بندرلنگه برگزار شد. وزیر فرهنگ وارشاد اسلامی در این نشست با تاکید بر 
تمرکز زدایی رویداها افزود: این منطقه از جهات مختلف مورد توجه است، 
از یک طرف سابقه کهن و از طرفی دیگر دریچه ارتباط ما با جهان از طریق 
این منطقه از اهمیت زیادی برخوردار است.وی ادامه داد: حضور شخصیت 
ها و هنرمندان غرب هرمزگان در محافل مذهبی، هنری و علمی کشور و 
تنوع دیرینه و فرهنگ این مردم  بخشی از فرهنگ عمیق کشور و یکی از 

بخش های افتخار آفرین ایران ماست.

سید عباس صالحی

باید به سمت 
شهرهای خلاق 
برویم

سجاد جوکار مدیرکل منابع انسانی سازمان حج و زیارت گفت : تمامی زائران 
بیت الله الحرام امسال تحت پوشش بیمه های عمر ، حوادث و درمان هستند. 
به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
به نقل از پایگاه اطلاع رسانی حج و زیارت وی در رابطه با تعهدات این بیمه 
افزود : سازمان حج و زیارت در راستای رفاه و آسایش حجاج و زائران هر ساله 
با شرکت های بیمه  گر ،قرارداد پوشش خدمات بیمه ای منعقد می کند که 
طی آن با دریافت سرانه بیمه از زائرین ، آنان را تحت پوشش می دهد. وی 
اظهار کرد: در طول عملیات حج تمتع امسال موارد تعهدات بیمه ای شامل 
بیمه عمر ، حوادث و درمان ) سرمایه و تعهدات ( است و مدت پوشش هر یک 
از بیمه شدگان ) زائرین ، عوامل ستادی ، عوامل اجرایی ، روحانیون و کادر 
پزشکی ( ۴۸ ساعت قبل از اعزام تا 7۲ ساعت پس از مراجعت خواهد بود 
.وی توضیح داد : در شرایطی می تواند این مدت برای زائرین بیمار یا مصدوم 
پس از بازگشت به ایران از 7۲ ساعت به دو هفته تغییر  یابد که علت بروز 

بیماری یا مصدومیت در کشور عربستان بوده است.

سجاد جوکار

تمامی زائران حج تمتع 
تحت پوشش بیمه عمر، 
حوادث و درمان هستند

محمد جواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات می گوید 
ودیعه های دریافتی از مردم به ازای فروش خطوط تلفن همراه در قالب سهام 
شرکت همراه اول در اختیار مردم قرار گیرد. وی در گفت وگویی با اشاره 
به عدم تعیین تکلیف ودایع تلفن همراه و ثابت، گفت: خطوط تلفن ثابت 
که ودیعه قابل توجهی ندارد و مبلغ پرداخت شده طبیعتا هزینه ثبت نام و 
دایر شدن اولیه است، اما در گذشته برای تلفن همراه مبلغی به عنوان ودیعه 
از مردم اخذ شد که پس از خصوصی سازی این مبالغ تعیین تکلیف نشد. 
خطوط تلفن ثابت که ودیعه قابل توجهی ندارد و مبلغ پرداخت شده طبیعتا 
هزینه ثبت نام و دایر شدن اولیه است اما در گذشته برای تلفن همراه مبلغی 
به عنوان ودیعه از مردم اخذ شد که پس از خصوصی سازی این مبالغ تعیین 
تکلیف نشدوزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات افزود: از آنجایی که این موضوع 
بحث پیچیده حقوقی دارد سازمان تنظیم مقررات در حال پیگیری است تا 
ودیعه های دریافتی از مردم در زمان فروش خطوط تلفن همراه در قالب 

سهام شرکت همراه اول در اختیار مردم قرار گیرد.

محمد جواد آذری جهرمی

صاحبان ودایع تلفن 
همراه سهامدار می 
شوند

محسن علیجانی زمانی نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر 
و پردیس در مجلس شورای اسلامی در گفت وگویی با اشاره به اقداماتی 
که از سوی هیات مدیره مترو در طول دو سال گذشته در پایتخت انجام 
شده است،گفت: تکمیل سیستم سیگنالینگ، راه اندازی 6 هواکش 
میان تونلی، ۴ هواساز نیم تونلی، بهره برداری ورودی دوم ایستگاه 
قائم و ایستگاه مهدیه از اقداماتی بوده که در خط ۳ مترو تهران شده 
است. وی  در بیان اقداماتی که درخطوط ۴ و 6 مترو انجام شده است، 
ادامه داد: تکمیل و بهره برداری 6 هواساز، توسعه خط چهار حد نصاب 
ایستگاه های ارم سبز تا میدان چهار باغ جنت آباد، بهره برداری از ورودی 
دوم ایستگاه های شیخ الرئیس و شادمان، تکمیل و راه اندازی ۹کیلومتر 
جنوبی خط شش مترو با حضور رئیس جمهور)حد فاصل ایستگاه های 
میدان شهدا، دولت آباد و شهرری( بین سال های ۹6 تا ۹7 از دیگر 
اقداماتی بوده که در حوزه توسعه خطوط مترو در تهران صورت گرفته 

است.

محسن علیجانی زمانی

استمداد مسئولان 
متروی تهران از مجمع 
نمایندگان تهران

 حمیدرضا فولادگر در موافقت با طرح مذکور گفت: آقای کاتب؛ عنوان طرح تغییر 
کرده و طرح مستقلی است، عنوان و محتوا تغییر کرده و ایرادات مرتفع شده است. وی 
افزود: در ادامه حرف های آقای بحرینی دو سه نکته را می گویم. منظور از این صحبت 
ها، رفتار کل شبکه بانکی کشور نیست و بسیاری از بانک ها و موسسات مالی با مرّ 
قانون عمل می کنند ولی برخی از موسسات و بانک ها بی قانونی کرده اند و بخشنامه 
بانک مرکزی را رعایت نمی کنند. نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: مثلا بانک تسهیلات را می دهد و تسهیلات گیرنده را ملزم می کند بخشی 
از تسهیلات را برای پرداخت اقساط در حساب سپرده بگذارد و این کار نرخ سود را بالا 
می برد. بانک مرکزی مخالفت خود را اعلام کرده است. نکته دوم اینکه تسهیلات 
گیرنده را ملزم می کنیم که معوقات را بدهد. بانک باید هم از اصل تسهیلات کم کند 
و هم از جرایم آن، اما فقط از سود و جرایم کم می کند. وی افزود: نکته سوم روش 
محاسبه نرخ سود و یا سود مرکب است که مشکل دارد و آن چیزی است که مراجع و 
رهبری معظم بر این موضوع متذکر می شوند. اصلاح ساختار بانکی این مشکل را حل 

می کند. اصلاح ساختاری باعث جلوگیری از روش ربه مرکب یا سود مرکب است.

 حمیدرضا فولادگر

خوش حسابی و 
 بدحسابی به کمک 
سیستم بانکی می آید

پنجمین عرضه امسال نفت  خام سنگین شرکت ملی نفت ایران در رینگ 
بین الملل بورس انرژی با قیمت پایه ۵۸ دلار و ۸۱ سنت برای هر بشکه 
انجام می شود. به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از وزارت نفت، اطلاعیه 
عرضه ۲ میلیون بشکه نفت خام سنگین شرکت ملی نفت ایران در رینگ 
بین الملل بورس انرژی با قیمت پایه ۵۸ دلار و ۸۱ سنت برای هر بشکه و 
نیز برای تاریخ سه شنبه ۸ مرداد منتشر شد. این پنجمین عرضه نفت خام 
سنگین در رینگ بین الملل از زمان آغاز عرضه نفت در بورس انرژی است. 
دهم اردیبهشت امسال در نخستین عرضه نفت خام سنگین 7۰ هزار بشکه 
معامله شد. خریداران می توانند تا سه ماه پس از انجام معامله محموله را 
تحویل بگیرند و تحویل محموله در دیگر مناطق منوط به تائید شرکت ملی 
نفت ایران امکان پذیر است. بر اساس این گزارش، عرضه نفت خام در بورس 
انرژی ایران در راستای تحقق سیاست های اقتصاد مقاومتی مبتنی بر ایجاد 
تنوع در روش های فروش نفت و استفاده از ظرفیت های بخش غیردولتی 

به منظور صادرات نفت خام در دستور کار قرار گرفته است.

وزارت نفت 

پنجمین عرضه نفت 
خام سنگین در بورس 
انرژی؛ ۸ مرداد 

دهقان دهنوی اظهار کرد: مباحث کارشناسی و جمع بندی این کار به 
پایان رسید و متن لایحه پیشنهادی برای طرح در جلسات هیأت دولت 
ارسال شده است. وی در خصوص محتوای این لایحه گفت: این لایحه با 
رویکردی نوآورانه و با هدف بارز سرکوب فعالیت های اقتصادی غیرمولد 
و محتکرانه تنظیم شده و تلاش شده است نه تنها هیچ گونه اختلالی در 
بازارهای مولد و بخش واقعی اقتصاد وارد نشود بلکه اجرای این طرح 
زمینه ساز مهاجرت سرمایه از فعالیت های اختلال زا و سوداگری هایی که 
هیچ گونه خلق ارزش اقتصادی ندارند به بخش هایی از اقتصاد باشد که 
بستر رشد اقتصادی و رونق تولید را فراهم می سازد. بنابر این گزارش وی 
ارائه توضیحات بیشتر در این خصوص را به زمانی بعد از بحث و بررسی 
لایحه پیشنهادی در دولت نهایی شدن ابعاد آن موکول کرد. معاون وزیر 
اقتصاد تاکید کرد: لایحه پیشنهادی با رویکرد از بین بردن زمینه فعالیت 
های اختلال زا تنظیم شده است و با رویکرد معمول مالیات بر عایدی 

سرمایه متفاوت است.

دهقان دهنوی

لایحه مالیات از 
فعالیت های اختلال زا 
به دولت ارسال شد

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان
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به گزارش روابط عمومی بانک تجارت، مجمع عمومی عادی سالیانه این بانک با حضور نمایندگان صاحبان سهام، مدیرعامل، اعضای هیات مدیره و نمایندگان وزارت اقتصاد و سازمان بورس اوراق بهادار برگزار شد. 
رضا دولت آبادی مدیرعامل بانک تجارت در این مجمع با ارائه خلاصه گزارشی از عملکرد این بانک در سال مالی ۱۳۹7 و سه ماهه اول سال ۱۳۹۸ گفت: در سالی که گذشت با وجود تنگناها و محدودیت های 
موجود، مجموعه خدمتگزاران بانک تجارت تلاشی مجاهدانه در بخش های صف و ستاد داشتند و برآیند آن کاهش ۹۱ درصدی زیان بانک شد. مدیرعامل این بانک با تقدیر از اعتماد عموم مردم، حمایت کامل 
سهامداران و تلاش صادقانه کارکنان این بانک یادآور شد: حاصل این اعتماد و همراهی در سال گذشته، تبدیل زیان عملیاتی شش هزار میلیارد ریالی به سود عملیاتی 6۵ هزار میلیارد ریالی شد و البته مجموعه 
بانک تجارت در سال ۱۳۹۸ اصل تلاش در جهت رونق تولید و تداوم بهبود شرایط بانک را سرلوحه فعالیت های خود قرار داده و سعی دارد با انسجام بیش از پیش و همراستا با سیاست های کلان اقتصادی کشور 
نقش ویژه خود را به بهترین شکل ایفا کند. دولت آبادی در تشریح علل موفقیت این بانک در سال ۹7 افزود: برنامه های بانک برای سال ۹7 حول سه محور افزایش تحرک و پویایی در ارکان بانک ، انجام اصلاحات 
اساسی در ساختارهای مالی و عملیاتی و طراحی روشهای نوین تامین مالی پروژه های بزرگ کشور بود که اجرای آن تاثیرات مثبتی را در عملکرد بانک به همراه داشته است. نقطه عطف این عملکرد تلاش برای 

کاهش هزینه پول به شمار می رود که بانک تجارت موفق شد با اتخاذ راهکارهای مناسب و پرهیز از جذب سپرده های گران قیمت فارغ از رقابت های ناسالم موجود که بعضا در بین بانکها شاهد آن هستیم.

۱0 هزار کلاس 
تا ماه مهر 
تحویل آموزش 
و پرورش 
می شود

مهرالله رخشانی مهر، رئیس سازمان نوسازی، توسعه و 
تجهیز مدارس کشور گفت: ۱۰ هزار کلاس درس تا 
مهرماه سال جاری تحویل آموزش و پرورش داده 
عمرانی  طرح های  از  بازدید  در  وی  شد.  خواهد 
شهرستانهای کهگیلویه و چرام در گفت وگویی اظهار 
داشت: هفت هزار و ۹۹۵ پروژه با بیش از ۴۱ هزار کلاس 

درس نیمه تمام در کل کشور در دست اجراست.
وی با اعلام اینکه اعتبار این طرح ها ۵۵ هزار میلیارد 
ریال از محل استانی، مردمی و ملی است، پیشرفت 

فیزیکی این طرح ها را حدود ۵۰ درصد بیان کرد.
با  کرد:  اضافه  مدارس  نوسازی  سازمان  رئیس 
برنامه ریزی های انجام شده بخش زیادی از این طرح ها 

تا مهرماه سال جاری به بهره برداری خواهند رسید.
رخشانی مهر یکی از اولویت های نوسازی مدارس را 
تکمیل طرح های نیمه تمام دانست و گفت: تا پایان سال 
جاری ۱۲ هزار کلاس درس تحویل آموزش و پرورش 
می شود. وی افزود: با برنامه ریزی های انجام شده تا پایان 
سال ۹۸ پروژه های نیمه تمام از ۴۱ هزار کلاس درس 

به ۳۰ هزار کاهش خواهد یافت.
رخشانی مهر بر همکاری مسئولان استانی و شهرستانی 

در تکمیل طرح های نیمه تمام تاکید کرد.
رئیس سازمان نوسازی مدارس تصریح کرد: بیشتر 
طرح های نیمه تمام اعتبارت آنها استانی است که 
می طلبد استانداران و فرمانداران هر استان نسبت به 
تخصیص اعتبارت همکاری کنند. رخشانی مهر برای 
بازدید از طرح های عمرانی نوسازی مدارس در سفر دو 

روزه به استان کهگیلویه و بویراحمد سفر کرد.

رای نهایی دادگاه 

 مالباختگان پدیده 
سهامدار شدند

جزئیات آرای محکومیت متهمان پرونده موسوم به پدیده 
شاندیز اعلام شد. حبس ابد، استرداد تمامی اموال منقول و 
غیرمنقول، محرومیت دائم از هرگونه خدمات دولتی و در 
مجموع بیش از ۱5۰سال حبس حکم پرونده جنجالی پدیده 
شاندیز از سوی دادگاه ویژه رسیدگی به جرائم اخلالگران 
اقتصادی است. پس از روند صعودی تخلفات صورت گرفته 
توسط مدیران وقت شرکت پدیده شاندیز بود که تلاش ها 
برای اصلاح مناسبات غیرقانونی حاکم بر شرکت پدیده 
شاندیز کلید خورد، اما عدم توجه مدیران شرکت به تذکرات 
مقامات مسئول، باعث شد تا دی سال ۹۳ دادستان عمومی 
و انقلاب مشهد ضمن اعلام ممنوعیت فروش و عرضه سهام 
شرکت پدیده شاندیز، پرونده کیفری در این مورد تشکیل 
و مدیران شرکت را تحت تعقیب قرار دهد. به رغم اصرار 
متهمان بر ادامه تبلیغات و فروش سهام و همچنین کارشکنی 
و ادامه روند غیرقانونی، اقدامات پیشگیرانه توسط مجموعه 
قضایی با تأکید بر حفظ حقوق سهامداران و جلوگیری از 
تعمیق تخلفات در حال انجام ادامه یافت و پس از صدور قرار 
نهایی توسط بازپرس پرونده و تنظیم کیفرخواست، پرونده 
در تاریخ ۴ اسفند ۹7 به دادگاه ویژه رسیدگی به جرائم 
اخلالگران و مفسدان اقتصادی کشور شعبه مستقر در 
استان خراسان رضوی ارجاع شد. طبق آنچه در دادگاه 
متهمان این پرونده گذشت، تعیین ارزش قیمت سهام توسط 
»محسن پهلوان« متهم ردیف اول صورت گرفت و رقابت با 
شرکت های مختلف تشدیدکننده تخلفات در زمینه تعیین 
ارزش سهام بود.  محسنی ثانی دیگر متهم این پرونده بود که 
طبق گفته نماینده دادستان به تبلیغات غیرواقعی برای 
پدیده جهت افزایش قیمت حبابی سهام، مبادرت می کرد و 
به رغم الزام قانونی به عنوان »سهامی خاص« در تبلیغات 
هیچ اشاره ای نمی شده است. حال آنکه طبق قانون ذکر آن 
در تبلیغات، الزامی بوده و افزون بر این متهم تعداد زیادی 
سهام هدیه به صورت رایگان از این شرکت دریافت می کرده 
است.  طبق گفته های محمود تورچی، حسابرس ویژه 
دادگستری از شیوه اتهامات این شرکت، مبلغ اصل، سود، 
تسهیلات با تسهیلات و وام جدید تسویه می شده است. 
تورچی نتیجه مادی این اقدامات را تشریح کرد و بیان 
داشت: اصل و دیرکرد پول هایی که پرداخت نشده به طور 
کلی ۱7 هزار و ۹۶۶ میلیارد ریال )هزار و هفتصد و ۹۶ میلیارد 
تومان( بوده است که از این مبلغ ۳ هزار و 577 میلیارد ریال 
)۳57 میلیارد تومان( پول در شرکت آمده است که این 

مابه التفاوت هزار و ۴۳۸ میلیارد تومان بوده است. 

صورت های 
مالی بزرگترین 
شرکت بورسی 
کشور تصویب 

شد

حسین مدرس خیابانی قائم مقام وزیر صنعت، 
معدن و تجارت در اولین نشست خبری خود 
با اشاره به شرایط جنگ اقتصادی تحمیلی به 
تمرکز  در  قوا  سران  مصوبه  از  کشورمان 
سیاست های بازرگانی در حوزه قائم مقامی 
وزیر صمت خبر داد. وی در این نشست با اشاره 
به کارکرد رسانه به عنوان یکی قدرتمند ترین 
ابزارها برای مقابله با جنگ نرم و اقتصادی تمام 
عیار دشمن، اظهار داشت: شبهه افکنی، ابهام 
آفرینی و القائات غلط، سه جبهه مهمی است 
که دشمن از قدرت رسانه برای ایجاد بی 
اعتمادی در مردم از آن ها بهر برداری می کند. 
وی افزود: رسانه با جهت گیری های درست 
می تواند تصمیم گیری ها و تصمیم سازی ها 
را در مسیر درستی قرار دهد. قائم مقام وزیر 
صمت، عنوان کرد: مجموعه ساختار جدید 
قائم مقام امور بازرگانی وزارت صمت، تعامل 
خوب و هدفمند با رسانه ها را جهت خنثی 

کردن ابهامات دشمن در دستور کار دارد.
تمرکز سیاست های بازرگانی در حوزه 

قائم مقامی وزیر صمت
مدرس خیابانی تصریح کرد: تمرکز سیاست 
های بازرگانی در حوزه قائم مقامی وزیر در امور 
بازرگانی که به تصویب سران سه قوه هم 
رسیده است، مورد تاکید وزیر صنعت، معدن 
و تجارت بوده تا بدین طریق سیاست ها، برنامه 
ها و اقدامات نظارتی حوزه بازرگانی و تنظیم 
بازار از یک دریچه واحد دنبال و پیگیری شود. 
وی توضیح داد: تعلیق دو ساله قانون تمرکز 
بخشی از وظایف بازرگانی در وزارت جهاد 
کشاورزی که در قالب قانون انتزاع به آن 
وزارتخانه واگذار شده بود طی هفته گذشته 

به تصویب رسید؛ با قانون انتزاع، از ۹۱ تاکنون 
این اختیارات تنظیم بازار کالاهای اساسی و 
ضروری بخش کشاورزی بر عهده وزارت جهاد 
کشاورزی بود که مصوب شد که این اختیارات 
مجدد به وزارت صمت و بخش بازرگانی آن 
منتقل شود. مدرس خیابانی ادامه داد: تمام 
اختیاراتی که سال ۱۳۹۱ از وزارت صمت در 
حوزه تجاری و بازرگانی منتزع شده بود مجددا 
و با این تصمیم به صنعت، معدن و تجارت 

واگذار می شود.
آرامش مردم در گرو آرامش بازار است

قائم مقام وزیر صمت گفت: در ساختار جدید، 
قائم مقام بازرگانی مشتمل بر بازرگانی داخلی 
و بازرگانی خارجی و بخش نظارتی است.وی 
بازار  تنظیم  داخلی  بازرگانی  در  افزود: 
مهمترین رکن است و در همین راستا ۳ 

شاخص تامین مناسب، توزیع چابک و نظارت 
کارآمد برای تنطیم بازار تعیین کننده هستند 
و البته رسانه هم می تواند به عنوان رکن چهارم 
در رصد و نظارت متمرکز و کمک کننده باشد.
رصد۱۰۰ قلم کالای اساسی و ضروری 

در کارگروه تنظیم بازار
مدرس خیابانی تاکید کرد: وسعت و محدوده 
تامین کالاها در بازار با دهه های پیش متفاوت 
است، طبق برنامه ریزی جدید، تنظیم بازار 
۱۰۰ قلم کالای اساسی و ضروری که در ۹ 
گروه کالایی مهم قرار دارند به طورمداوم رصد 
و پایش خواهند شد. وی اضافه کرد: تامین به 
موقع و فراوانی مناسب انواع اقلام کالایی در 
سطح کشور، مقدم بر قیمت است، قیمت یک 
خروجی و تامین یک ابزار اداره کننده تنظیم 
بازار است. قائم مقام وزیر صمت در امور 

بازگانی اعلام کرد: تامین حدود ۹۰ تا ۹۵ 
درصد از کالاهای اساسی و ضروری مورد نیاز 
کشور را بخش تولید خودمان انجام می دهد، 
به عبارتی بخش تولید هم در تنظیم بازار دارای 
اهمیت فراوانی است و ضروری است برای 
تنظیم بازار، نباید تولید لطمه بخورد. وی اضافه 
و  محصولات  برخی  تامین  و  تولید  کرد: 
کالاهای مورد نیاز کشور، فصلی بوده و ممکن 
است با حوادث طبیعی و غیرمترقبه دچار 
اختلال در تامین شویم که این موارد هم در 
رویکرد جدید و با ایجاد یک تقویم کالایی به 

دقت رصد و مد نظر قرار خواهند گرفت.
تنظیم بازار یک موضوع فرا بخشی 

است
مدرس خیابانی خاطرنشان کرد: تنظیم بازار 
موضوعی کاملا فرا بخشی است و بیش از ۱۴ 
دستگاه و ارگان دولتی و غیر دولتی به صورت 

مستقیم در آن دخیل هستند.
اتکاء به تولید داخل برای تامین بازار

قایم مقام وزیر صمت گفت: از شرایط سخت 
و شوک های تحریم به درستی عبور کردیم 
و قطع یقین با اتکاء و ظرفیت سازی در حوزه 
تولید داخلی می توانیم شرایط راحت تری 
را داشته باشیم. وی افزود: هدف ما در بخش 
توزیع کاهش هزینه های مبادله به نفع 
مصرف کننده است، استفاده از سامانه های 
الکترونیکی هوشمند و توانمندسازی اصناف 
را در این حوزه دنبال می کنیم.مدرس 
خیابانی تصریح کرد: حذف اختلالات ناشی 
از نوسانات به نفع مصرف کننده و مقابله با 
گرانفروشی از وظایف اصلی تنظیم بازار 

است.

قائم مقام وزیر صمت در نشست خبری مطرح کرد :

تمرکز سیاست های بازرگانی در حوزه قائم مقامی وزیر صمت
خبـــر

به گــــزارش مرکز ارتباطات و 
اطلاع رسانی معــــاونت علمی و 
فنـــاوری ریــاست جمهـــوری، 
منوچهر منطقی دبیر ستاد توسعه 
و  حمل  و  فضایی  های  فناوری 
نقل پیشـــرفته معاونت علمی و 
فناوری در نخستین نشست هم 
اندیشی راهکارهای توسعه حمل 
اینکه  بیان  با  هوشمند  نقل  و 
در  نقل  و  حمل  هوشمندسازی 
دنیا سالها است که آغاز  شده بر 
بوم هوشمندسازی  زیست  تهیه 

حمل ونقل در کشور تاکید کرد. وی افزود: برای هوشمندسازی حمل و نقل 
در کشور نیاز است که در ابتدا تعریف واحدی از هوشمندسازی در کشور 
شکل بگیرد. در واقع هوشمندسازی حمل و نقل در دو بخش صورت می 
گیرد یکی در بخش اسناد بالادستی که برای پیشبرد اهداف خود به این 
سمت حرکت می کنند.بخش دیگر، هوشندسازی برای افزایش رفاه حال 
مردم است که این دو بخش باید در کنار یکدیگر قرار گیرد و یکپارچه شود 
وحوزه هوشمندسازی واحدهای زیادی فعالیت می کنند، تصریح کرد: با 
کمک هوشمندسازی باید همه این نهادها را یکپارچه کنیم. برای یکپارچه 
سازی این فعالیت ها نیز نیاز است که زیست بوم هوشمندسازی در کشور 

تعریف شود.
وی معتقد است که با تعریف زیست بوم هوشمندسازی حمل و نقل در 
کشور، همه نهادهای فعال در این عرصه، در جای درست خود قرار می 
گیرند. این کار کمک می کند که هم خدمات بهتری ارائه شود و هم اینکه 
کشور از خدمات باکیفیت تری برخوردار شود و در حال حاضر تعداد بالایی 
از شرکت های دانش بنیان در حوزه حمل و نقل هوشمند در کشور فعالیت 
می کنند؛ اما یکپارچه سازی و بهینه سازی فعالیت آنها ضروری است که 

این کار با تهیه سند راهبردی تسهیل می شود. 
حوزه  در  بنیان  دانش  شرکت   6۰ حاضر  حال  در   : گفت  ایشان 
هوشمندسازی حمل و نقل فعالیت می کنند؛ ولی چون همه شرکت 
هایی که در حوزه آی تی، الکترونیک و غیره کار می کنند هم جزء این 
مجموعه محسوب می شوند نمی توانیم تعداد دقیق آنها را بگوییم. در 
صورتی که اهداف، مدل ها و پروژه های هوشمندسازی حمل و نقل در 
کشور درست تعریف شود تعداد شرکت های دانش بنیان بسیار زیادتر 
خواهد شد و کشور از نظر شرکت هایی که در این زمینه فعالیت می 
کنند و تجهیزات عقب نیست؛ اما در زمینه ارائه خدمات نیاز به شرکت 
هایی داریم که به صورت اختصاصی در این زمینه شکل بگیرند  و حداقل 
دو سال نیاز است تا سند راهبردی این حوزه را تا 7۰ درصد پیش ببریم 
و همه دستگاه های حاکمیتی و شرکت هایی که خدمات در این حوزه 

ارائه می کنند را یکپارچه کنیم.
فناوری ریاست  و  این معاونت گفت:  معاونت علمی  وی درباره نقش 
جمهوری در زمینه یکپارچه سازی فعالیت ها نقش ایفا می کند. در واقع 
این نهاد پلی بین بخش خصوصی، دولتی و مجموعه های بین المللی 

محسوب می شود.

 زیست بوم هوشمندسازی 
حمل ونقل در کشور ایجاد می شود 

مهندس سعید جعفری، مدیران و معاونان بنیاد برکت در حاشیه بازدید از 
طرح های اشتغال زایی در شرق استان مازندران گفت: بنیاد برکتِ ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام خمینی تاکنون ۳۰۰ طرح اشتغال زایی در شرق مازندران 
ایجاد کرده، هم چنین ۵۹۰ طرح اشتغال زایی اجتماع محور را با اعتباری بالغ 
بر ۴۵۰ میلیارد ریال در شهرستان های نکا، گلوگاه و بهشهر به بهره برداری 
اشتغال زایی  ایجاد ۸۰۰ طرح  نیز  امسال  برای  افزود:  رسانده است. وی 
اجتماع محور با ۹۰۰ میلیارد ریال اعتبار در سه شهرستان مذکور به علاوه 
شهرستان سیمرغ که به دلیل جاری شدن سیل دچار خساراتی شده است، 
در دستور کار این بنیاد قرار دارد. راه اندازی این تعداد طرح اشتغال زایی، زمینه 
شاغل شدن ۲ هزار نفر را در قالب مشاغل خرد و خانگی فراهم خواهد آورد. 
وی خاطرنشان کرد: ایجاد اشتغال و کاهش نرخ بیکاری در شرق مازندران 
به خاطر ظرفیت و پتانسیل های گردشگری و زیرساخت های اقتصادی در 
منطقه جزو برنامه های بنیاد برکت در مازندران به شمار می رود که ازسوی 

ستاد اجرایی فرمان حضرت امام خمینی هدف گذاری شده است.

سعید جعفری

بنیاد برکت ۸۰۰ طرح اشتغال زایی 
جدید در مناطق محروم 
مازندران   راه اندازی می کند

بهمن حسین زاده مدیر عامل شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی 
جمهوری اسلامی ایران گفت:     براساس تفاهم نامه ای که بین شهرداری 
تهران،شرکت مترو تهران و شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی 
تهران به امضا رسید، عملیات احداث تونل مسیر مترو و ایستگاه مترو 
در داخل محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران آغاز می شود. به 
گزارش خبرنگار ما، این ایستگاه از خط ۱۰ مترو منشعب خواهد شد 
و در اولویت اجرایی این خط از مترو تهران قرار گرفته است. براساس 
یکی از مفاد این تفاهم نامه،زمین محل احداث ایستگاه، هزینه احداث 
و حفر تونل بر عهده شرکشت سهامی نمایشگاه های بین المللی است. 
وی با اشاره به ضرورت اتصال نمایشگاه بین المللی به سیستم حمل و 
نقل مترو اظهارکرد: نمایشگاه بین المللی، مجموعه ای متعلق به مردم 
تهران است و حق مردم است که بتوانند برای دسترسی آسان به این 
مجموعه، از مترو به عنوان یک سیستم حمل و نقل عمومی پاک و 

سریع استفاده کنند.

بهمن حسین زاده

احداث ایستگاه 
مترو در نمایشگاه 
بین المللی تهران

محمدرضا غزنوی گفت:  مهم ترین مشکل تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی 
را کمبود سرمایه در گردش عنوان کرد و گفت: با تأمین سرمایه در گردش مورد 
نیاز واحدهای تولیدی، تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی می توانند تولید خود 
را افزایش دهند و بازار داخل را به صورت کامل تأمین کنند. وی با بیان اینکه 
تولیدکنندگان داخلی در سال های اخیر در زمینه ساخت داخل و طراحی 
پیشرفت خوبی داشته اند، اظهار کرد: اخیرا وابستگی ما به کشورهای خارجی 
در زمینه تولید لوازم خانگی، بسیار کم شده که افزایش نرخ ارز و به صرفه نبودن 
واردات قطعات و مواد اولیه، یکی از عوامل تأثیرگذار در این زمینه بوده است. 
غزنوی ادامه داد: در حال حاضر در هر یک از انواع لوازم خانگی دو تا پنج قطعه 
وارداتی است و سایر قطعات در داخل کشور تولید می شود. برای مثال مجموعاً 
۳۰۰ قطعه در ساخت یک یخچال استفاده می شود که کمتر از پنج قطعه از آن از 
طریق واردات تأمین می شود. وی همچنین خاطرنشان کرد که در صورت تأمین 
سرمایه در گردش مورد نیاز واحدهای تولیدی، این امکان وجود دارد که واردات 

قطعه در کمتر از یک سال به صفر برسد.

محمدرضا غزنوی

یک ساله می توانیم وابستگی 
لوازم خانگی به قطعات 
خارجی را قطع کنیم 
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هفته نامه اقتصادی ایران

 سال گذشته علی رغم همۀ محدودیت ها، از تمامی 
جهات برای فولاد مبارکه سال پرخیروبرکتی بود

سال گذشته علی رغم همۀ محدودیت ها، از تمامی جهات 
برای فولاد مبارکه سال پرخیروبرکتی بود

منوچهر نیکفر معاون تکنولوژی فولاد مبارکه نیز در این 
بهره وری  وضعیت  و  عملکرد  از  گزارشی  ارائۀ  با  همایش 
کارکنان و تجهیزات در سال ۹7 گفت: سال گذشته علی رغم 
همۀ محدودیت ها، از تمامی جهات برای فولاد مبارکه سال 

پرخیروبرکتی بود.
گندله سازی  واحد  در  افزود:  خصوص  همین  در  وی 
دستاوردی درخشان حاصل شد و با تولید 7 میلیون و ۴۵۹ 
هزار تن، ۱۰۲ درصد برنامه سالانه محقق گردید. در واحد 
ریخته گری با تحقق ۹7 درصد برنامه 6 میلیون و ۳۱7 هزار 
تن فولاد خام تولید شد. در واحد نورد گرم با تحقق کم نظیر 
و ۱۰6 درصدی برنامه ۵ میلیون و ۱76 هزار تن ورق گرم 
تولید شد. در واحد نورد سرد نیز با تولید یک میلیون و ۵۵۵ 
هزار تن محصول ۱۰۴ درصد برنامه تحقق یافت که شایستۀ 

قدردانی است.
وی با بیان این که از حاصل دسترنج و تلاش کارکنان فولاد 
مبارکه، از ابتدای بهره برداری تاکنون، بیش از ۸7 میلیون تن 
انواع محصولات فولادی به بازارهای داخلی کشور عرضه شده 
است، گفت: این شرکت با نگاه به بازارهای جهانی همواره 
تلاش کرده است در عرصۀ صادرات نیز با اولویت تأمین بازار 

داخل، برای کشور ارزآوری مناسبی ایجاد کند.
در سال ۱۳۹۱ به ازای هر نفر ۳۹۳ تن فولاد و در سال 
۱۳۹7 با افزایش قابل ملاحظه ای ۵۸۱ تن فولاد تولید شده 

است
نیکفر خاطرنشان کرد: روند روبه رشد تولید در فولاد مبارکه 
حاصل اجرای طرح های توسعه و افزایش بهره وری نیروی 
انسانی و تجهیزات شرکت بوده است؛ تا جایی که به طور مثال، 
در سال ۱۳۹۱، به ازای هر نفر ۳۹۳ تن فولاد تولید شده و 
این میزان با افزایش قابل توجهی در سال ۱۳۹7 به ۵۸۱ تن 

افزایش یافته است.
معاون تکنولوژی فولاد مبارکه در همین خصوص و با تأکید 
بر این که شرکت فولاد مبارکه اکنون به عنوان یک شرکت 
جهان تراز باید در زمینۀ بهره وری به شرایط بهتری دست یابد 
گفت: برای این که بتوانیم با شرکت های پیشرو و الگو مانند 
اردمیر )7۱۹ تن بر نفر(، تاتا استیل )۹۱۸ هزار تن بر نفر(، 
پوسکو )۱,۴۱6 هزار تن بر نفر( و بائو استیل که یک میلیون 
و ۴7۹ هزار تن بر نفر است رقابت کنیم، نیاز به همت و 
تلاش زیادی داریم؛ در غیر این صورت رقابت پذیری شرکت 

به مخاطره خواهد افتاد.
پروژه های به بهره برداری رسیده در سال ۱۳۹7 و در حال 
اجرا در سال جاری، موضوع بخش دیگری از سخنان معاون 
تکنولوژی فولاد مبارکه بود. وی در این زمینه گفت: مهم ترین 
این پروژه ها عبارت اند از: ۱- توسعۀ زیر سقف مجتمع فولاد 
سبا برای افزایش ظرفیت از 7۵۰ به یک میلیون و 6۵۰ 

هزار تن؛ ۲- افزایش ظرفیت کارخانۀ آهک کلسینه شرکت 
فولادسنگ مبارکه با احداث دو کورۀ ۴۰۰ تنی در دو فاز و 
در مجموع ۸۰۰ تن در روز؛ ۳- احداث نیروگاه CHP مجتمع 
فولاد سبا با طراحی و اجرای 7 دستگاه CHP۴,۲ مگاواتی؛ 
گاز  تأمین  به منظور  گاز  فشار  تقلیل  ایستگاه  احداث   -۴
موردنیاز طرح های توسعۀ ظرفیت فولاد خام تا 7,۲ میلیون 
تن؛ ۵- احداث تصفیه خانۀ پساب صنعتی فولاد مبارکه با 
ظرفیت ۳۰۰۰ مترمکعب در ساعت؛ 6- بهره برداری از طرح 
جمع آوری، تصفیه و انتقال پساب شهرهای مجاور شرکت با 

ظرفیت ۴۵۰ لیتر بر ثانیه.
منابع محدود، ولی خلاقیت ها نامحدودند

وی در ادامه به تشریح پروژه های ویژۀ اجراشده در کمیته های 
تحول شرکت پرداخت و با بیان این که اقدامات کمیته ها به 
واقع در راستای گفتۀ معروفِ »منابع محدود، ولی خلاقیت ها 
نامحدودند« صورت گرفته است، گفت: از محل اجرای ۱7۱ 
پروژه از سال ۱۳۹۴ تا پایان سال ۱۳۹7 جمعا به میزان ۱۰ 
هزار و ۱۸۲ میلیارد ریال صرفه جویی اقتصادی برای شرکت 

حاصل شده که شایستۀ قدردانی است.
وی در همین خصوص تأکید کرد: توجه به توانمندی ها و 
خلاقیت های نیروی انسانی در همۀ بخش ها یکی از نقاط 
قوت فولاد مبارکه است که در طی سالیان متمادی شرکت 

را به مسیر موفقیت هدایت کرده است.
بخش  استیل،  نیپون  ازجمله  پیشرو  شرکت های 
قابل ملاحظه ای از درآمدهای خود را از محل بهره وری در 

نیروی انسانی و منابع به دست می آورند.
وی در ادامه، بر بهبود وضعیت شرکت در بخش هزینه های 
تعمیراتی و مصرف انرژی تأکید و اضافه کرد: برای رسیدن 
به وضعیت بهتر در حوزه های یادشده، باید با همکاری و 
برنامه ریزی های بهتر، کاهش هرچه بیشتر هزینه های منابع را 
به عنوان یک الزام در دستور کار قرار دهیم تا بهره وری منابع 
نیز افزایش یابد. به خاطر داشته باشیم شرکت های پیشرو 
ازجمله نیپون استیل، بخش قابل ملاحظه ای از درآمدهای 
خود را از محل بهره وری در نیروی انسانی و منابع به دست 

می آورند.
وی مهم ترین افتخارات شرکت در سال ۹7 را به این 
شرح برشمرد:کسب جایزۀ طلایی بنیاد کیفیت اروپا در 
ارزیابی EFQM اروپا؛ کسب عنوان برترین شرکت دانشی 
کشور و راه یابی به جایزۀ مدیریت دانش آسیا؛ کسب 
 TOYOTA رتبۀ یازدهم شرکت برتر دانشی آسیا در کنار
و ...؛ دستیابی به رتبۀ اول ارزش افزودۀ بازار در کشور؛ 
دست یابی به رتبۀ دوم در ایجاد ارزش افزوده در ۱۰۰ 
شرکت برتر؛ کسب تندیس طلایی حمایت از حقوق 
مصرف کنندگان؛ گذر از تولید ۱۱۰ میلیون تن فولاد 
خام از ابتدا تاکنون؛ گذر از تولید ۱۰۰ میلیون تن کلاف 
گرم از ابتدا تاکنون؛ افزایش سودآوری شرکت به ازای 

هر سهم به میزان بیش از ۱۰۰ درصد در سال ۱۳۹7؛ 
افزایش سود نقدی شرکت های سرمایه پذیر به بیش از 
۱۵۰۰ میلیارد تومان و رشد بیش از ۸۰ درصدی در 

این حوزه.
 نیکفر مهم ترین حوزه های تمرکز شرکت در مسیر تعالی در 
سال ۱۳۹۸ را به این شرح اعلام کرد: ارتقای ایمنی؛ ارتقای 
بهره وری؛ تمرکز بر تولید محصولات ویژه؛ مدیریت هزینه ها 
در کلیۀ بخش های شرکت؛ کاهش مصارف انرژی و مواد و 
ضایعات؛ افزایش کیفیت و تنوع محصولات؛ ارتقای چابکی 
سازمانی از طریق قابلیت انطباق سازمانی با تغییرات به طور 
سریع و اثربخش؛ توسعه و توانمندسازی کارکنان و مدیران و 

ارتقای شاخص های زیست محیطی.
از سخنان  دیگری  بخش  بهره ور  افراد  انتخاب  معیارهای 
بود.  بهره وری  بیست و ششمین جشن  در  نیکفر  منوچهر 
وی در این خصوص از نقش افراد در تحقق اهداف واحد، 
مشارکت فردی در نظام های بهبود و تحول، نظام پیشنهادها، 
پروژه های تحول )TQ، QCC(، مدیریت دانش، پروژه های 
ممیزی های  و  اهداف  ارزیابی  سبز،  کارت  تحقیقاتی، 
تسهیل گری،  و  ویژه  پروژه های  مدیریتی،  سیستم های 
ایمنی واحد و عملکردهای رفتاری و انضباطی فرد به عنوان 

مهم ترین این معیارها نام برد.
همه افراد شاغل در شرکت بهره ورند

آمار  تشریح  به  ادامه  در  مبارکه  فولاد  تکنولوژی  معاون 
منتخبین بهره وری در سال ۱۳۹7 پرداخت و در این خصوص 
افزود: با توجه به ممیزی های داخلی و خارجی انجام شده در 
شرکت فولاد مبارکه، همۀ افراد شاغل در شرکت به نوعی 
بهره ورند؛ اما با توجه به نظام ها و دستورالعمل ها، سالانه ۲۰ 

درصد از این افراد به عنوان افراد بهره ور انتخاب می شوند.
به طورکلی از سال ۱۳۸۳ تاکنون ۹۱۳۲ نفر به عنوان بهره ور 
معرفی شده اند که سهم منتخبین سال گذشته ۲۵۲۱ نفر 
است. این در حالی است که ۵۳6 نفر از این نفرات منتخب 
سال اول بوده اند. ضمن این که 6۸ درصد از منتخبین نشان 
نشان  نشان مشارکت، 7 درصد  و تلاش، ۱7 درصد  کار 
دانش، 6 درصد نشان بهره وری و ۲ درصد نیز به دریافت 

نشان تعالی مفتخر شده اند.
 بهره وری، ضامن تمایز شرکت ها و حفظ رقابت پذیری 

آن هاست
وی در بخش دیگری از سخنان خود ظرفیت حال حاضر 
فولادسازی های جهان را ۲ میلیارد و ۱۰۰ میلیون تن اعلام 
و اظهار کرد: کشش بازار فولاد جهان حدود ۱ میلیارد و 
۸۰۰ میلیون تن است. بنابراین رقابت شدیدی در بازار فولاد 
وجود دارد. آنچه تمایز شرکت ها و حفظ رقابت پذیری آن ها 
را تضمین می کند بهره وری آن هاست. بهره وری به طورکلی 
اولیه،  مواد  از  بهره وری  انسانی،  منابع  از  بهره وری  شامل 
از  بهره وری  و  زیست محیطی  موارد  انرژی،  از  بهره وری 
سرمایه است. شرکت هایی می توانند در این عرصه از رقابت 
موفق و پایدار باشندکه شاخص های بهره وری شان را بهتر 
برنامه ریزی کنند تا بتوانند با رقبا رقابت کنند. در فولاد 
مبارکه برنامه ریزی به گونه ای است که تا سه سال آینده به 

بهره وری ۱۰۰۰ تن بر نفر برسیم.
باید توانمندی های درون سازمانی را ارتقا دهیم

معاون تکنولوژی فولاد مبارکه با تأکید بر سخنان مدیرعامل 
شرکت مبنی بر اهمیت کسب تکنولوژیِ ساخت کارخانجات 
فولاد و لزوم تولید محصولات جدید خاطرنشان کرد: این 
دو راهبرد جدید به استراتژی پیشین سازمان اضافه شده 
و ازآنجا که برای اجرایی شدن نیاز به راهکارهای خاص خود 
دارد، با خرد جمعی سازمان و توان داخلی کشور در حال 

برنامه ریزی برای دست یابی به این اهداف هستیم.
وی در خاتمه تصریح کرد: برای حفظ سودآوری و دست یابی 
به اهداف یادشده، به ارتقای توانمندی، خلاقیت و تعلق خاطر 
بیش ازپیش کارکنان نیازمندیم. باور کارکنان و اتکا بر تفکر، 
خلاقیت و نوآوری آن ها و همچنین افزایش انگیزه می تواند 
توانمندی های  باید  باشد.  رقابتی  این عرصۀ  راه در  چراغ 

درون سازمانی را ارتقا دهیم.

سعیدی مبارکه 
مطرح کرد: نقش 
مافیای پشت پرده در 
افزایش ۴۰۰ درصدی 

قیمت چادر

زهرا سعیدی مبارکه  در گفت وگویی  با انتقاد از گرانی قیمت چادر گفت: با توجه به گرایش مردم و بسیاری از بانوان کشور به چادر مشکی و اینکه آن را به عنوان یک پوشش 
مطلوب برگزیده اند اما متاسفانه اخیراً گلایه های بسیاری در مورد قیمت چادر شده تا جایی که شاهد افزایش ۴۰۰ درصدی قیمت چادر بوده ایم. نماینده مردم مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی افزود: آنچه پذیرفتنی نیست این است که پیشنهاد و تلاشی برای قرار دادن پارچه چادری در لیست ارز دولتی انجام نپذیرفته؛ ضمن آنکه حتی معافیت های 
خاصی برای تولید این نوع پارچه در نظر گرفته نشده است. به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت عضو فراکسیون زنان مجلس توضیح داد: افراد و تجاری حاضرند در این زمینه 
پیگیری و سرمایه گذاری کنند ولی نیاز به مشوق هایی از جمله معافیت های مالیاتی و دریافت ارز یارانه ای دارند اما متاسفانه تلاشی در این راستا نشده است. وی بیان کرد: 
با توجه به اینکه دبیرخانه کارگروه مد و لباس زیر نظر وزارت فرهنگ و ارشاد قرار دارد انتظار ما این بود که وزارتخانه در این زمینه تلاش بیشتری می کرد.سعیدی 
همچنین با اشاره به وجود مافیا در حوزه چادر گفت: من به استناد بررسی های خود این برداشت را دارم که مافیایی در حوزه چادر است؛ اصلا دولت پاسخ منطقی 

دهد که چرا با وجود آن که مصرف چادر در کشور زیاد است اما تولید ژاپنی و سوئیسی وارد می شود و کارخانه تولید چادر با کیفیت در کشور وجود ندارد.

»اولین اینکه ابراز با تسنیم، با گفتوگو در ایرانی روسری صادرکننده کارخانه مدیرعامل نقشین رضا
کارخانهصنعتیروسریرادرسال84درایرانراهاندازیکردم«،اظهارداشت:درآنمقطعفعالیتاین
کارخانهبهحدیرونقپیداکردکهتوانستیمدرسالدومفعالیتخودحتیصادراتروسریبهترکیهرا
نیزانجامدهیم،امامتأسفانهبهمرورافزایشقیمتتمامشدهعاملیشدتانتوانیمتمرکزخودرابرصادرات
انجامدهیم.ویبااعلاماینکههماکنوناینواحدتولیدیبا20درصدظرفیتفعالیتمیکند،افزود:در
سال84نیرویانسانیاینواحدتولیدیحدود100نفربوداماامروزبهیکچهارمکاهشپیداکردهاست.
اینتولیدکنندهروسریباانتقادازاینکهنبایدمواداولیهواحدهایتولیدیدرگیرتعرفهومسائلگمرکی

قرارگیرد،تصریحکرد:امروزمشکلاساسیماکمبودنقدینگیونبودمواداولیهاست.وقتیواحدتولیدی
نقدینگیکافیدراختیارنداشتهباشدبهطورحتمنمیتواندمواداولیهموردنیازخودراآنهمباارزآزادتهیه
کند.مدیرعاملاولینکارخانهصنعتیتولیدروسریکشورباتذکراینکه»نبایدباتولیدمحصولاتبیکیفیت
آبرویتولیدداخلرادرکشورببریم«،خاطرنشانکرد:درطولفعالیتمتمامتلاشخودرابرایتولیدمحصول
باکیفیتقراردادهام،چراکهوقتیمحصولمنبهعنوانایرانیدربازارهایدیگربهفروشمیرسداینیک
افتخارملیبهشمارمیآید.امابرخیازواحدهاباکاهشکیفیتمحصولاتخودوحتیدرجبرندهایخارجی
سعیدرفروشمحصولاتدربازاردارندکهاینموضوعاصلًازیبندهبازارکشورنیست.ویباانتقادبراینکه

»اگرنمیتوانیدمحصولایرانیباکیفیتتولیدکنیدبهاینحوزهورودپیدانکنید«،تصریحکرد:متأسفانه
یکباورغلطنیزدرسطحجامعهوجودداردکهروسریایرانیکیفیتلازمرادرمقایسهباوارداتیهاندارد،
امابهجرئتمیتوانمبگویمباتوجهبهپتانسیلداخلکشورمامیتوانیمتمامنیازداخلکشوررادربخش
روسریتأمینکنیم،بهشرطآنکهمواداولیهکافیدراختیارماقرارگیرد.ویبااشارهبهاینکههنوزدربخش
برندسازیروسریدرکشورکارخاصیصورتنگرفتهاست،گفت:اینحوزهپتانسیلبسیاربالاییداردوما
میتوانیمروندروبهرشدیرادرواحدهایتولیدیبهوجودآوریم،بهشرطآنکهبااعمالمحدودیتهاشرایط

فعالیتبرایواحدهایتولیدیسختنشود.

کارخانه صادرکننده روسری ایرانی فقط با ۲۰ درصد ظرفیت فعال است!

خبــر
برای دومین بار پیاپی

ذوب آهن اصفهان  تندیس زرین 
سرآمدی روابط عمومی را کسب نمود

در هشتمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومي ایران، 
روابط عمومي ذوب آهن اصفهان تندیس زرین دریافت کرد.

 در هشتمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومي ایران 
که با حضور جمعی از اساتید دانشگاه، مدیران و صاحبنظران 
روابط عمومی کشور در دانشگاه تربیت مدرس برگزار شد، از 
روابط عمومي هاي برتر کشور با اهدا تندیس بلورین، سیمین 

و زرین تقدیر به عمل آمد.
در این همایش که به همت موسسه فرهنگی روابط عمومی 
آرمان برگزار شد، پس از ارزیابي روابط عمومي هاي برتر 
کشور بر اساس مدل تعالي تخصصی شده EFQM در روابط 
عمومی شامل ۹ معیار بنیادین سرآمدی و ۸۱ شاخص فرعی، 
روابط عمومي هاي سرآمد در سه سطح زرین)کسب حداقل 
7۰۰ امتیاز(، سیمین)کسب امتیاز بین 6۵۱ تا 7۰۰(  و 

بلورین)کسب امتیاز بین ۵۵۰ تا 6۵۰( معرفي شدند.
پس از اعلام بیانیه هیئت داوران، روابط عمومي ذوب آهن که 
در ارزیابي هاي صورت گرفته بالاترین امتیاز ارزیابی  را کسب 
کرده بود، به عنوان روابط عمومي سرآمد)تثبیت سرآمدی( 

معرفی شد و  تندیس زرین دریافت کرد.
هدف این همایش توسعه سرآمدی در حوزه روابط عمومی، 
ارائه مشاوره و کمک به تقویت مستمر شاخص های سرآمدی 
در روابط عمومی و معرفی و تقدیر از روابط عمومی های 
سرآمد عنوان شده است.  گفتني است مدل تعالي سازماني 
ابزاري  عنوان  به  که  است  اروپایي  استاندارد  یک   EFQM
قوي براي سنجش میزان استقرار سیستم ها در سازمان 
هاي مختلف بکار گرفته مي شود. معیارهای اصلی انتخاب 
روابط عمومی سرآمد شامل »مخاطب گرایی« ، »مدیریت 
فرآیندی« ، »مسئولیت اجتماعی« ، »توسعه سطح همکاری و 
مشارکت با محیط پیرامون« ، »یادگیری , و بهبود مستمر« ، 
»تجهیز و نوسازی منابع انسانی« ، »نتیجه گرایی« و »رهبری 
و مدیریت« بودند. در این همایش یاد مرحوم هوشنگ عباس 
زاده ، استاد پیشکسوت روابط عمومی   گرامی داشته شد و 
از سوی روابط عمومی ذوب آهن هدیه ای به رسم یادبود به 
خانواده ایشان تقدیم گردید  . دکتر دارابی مدیر کل استان 
های صدا وسیما در این مراسم در خصوص روابط عمومی 

هوشمند سخنرانی کرد.

خبـــر

تاج: اگر ترامپ به فیفا گفته پول ما را 
ندهند، کار سخیفی انجام داده است

با مشخص شدن حریفان تیم ملی 
فوتبال ایران در دور اول مقدماتی جام 
جهانی ۲۰۲۲ و مقدماتی جام ملت 
های آسیا ۲۰۲۳، ادامه کار فدراسیون 
فوتبال جدی تر از قبل شده است. این 
با  فدراسیون  که  است  حالی  در 
چالش هایی مانند پرداخت پول مارک 
به  زنان  ورود  مسأله  و  ویلموتس 
ورزشگاه ها روبه روست. مهدی تاج 
دیروز با حضور در برنامه ورزش و 
مردم، درباره همگروهی ایران با عراق، 
بحرین، هنگ کنگ و کامبوج، ضمن 

اشاره به آمار تقابل های تیم ملی با این تیم ها، گفت: »به نظرم قرعه کشی 
برای ما می توانست مانند گروه A آسان تر یا مثل گروه D سخت تر باشد. 
به  هرحال فوتبال ما به همراه کره جنوبی، ژاپن، استرالیا و... جزو قدرت های 
برتر بوده و فوتبال ما هم آقای آسیاست. ما ایران هستیم و باید به عنوان 
تیم اول صعود کنیم و اینکه در رتبه نخست رنکینگ آسیا هستیم، باید 
خودمان را نشان بدهیم.« رئیس فدراسیون فوتبال درباره اینکه آیا 
فدراسیون درخواست ۱۰ میلیون دلار از بانک مرکزی داشته است؟ چنین 
پاسخ داد: »ما ۱۰ میلیون دلار از فیفا طلب داریم اما نمی توانیم این مبلغ 
را بگیریم. راه های مختلف را هم رفته ایم و حتی با خانم فاطما سامورا، 
دبیرکل فیفا صحبت کردیم. او آخرین بار به ما گفت هیچ بانکی را نتوانستند 
متقاعد کنند تا پول ما را واریز کند. بابت مالیات های سازمان لیگ هم 
حساب های ما را بسته اند. از طرفی ما برای بسیاری از کارها به ارز نیاز داریم 
که از بانک مرکزی مبلغی را درخواست کردیم و به جای آن ما حواله پولی 
که از فیفا طلب داریم را به دولت می دهیم تا هر وقت توانستند، پول را 
بگیرند. پولی که در AFC داشتیم با کمک خانم افخم، سفیر کشورمان 
در مالزی دریافت کردیم. راهی که اکنون پیشنهاد داده ایم، این است که 
پول مان از فیفا به AFC واریز شود و ما بتوانیم پول مان را از AFC دریافت 
کنیم.« تاج به این مسأله که آیا صحت دارد ترامپ به فیفا اعلام کرده نباید 
پول ایران را به حساب فدراسیون فوتبال واریز کنند، چنین واکنشی داشت: 
»اگر چنین چیزی باشد، ادعای سخیفی از سوی ترامپ صورت گرفته و 
فیفا نباید بپذیرد و اگر بپذیرد که دیگر فیفا نیست. آنها مستقل هستند و 
خود اینفانتینو گفت تمام تلاشم را می کنم تا مشکل مالی شما را حل کنم. 
پیش قرارداد ویلموتس را باید پرداخت کنیم و با اینکه هنوز به او پولی 
پرداخت نکرده ایم اما به قراردادش متعهد است.« وی به جلساتش با رئیس 
بخش مالی AFC  برای حل مشکلات سرخابی ها اشاره کرد: »ما در جلسه 
با او گفتیم حداقل مشکل باشگاه های استقلال، پرسپولیس و ذوب آهن را 
حل کنیم، چون این باشگاه ها از AFC طلبکار هستند. ما حدود ۲۲ نامه 
برای استقلال به فیفا فرستادیم. فتحی و خطیر گفتند راه حل هایی داریم 
که گفتیم اگر می توانید، بدهی های ما را هم وصول کنید. چرا که آنجا 
باشگاه ها را ان جی او می بینند و فدراسیون فوتبال را جزو حاکمیت. اگر از 
استقلال شش امتیاز کسر می شد، خیلی بد می شد. استقلال هم در این 
بخش مشکل دارد، هم برای صدور مجوز حرفه ای AFC که این به حدود 
دو ماه دیگر برمی گردد. دادگاه CAS پذیرفته که پول پروپئیچ موجود 
هست و این پول را به دلیل تحریم ها نمی توانند پرداخت کنند. نامه ای آمد 
که خیلی خوب و امیدوارکننده بود و دیگر امتیازی از استقلال کسر 
نمی شود. البته من خودم هنوز نامه برطرف شدن مشکل پروپئیچ را ندیده ام 
اما کمیته بین الملل فدراسیون گفت که پنجشنبه این نامه آمده. این کار 
خوبی بود که صورت گرفت، چون برای پرداخت مطالبات این بازیکن پولی 
جا به جا نمی شود و فقط پول باشگاه استقلال در فیفا انتقال داده می شود.« 
رئیس فدراسیون فوتبال در پاسخ به این پرسش که آیا ممکن است هزینه 
بازی در زمین بی طرف مقابل تیم های عربستانی برعهده این تیم ها باشد، 
گفت: »داریم چنین کاری می کنیم. من عضو کمیته مسابقات فیفا هستم 
و نمی توانم عضو کمیته مسابقات AFC باشم. نکته مهم این است که 
عربستان در کمیته امنیت به خاطر اتفاقات سفارت این کشور، برای ما یک 
پرونده امنیتی باز کرد. پرونده عربستان و قطر سیاسی بود که AFC این 
پرونده سیاسی را رد کرد. کمیته امنیت، مستقل از AFC و کمیته 
مسابقات است و کمیته امنیت باید امنیت ایران را تأیید کند که هنوز 
نتوانستیم این ماجرا را حل کنیم. این به روابط بین کشورها بازمی گردد 

که دستان فدراسیون به تنهایی در این موضوع بسته است.«

معاف مالیاتی پزشکان تا سقف ۳۳ میلیون تومان 
عضو  عابدی   علی  حیدر 
درمان  و  بهداشت  کمیسیون 
مجلس درگفت وگویی در پاسخ 
معافیت  آیا  که  سوال  این  به 
مالیاتی پزشکان تا سقف ۳۳۰ 
دارد،  صحت  تومان  میلیون 
مجلس  مصوبه  طبق  گفت: 
تا  حقوق های  اسلامی  شورای 
سقف دو میلیون و 7۵۰ هزار 
تومان در سال ۹۸ از پرداخت 
این  بنابر  است،  معاف  مالیات 
معافیت مالیاتی موضوع ماده )۸۴( قانون مالیاتهای مستقیم 
مصوب ۴ /۱۲/ ۱۳66 و اصلاحات بعدی آن در سال ۱۳۹۸ 
سالانه مبلغ سیصد و سی میلیون)۰۰۰/۰۰۰/ ۳۳۰( ریال 
تعیین شده است ، بنده این موضوع را در مصاحبه با یکی 
از خبرگزاری ها عنوان کرده بودم و به اشتباه سیصد و سی 

میلیون تومان تعبیر شده که به هیچ عنوان صحت ندارد.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی،  با بیان اینکه 
معافیت مالیاتی تا سقف ۲ میلیون و 7۵۰ هزار تومانی برای 
کسر هزینه های اداره دفاتر و مطب ها در نظر گرفته شده است، 
افزود: ارائه اظهارنامه مالیاتی از سال۹۸ به بعد برای همه مشاغل 
الزام آور بوده و حتی اگر آن مشاغل از پرداخت مالیات معاف 
هم باشند، باید اظهار نامه مالیاتی خود را تکمیل کرده و ارائه 
کنند، چرا که میزان مالیات و معافیت صرفاً بر اساس همان 
اظهار نامه تعیین می شود.این نماینده مردم در مجلس دهم، 
با اشاره به اینکه بر اساس مصوبه مجلس وجود کارتخوان در 
مطب ها الزامی است، افزود: با توجه به اینکه امروزه اکثر افراد 
پول نقد به همراه ندارند و از کارت های بانکی استفاده می کنند، 
مقرر شد پزشکان به جهت رفاه بیماران در مطب های خود از 
دستگاه کارتخوان استفاده کنند. عضو کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس، با تاکید بر اینکه  برای اخذ مالیات به حساب 
افراد مراجعه نمی شود، ادامه داد: متاسفانه برخی از پزشکان 
تراکنش های دستگاه کارتخوان را در محاسبه مالیات بر درآمد 
تاثیرگذار می دانند، در صورتی که محاسبه مالیات بر درآمد 
پزشکان، تنها بر اساس اظهارنامه مالیاتی  تعیین می شود، اما 
اگر اظهارنامه مالیاتی افراد با حساب بانکی آنها همخوانی نداشته 
باشد  و تراکنش های مالی آنها  از حد معین که سال گذشته ۵ 
میلیارد تومان بوده است، عبور کند، موظف به پرداخت مالیات 
می شوند، در غیر این صورت حساب با تعداد تراکنش معمول، 

متکی به همان اظهار نامه خواهد بود.

احداث سکوهای بارگیری فرآورده هاي 
سبک در شرکت پالایش نفت اصفهان

معاون تولید شرکت پالایش نفت اصفهان خبر داد: شرکت پالایش 
نفت اصفهان به منظور بارگیري فرآورده هاي ویژه خود، اقدام به 
ساخت ۱۸ سکوي بارگیري نموده که تاکنون دو سکوي بارگیري 
فرآورده هاي سبک به بهره برداري رسیده است.    حامد آرمان فر 
پیشرفت  این پروژه را ۹۵ درصد  عنوان کرد و افزود: سکوها که با 
هدف بارگیري محصولاتي همچون لوب کات، آیزوریسایکل، انواع 
حلال ها،  وکیوم باتوم )ته مانده برخ خلاء( طراحي و ساخته شده، 
در زمیني به مساحت ۱/۵ هکتار و با هزینه اي بالغ بر ۴۰  میلیارد 
تومان احداث گردیده است. وی با اشاره به اینکه این سکوها به 
صورت دو نازله در ۹ ردیف در نظر گرفته شده، اظهار داشت: ۳ 
سکوي بارگیري وظیفه ارائه فرآورده هاي سبک ) همچون انواع  
حلالها ( و 6 سکو وظیفه بارگیري فرآورده هاي سنگین ) همچون 
وکیوم باتوم ، لوب کات و آیزوریسایکل( را برعهده دارد. معاون تولید 
شرکت پالایش نفت اصفهان  پایان نهایي پروژه را شهریور ماه اعلام 
کرد و گفت: در نظر داریم با تلاش بیشتر و بهره گیري از تیم 
تخصصي موجود، این زمان را کاهش داده و در زمان پیش از تاریخ 
پیش بیني شده کار را به اتمام برسانیم. آرمان فر با اظهار این مطلب 
که به علت اختلاف ارتفاع محل پمپ و سکوهای بارگیري، با هدف 
کاهش مصرف انرژي، بارگیري ها بدون در سرویس قرار گرفتن 
پمپ انجام مي گیرد، تصریح کرد: در صورت لزوم و نیاز به سرعت 
عمل مي توان با در سرویس قراردادن پمپ، زمان بارگیري را  از ۳۵  
دقیقه به ۲۰ دقیقه کاهش داد.  وی ادامه داد: ایجاد خطوط انتقال  
برق، سیستم آتش نشاني، مخابرات، فیبر نوري و سیستم دیتا از 
سطح پالایشگاه به سمت سکوها ) شامل زیر ساخت حفاري براي 
عبور کابل تا محل سکوها و ... ( از فعالیت هاي جانبي این پروژه 
محسوب مي شود که  اکنون خطوط انتقال  مرتبط با واحدهاي 
سوخت در حال نصب است. اتاق کنترل، اتاق دیزل، نیروگاه برق 
اضطراري سیستم آتش نشاني با تعبیه 6 مانیتور در جهت اطفاي 
حریق احتمالي، دوش هاي آتش نشاني به صورت آب و فوم و ...، 
تجهیزات دوربین مداربسته به منظور کنترل محوطه، بازوي سیستم 
پیجینگ براي اپراتور و بستن اضطراري واحد نیز طراحي شده است 

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

سرمایه گذاری 350 میلیارد ریالی برای تامین پایدار آب شرب شهرستان فریدن
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان گفت: در چند سال 
اخیر برای تامین پایدار آب شرب  
مردم شهرستان)شهرهای  داران و 
دامنه( بیش از ۳۵۰ میلیارد ریال 

هزینه شده است.
مهندس هاشم امینی اعلام کرد: در 
فصل بهار و تابستان  سال جاری با 
اینکه شاهد افزایش دمای بی سابقه 
این وجود  آب شرب  با  اما  بودیم 
پایدار با بهترین کیفیت  در اختیار 
بیش از ۲۵ هزار جمعیت این منطقه 

قرار گرفت.
وی به اقداماتی که منجر به تامین 
شهرستان  مردم  شرب  آب  پایدار 
خاطر  و  کرد  اشاره  گردید  فریدن 
نشان ساخت:آب شرب شهرستان 
فریدن از طریق منابع محلی تامین 
می شود و با توجه به خشکسالی 
های پیاپی حفر وتجهیز چاهها  در 

دستور کار قرار گرفت
مدیر عامل شرکت آب وفاضلاب 

تعداد چاهها  به  اصفهان   استان 
و  پرداخت  برداری  بهره  مدار  در 
خاطرنشان ساخت:در حال حاضر 
7 چاه با دبی حدود ۱۰۰ لیتر در 
شهرستان  مرم  شرب  آب  ثانیه 
فریدن را تامین می کند این در 
حالیست که در چند سال گذشته 
تنها از طریق۳ فقره چاه آب شرب 

مردم این شهر ستان تامین می 
گردید.

وی احداث مخازن ذخیره را یکی از 
عوامل دسترسی پایدار مردم به آب 
شرب برشمرد و تصریح کرد:تکمیل 
مخزن ۲ هزار مترمکعبی شهر داران 
و در دستور کار قرار دادن احداث 
مخزن هزار متر مکعبی شهر دامنه 

بسیار موثر در تامین پایدار آب شرب 
منطقه فریدن بوده است

مهندس هاشم امینی کیفیت آب 
مورد  را  فریدن  شهرستان  شرب 
و  دانست  صلاح  ذی  مراکز  تایید 
با  در چند سا گذشته  کرد:  اعلام 
نصب و راه اندازی دستگاه RO ،آب 
شرب با کیفیت مطلوب در اختیار 
مردم قرار می گیرد این در حالیست 
این  شرب  آب  روزه  همه  که 
منطقه از لحاظ کیفی مورد نظارت 
دستگاههای ذیصلاح از جمله مرکز 

بهداشت قرار می گیرد
وی افزود: آب شرب منطقه فریدن 
بسیار سالم و بهداشتی است و کاملا 
کیفی می باشدو عاری از هر گونه   

آلودگی میکروبی و شیمیایی است.
وفاضلاب  آب  شرکت  مدیرعامل 
استان اصفهان رفع افت فشار آب 
را یکی دیگر از اقدامات در راستای 
شهرستان  در  آب  عادلانه  توزیع 
فریدن برشمرد و عنوان کرد:با نصب 

بندی  ،زون  شکن  فشار  شیرهای 
شبکه توزیع و استفاده از سیستم 
تله متری آب شرب با فشار یکسان 

در اختیار مردم قرار می گیرد 
وی با تاکید بر اصلاح شبکه فرسوده 
که کاهش هدر رفت آب را بدنبال 
دارد تصریح کرد:در ۲ سال گذشته 
بیش از  6 کیلومتر از شبکه فرسوده 
شهر داران اصلاح و بازسازی شد که 
اجرای این عملیات باعث شد هدر 
رفت آب از ۳۸ به ۳۰ درصد کاهش 
بازسازی  و  اصلاح  همچنین  یابد 
تا هدر  دارد  استمرار  توزیع  شبکه 
کاهش  درصد  به ۱۵  شبکه  رفت 

یابد. 
گفت:  امینی  هاشم  مهندس 
شیرهای  طریق  از  را  مصرف  اگر 
شبکه  بندی  زون  شکن،  فشار 
توزیع،سیستم تله متری ،و برنامه 
های فرهگی مدیریت نمی کردیم 
قطعا مردم در طول شبانه روز آب 

کافی در اختیار نداشتند . 



دکتر غلامرضا سلیمانی رئیس بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران گفت: بیمه آسیا دوران میانسالی خود را سپری می کند و مدیران و کارکنان این شرکت باید با تکیه بر نوآوری و خلاقیت خون تازه ای 
در رگهای این شرکت جاری کنند. به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل بیمه مرکزی، وی در مراسم شصتمین سالگرد تاسیس شرکت بیمه آسیا ضمن اعلام این مطلب افزود: تجربه بیش از 
نیم قرن مدیران شرکت بیمه آسیا می تواند علاوه بر ارتقای سطح کیفی این شرکت به بالابردن ضریب تجربه صنعت بیمه نیز کمک کند. رئیس کل بیمه مرکزی با تقدیر از فعالیت های شرکت بیمه آسیا 
به فضای رقابتی بازار بیمه اشاره کرد و گفت: اگر شرکت های بیمه با سابقه خود را به ابزار نوین و فناوری های روز مجهز نکنند از قافله رقابت با شرکتهای بیمه تازه نفس جا می مانند، چرا که با ورود استارتاپ 
ها معادلات بازار بیمه تغییر خواهد کرد. وی افزود: کسب رتبه های نخست برای شرکت های بیمه یک افتخار است اما حفظ این رتبه ها به توانی مضاعف نیاز دارد و همه ارکان شرکت باید برای حفظ 
موقعیت تلاش کنند. رئیس شورای عالی بیمه، آینده صنعت بیمه را در گرو بهره گیری از نیروی انسانی جوان، توانمند و باانگیزه دانست و تصریح کرد: خوشبختانه جوانان بسیاری برای توسعه صنعت بیمه، 
آستین همت بالا زده اند که بی توجهی به ظرفیت های آنان، زیان های جبران ناپذیری را در پی خواهد داشت. وی در بخش دیگری از سخنان خود از حادثه سیل به عنوان یک فرصت ابراز وجود برای 

صنعت بیمه یاد کرد و گفت: پرداخت بیش از ۹۰ درصد خسارات سیل در مدت زمانی کوتاه نشانه اقتدار و توانمندی های منحصر به فرد صنعت بیمه به حساب می آید.

هفته نامه اقتصادی ایران
بانک و بیمه
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سلیمانی: 
نیروهای 

تازه نفس صنعت 
بیمه معادلات بازار 

را تغییر خواهند 
داد

معاون ارزی بانک مرکزی با فعالان 
اقتصادی استان اصفهان دیدار کرد

خبــر

دریافت تندیس زرین سرآمدی توسط 
اداره کل روابط عمومی بانک سپه

با برگزاري مجمع عادي به طور فوق العاده، 
اعضاي جدید هیات  مدیره بانک اقتصادنوین

 مدیر جدید روابط عمومی 
همراه اول منصوب شد

روز پرکار مدیرعامل بانک کشاورزی در خانه ملت
روح اله خدارحمی رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک کشاورزی، باهدف 
رسیدگی به مشکلات بهره برداران بخش کشاورزی، در دفتر ویژه دولت مستقر در 

مجلس شورای اسلامی حضور یافت و با رئیس کمیسیون کشاورزی و بیش از ۲۵ نفر از نمایندگان 
دیدار و گفت و گو کرد. به گزارش روابط عمومی بانک کشاورزی، خدارحمی روز سه شنبه اول 
مرداد با حضور در دفتر ویژه دولت مستقر در مجلس شورای اسلامی، با جمعی از نمایندگان مجلس 
از جمله دکتر احمدعلی کیخا نماینده زابل و رئیس کمیسیون کشاورزی، محمد ابراهیم رضایی 
نماینده خمین، جبار کوچکی نژاد نماینده رشت، سلام امینی نماینده ایلام، سیدحسن حسینی 
شاهرودی نماینده شاهرود، غلامرضا کاتب نماینده گرمسار و آرادان، معصومه آقاپور نماینده 
شبستر، علیم یارمحمدی نماینده زاهدان، احمد صفری نماینده کرمانشاه، تقی کبیری نماینده 
خوی، محمدکاظمی نماینده ملایر، احمد محمدی انارکی نماینده رفسنجان، سلمان خدادادی 
نماینده ملکان، یوناتن بت کلیا نماینده مسیحیان آشوری و کلدانی، رمضانعلی سبحانی فر نماینده 
سبزوار، عبدالکریم حسین زاده نماینده نقده، محمد صادق حسنی نماینده رشت، احمد حمزه 
نماینده کهنوج، شهباز حسن پورنماینده سیرجان،نظر افضلی نماینده نهبندان، سیدمهدی مقدسی 
نماینده اراک، عدل هاشمی پور نماینده کهگیلویه، منصور مرادی نماینده مریوان، غلامرضا شرفی 
نماینده آبادان، عبداله حاتمیان نماینده درگز و جلیل رحیمی نماینده تربت جام دیدار و درباره 

مشکلات کشاورزان و فعالان بخش کشاورزی و راه کارهای لازم برای حل آن ها گفت و گو کرد.

به دنبال اشتغال پایدارهستیم
عیسي امامي عضو هیات مدیره بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: از 
زمان تاسیس بانک قرض الحسنه مهرایران تا پایان سال ۱۳۹۵ میزان 

منابع بانک 6۰ هزار میلیارد ریال بوده است. این رقم به لطف خدا برحسب هماهنگي و 
سیاست هاي موثردر بانک و به همت همه همکاران پرتلاش و از همه مهمتر اعتماد مردم 
به بانک قرض الحسنه مهر ایران در سال ۹6 با رشد ۸۲ درصدي و در سال ۹7 با رشد 
۵۵درصدي به رقم ۱7۸هزار میلیارریال رسیده است و نشان دهنده آن است که بانک 
در اندک زماني توانسته در بین مردم و بخش هاي مختلف جامعه جایگاه خود را پیدا کند. 
درنتیجه علاوه بر افزایش اعتماد مردم به این بانک، نقش بانکداري اجتماعي، بانک قرض 
الحسنه مهر ایران نیز برجسته شده است. در همین خصوص خانواده بانک قرض الحسنه 
مهر ایران با تلاش فراوان سعي کرد تا مسئولیت سنگیني که مردم بر دوش آنها در بحث 
قرض الحسنه گذاشته اند، را به نحو احسن انجام دهد؛ به همین منظور در برگرداندن منابع 
مذکور به دست مردم و مشمولان کمک رساني به خوبي و با درخشش تمام عمل کردیم. 
بانک قرض الحسنه مهر ایران سال گذشته موفق شد به واسطه تجمیع منابع جمع آوری 
شده، بیش از ۱۲۳ هزار میلیارد ریال تسهیلات را به مردم پرداخت کند؛ براي اینکه بزرگي 
تسهیلات پرداخته شده ملموس شود لازم است این نکته را عرض کنم که طي ۱۰ سال 
گذشته چیزي در حدود سه میلیون پرونده تسهیلاتي در بانک تشکیل شده است، ولي 

در سال ۹7 تعداد پرونده هاي تسهیلاتي حدود یک میلیون و ۲۳۰ هزار مورد بوده است.

کام شیرین کارگران توسعه نیشکر با بیمه سرمد
رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بیمه سرمد با حضور در کارخانه 

توسعه نیشکر و صنایع جانبی در استان خوزستان، با کارگران این مجموعه دیدار و 
گفتگو کردند. به گزارش روابط عمومی بیمه سرمد، دکتر مجتبی کاتب در این دیدار 
ضمن ابراز خشنودی از حضور خود در جمع خانواده توسعه نیشکر، از این مجموعه 
به عنوان یکی از ارزنده ترین بیمه گذاران این شرکت یاد کرد و افزود: تحکیم و تقویت 
تعامل با جامعه کارگری به منظور آگاهی از خواسته ها و مشکلات بیمه ای آنان، یکی 
از مهمترین رویکردهای بیمه سرمد در استان خوزستان می باشد. وی با بیان اینکه 
حمایت از صنف زحمت کش کارگران، مسئولیت مهمی برای بیمه سرمد محسوب 
می شود، تسریع در روند پرداخت خسارات آنان را ضروری عنوان کرد و گفت: ایجاد 
آرامش خاطر برای کارگران و خانواده آنها، برای بیمه سرمد افتخار بزرگی به شمار 
می رود. دکتر کاتب، از سرعت مضاعف در ارائه خدمات بیمه ای به مجموعه توسعه 
نیشکر و صنایع جانبی در سال جاری خبر داد و بر رسیدگی و کنترل دقیق بر روند 
اجرای آن تاکید کرد. دکتر کاتب در بخش دیگری از سخنان خود، رشد قابل توجه 
تولید حق بیمه و تثبیت ضریب خسارت در سال گذشته را مورد توجه قرار داد و 
گفت: خوشبختانه با همکاری تمامی مدیران و کارکنان، بیمه سرمد در سال گذشته 

با رشد دو برابری پرتفوی توانسته است، آمار مطلوبی از عملکرد خود به جا بگذارد .

سیاست اصلی دولت ایجاد اشتغال و رونق تولید

در راستای حمایت از اشتغال زایی و رونق تولید مدیرشعب استان 
های اصفهان، قم، مرکزی و چهارمحال بختیاری بانک ایران زمین به اتفاق مدیران 
ارشد این مدیریت با مدیران ارشد شرکت های گل دارو و کشت و دام فضیل دیدار 
و گفتگو کردند. به گزارش روابط عمومی: محمدرضا سبزواری مدیراستان اصفهان 
گفت: سیاست اصلی دولت ایجاد اشتغال و رونق تولید و به تبع آن ثبات قیمت ها است 
و بانک ها نیز بر اساس رسالتی که بر دوش دارند در جهت پایداری این صنایع برنامه 
های همسو را در دستور کار قرار داده اند. وی حمایت از تولید داخلی را مولفه اثر گذار 
اقتصاد و اهمیت به تحقق برنامه ها در سال تولید رونق و سیاست های اقتصاد مقاومتی 
را بسیار مهم و توجه به ایفای درست نقش ها ومسئولیت ها در سه بخش تولید، توزیع 
و مصرف را امری ضروری در چرخه صنعت دانست و ایجاد هرچه بهتر این روابط را از 
طرفین خواستار شد . سبزواری ضمن ابراز خرسندی از تلاش های صورت گرفته در 
راستای احیاء طب سنتی و گیاه درمانی علمی در کشور و تولیدات شرکت با فرآوری و 
بسته بندی به روز نسبت به سایر شرکت های فعال در این عرصه آن را شایسته تجلیل 
دانست و افزود: پشتیبانی از تولید ملی به منزله حمایت از اشتغال، کار و سرمایه ایرانی 
است و بانک ایران زمین در راستای ایفاد نقش ملی خود به عنوان یک بانک خوش نام 

آمادگی خود را جهت ایجاد و افزایش تعاملات سازنده اعلام می کند. 

امضای توسط شناسا از شرکت های گروه مالی پاسارگاد
توسعه  راستای  در  پاسارگاد،  بانک  عمومی  روابط  گزارش  به 

فعالیت های مجموعه شناسا و هم افزایی با سایر سازمان های مؤثر در اکوسیستم 
کارآفرینی کشور، سه تفاهم نامه همکاری مشترک بین تریگ آپ و مجموعه های 
فعال منتخب زیست بوم کارآفرینی به امضا رسید. با توجه به نقش آفرینی مجموعه 
شناسا در زیست بوم کارآفرینی کشور و با هدف کمک به رشد و توسعه این فضا، 
مجموعه اقدامات موثری که هم راستا با چشم انداز بلندمدت این مجموعه است، 
برنامه ریزی و پیاده سازی می شود. از جمله این اقدامات برقراری تفاهم نامه هایی با 
نهادها و سازمان هایی است که به نوعی بخشی از این زنجیره ارزش بوده و خلق 
ارزش می کنند.  در این راستا تفاهم نامه ای با محوریت توسعه اکوسیستم کارآفرینی 
فناوری های ورزشی و سلامت، با ایجاد هم افزایی و همچنین همکاری مشترک 
مابین  ایده ها،  از  حمایت  و  دانش بنیان  اقتصاد  سیاست های  توسعه  زمینه  در 
شتاب دهنده تریگ آپ و پژوهشگاه علوم ورزشی به امضا رسید. تفاهم نامه دیگری 
نیز در زمینه توسعه زیست بوم کارآفرینی انرژی کشور و فناوری های مرتبط با آن، 
بین تریگ آپ و شتابدهنده آی تک به امضا رسید. مواردی همچون ایجاد هم افزایی 
و همکاری مشترک از طرح های فناورانه، سرمایه گذاری های مشترک در طرح های 
کسب و کاری این حوزه، برگزاری رویدادهای کارآفرینی و همچنین تعاملات 

سازنده بین این دو مجموعه، از جمله مفاد مورد تفاهم بوده است.

اهمیت حمایت از اقدامات فرهنگی در دست یابی به توسعه پایدار
از  قدردانی  با  تهران  شهرداری  هنری  فرهنگی  سازمان  رئیس 

حمایت بانک شهر از هفتمین جشنواره بین المللی فیلم شهر، این اقدامات را 
در دست یابی به توسعه پایدار، تاثیرگذار و حائزاهمیت دانست. به گزارش مرکز 
ارتباطات و روابط عمومی بانک شهر، سعید اوحدی رئیس سازمان فرهنگی هنری 
شهرداری تهران با اشاره به حمایت این بانک از برگزاری هفتمین جشنواره بین 
المللی فیلم شهر گفت: در دنیای امروز، حوزه فرهنگ و هنر در پیشبرد اهداف 
جوامع و دست یابی به توسعه پایدار، نقش بسیار مهم و تاثیرگذاری دارد و این 
یک واقعیت انکار ناپذیر است که موجب می شود سرمایه گذاری های فراوانی در 
این زمینه ها انجام شود. وی صنعت سینما را از قدرتمند ترین و تاثیرگزارترین 
ابزارهای فرهنگی در پیشبرد اهداف در جامعه دانست و افزود: سینما ابزاری 
پایدار و جدی برای حل مسائل بزرگ جوامع است و از این رو، شاهد هستیم که 
در کشورهای پیشرفته سالیانه میلیاردها دلار در این صنعت سرمایه گذاری می 
شود تا پیام های مختلف به مردم القا شود. اوحدی با تاکید بر اهمیت حمایت از 
موضوعات فرهنگی در کشور خاطر نشان کرد: انجام این اقدامات از سوی سازمان 
های مختلف نه تنها هزینه نیست، بلکه سرمایه گذاری کلان با نگاه بلند مدت برای 

دست یابی به توسعه پایدار و بسیار ارزشمند است.

بازدید از طرح های اقتصادی گچساران و باشت
حجت الله مهدیان رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل بانک توسعه 
گچساران  مردم  نماینده  تاجگردون  غلامرضا  به اتفاق  تعاون 

و باشت در مجلس شورای اسلامی و رئیس کمسیون برنامه وبودجه مجلس از 
طرح های اقتصادی شهرستان های گچساران و باشت بازدید به عمل آوردند 
گفتنی است که در این سفر سید باقر فتاحی عضو هیئت مدیره بانک، سعید 
معادی مشاور مدیرعامل و مدیر امور روابط عمومی و حوزه مدیرعامل، محمد 
ذوالفقاری مدیر امور مالی و کریم میرزا خانی مدیر امور شعب بانک توسعه 
تعاون وی را همراهی می کردند ابتدا از شرکت همای لطیف سلولزی شهرستان 
گچساران واقع در شهرک صنعتی این شهرستان بازدید به عمل آمد شرکت 
مذکور که درزمینه تولید دستمال کاغذی و دستمال حوله ای فعالیت می کند 
با ظرفیت اشتغال زایی برای ۲۰ نفر جهت تأمین سرمایه در گردش برای تهیه 
مواد اولیه متقاضی دریافت تسهیلات اعتباری ۵ میلیارد ریالی از این بانک بوده 
است تا اقدام به تولید محصولات برابر ظرفیت تعیین شده نماید. در ادامه این سفر 
از شرکت تولید ظروف یک بارمصرف بازدید به عمل آمد، طرح مذکور با ظرفیت 
اشتغال زایی برای ۱۰ نفر، در مرحله تکمیل و اتمام فضا و مکان تولیدی بوده که 
جهت خرید و استقرار تجهیزات و ماشین آلات متقاضی دریافت مبلغ ۱۵ میلیارد 

ریال تسهیلات اعتباری از این بانک بوده است.

مقاوم سازی اقتصاد داخلی از طریق رونق تولید 
به گزارش اداره روابط عمومی و تبلیغات بانک دی، رضا سهم دینی، رئیس هیئت 
مدیره به همراه احمد حشمی پور، مدیرکل حوزه مدیریت و مسعود الویریان، 

رئیس اداره امور شعب جنوب کشور و شرق تهران در راستای گسترش مبادلات مالی و ارائه خدمات 
بانکی از کارخانه » کویر تایر« در استان خراسان جنوبی بازدید و با مدیرعامل این مجموعه دیدار و 
گفت و گو کرد. سهم دینی در این بازدید که با هدف حمایت از رونق تولید و گسترش مبادلات مالی با 
شرکت های داخلی انجام شد با اشاره به آسیب های موجود در فضای اقتصادی کشور و گفت: بانک ها 
اگر بتوانند مشکل نقدینگی واحد های تولیدی را که به عنوان یک دغدغه مهم در این بخش مطرح 
است، رفع کنند گام مهمی در تحقق شعار امسال برداشته اند که البته این امر در شرایطی امکان پذیر 
است که بانک ها نیز با مشکل کمبود منابع مواجه نباشند و توانایی پاسخگویی به نیاز تولید کنندگان 
را داشته باشند. وی در ادامه افزود: برای ارتقای منابع بانک ها و به دنبال آن رونق تولید، باید تلاش 
شود تا فضای سفته بازی در بازارهای غیرمولد همچون ارز و سکه در اقتصاد کمرنگ شود تا منابعی 
که وارد این بازار ها شده اند در بانک ها سپرده گذاری شود و بانک هم با مدیریت مناسب، این منابع 
را به سمت بخش تولید هدایت کند. رئیس هیئت مدیره بانک دی با اشاره به اقدامات انجام شده 
در بانک دی برای جذب و تخصیص بهینه منابع تصریح کرد: در سالیان اخیر با تلاش شبانه روزی 
همکاران پرتلاشم در بانک دی موفق شدیم برخلاف جریان حاکم بر شبکه بانکی، جذب منابع 
ارزان قیمت و کاهش بهای تمام شده پول را هدف قرار دهیم و این طریق موفق به تامین مالی و ارائه 

تسهیلات ارزان قیمت به متقاضیان در بخش های گوناگون به ویژه در حوزه تولید شدیم.

حمایت از رونق تولید، سیاست کلان بانک ملی ایران
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، این بانک ، بالغ بر پنج هزار و 
۸۱۴ میلیارد ریال تسهیلات از آغاز سال ۱۳۹7 تاکنون به برنامه اشتغال 

فراگیر )تبصره ۱۸ قانون بودجه سال ۱۳۹6 کشور( با هدف افزایش اشتغال اختصاص 
داده است. همچنین نه فقره تسهیلات ریالی از محل منابع داخلی به ارزش چهار هزار 
و ۳۳۰ میلیارد ریال در حوزه  احداث مجموعه خدماتی و درمانی، نیروگاه، پارک آبی، 
صنایع نساجی، کویل آلیاژهای آلومینیومی، احداث نیروگاه برق مقیاس کوچک گازی، 
احداث مجتمع اقامتی توریستی و خدمات بانکرینگ )سوخت رسانی دریایی( و... مصوب 
شده است.واگذاری ۲۸۱ هزار و ۴7۱ میلیارد ریال اسناد خزانه اسلامی از محل قانون 
بودجه سال ۹6 طرح های ملی و استانی برای ۱6۸ هزار و 66 پیمانکار و ۲۵۰ هزار و ۳۴۸ 
میلیارد ریال از این اسناد از محل قانون بودجه سال ۹7 برای ۱۰۲ هزار و ۴۵۰ پیمانکار 
از دیگر اقدامات بانک ملی ایران بوده است. محمود شایان در بازدید از کارخانه تولیدی 
رامک تولید کننده محصولات دامی و لبنی و نیز کارخانه بالان صنعت تولیدکننده بالابر و 
تولیدات نفربر و باربری گفت: سیاست کلان بانک ملی ایران، بهره گیری از تمامی ظرفیت 
های موجود در راستای رونق تولید است. وی نگاه متمرکز به واحدهای تولیدی و ارتباط 
دو سویه میان بانک و تولیدکنندگان را یک ضرورت مهم دانست و خاطرنشان کرد: نگاه 
بانک  ملی ایران به واحدهای تولیدی بر اساس نیازسنجی و کمک به افزایش ظرفیت 

تولید و نیز مشارکت در به سرانجام رساندن پروژه های در دست اقدام است.

برگزاری مجمع عمومی عادی سالیانه بانک
به گزارش روابط عمومی بانک ملت، در این مجمع که به ریاست حسن 

روستا رییس هیات مدیره این بانک و حضور دکتر مرادپور مدیرکل دفتر بانک و بیمه 
وزارت امور اقتصادی و دارایی ) نماینده دولت و سهام عدالت( و دکتر خادم المله 
)نماینده شرکت سرمایه گذاری صباتامین( به عنوان ناظران و همچنین سیدمحمد 
نورمحمدحسینی مدیرکل حقوقی بانک ملت به عنوان منشی برگزار شد، پس از 
قرائت گزارش عملکرد هیات مدیره از سوی دکتر محمد بیگدلی مدیرعامل بانک 
ملت و اظهارنظر مطلوب حسابرس قانونی، عملکرد این بانک مورد تصویب قاطع 
سهامداران قرار گرفت. در این جلسه، همچنین روزنامه های اطلاعات و دنیای 
اقتصاد به عنوان روزنامه های رسمی و سازمان حسابرسی به عنوان حسابرس و 
بازرس قانونی برای سال مالی ۱۳۹۸ برگزیده شدند. بر اساس این گزارش، رشد ۵۴ 
درصدی دارایی ها، رشد ۲6۱ درصدی حقوق صاحبان سهام، افزایش ۱۱۲ درصدی 
جذب منابع غیرهزینه زا، رشد ۴۴ درصدی کل درآمدها، رشد ۱۹۵۱ درصدی سود 
خالص، کاهش ۳6 درصدی نسبت مطالبات به خالص تسهیلات غیردولتی، کاهش ۸ 
درصدی نسبت سود پرداختی به سپرده ها به درآمدهای مشاع، کاهش ۵7 درصدی 
نسبت هزینه غیرعملیاتی به درآمدهای غیرمشاع، کاهش ۲.6 درصدی نرخ موثر 
منابع و رشد ۸ درصدی درآمدهای کارمزدی با وجود اعمال تحریم ها و کاهش 

عملیات ارزی، از جمله دستاوردهای بانک ملت در سال ۱۳۹7 بوده است.

ارز حاصل از صادرات به سه شیوه تسویه می شود
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات، حمیدرضا معبودی 

مدیرامور بین الملل بانک توسعه صادرات گفت: ما الآن در صادرات در شرایط 
پارادوکسی هستیم؛ از یک طرف می خواهیم صادرات و ارزآوری به حداکثر خود 
برسد و از سوی دیگر با مقرراتی سعی در تنظیم بازار ارز داریم اما به واسطه شرایط 
تحریمی حال حاضر صادرات ما با هزینه هایی روبه رو شده است و در نتیجه این 
شرایط ممکن است بعضی از اقلام صادراتی ما از بازار جهانی خارج شود. از سوی 
دیگر نرخ ارز هم رشد چشمگیری داشته است و همین باعث جذابیت برای صادرات 
شده است، این یعنی شرایط پارادوکسیکال. وی  اظهار داشت: اولین خدمات ما 
این است که بتوانیم منافع و پولهای صادر کننده را در حساب و بانکهای خارجی 
به سهولت انتقال بدهیم چرا که بانک مرکزی صادرکنندگان را مکلف کرده است 
که ارز را به بازار برگردانند. الان طبق مصوبات بخشی ارز صادراتی برای نیازهای 
وارداتی صادر کننده )یعنی نیاز دارد وارداتی انجام دهد تا بتواند کالاهای صادراتی 
خود را تولید کند( بخشی هم باید به بازار نیما عرضه شود و بخشی دیگر هم برای 
بازار اسکناس در نظر گرفته شده است. به طور کلی حداکثر سقف عرضه اسکناس 
توسط صادرکنندگان ۲۰ درصد، حداقل مبلغ فروش در نیما ۵۰ درصد از حجم کل 
ارزهای حاصل از صادراتشان است و مابقی آن هم می تواند برای واردات کالاهای 

مورد نیازشان محسوب شود. 

افزایش 6۰ درصدی سرمایه بیمه کوثر از محل انباشته و اندوخته 
سرمایه شرکت بیمه کوثر از مبلغ ۲هزارو۵۰۰ میلیارد ریال 

به ۴هزار میلیارد ریال از محل انباشته و اندوخته افزایش یافت.  به گزارش 
بیمه کوثر،  اقتصادی و سرمایه گذاری شرکت  روابط عمومی و اعلام مدیر 
و  توسعه ای  طرح های  برای  نیاز  مورد  منابع  تامین  منظور  به  شرکت ها 
سرمایه گذاری و نیز پاسخگویی به نیاز خود به نقدینگی، اقدام به افزایش 
افزایش سرمایه موجب  سرمایه می کنند. نوید خاندوزی خاطرنشان کرد: 
افزایش سهم نگهداری ریسک شرکت، رشد بازدهی سهام برای سهام داران 
حقیقی و حقوقی و همچنین مانع از خروج پول و سرمایه گذاری مجدد منابع 
شرکت به منظور افزایش سودآوری برای شرکت می شود.وی با بیان اینکه 
افزایش سرمایه 6۰درصدی از محل انباشته و اندوخته همچنین موجب 
افزایش توانگری مالی شرکت بیمه کوثر و اخذ مجوز قبولی اتکایی از بیمه 
مرکزی در سال های آتی خواهد شد، تصریح کرد: با توجه به این که تاکنون و 
به مدت چهار سال متوالی توانسته ایم رتبه نخست توانگری مالی را در میان 
شرکت های بیمه کشور به دست آوریم، با افزایش سرمایه فعلی، امکان حفظ 
این مقام برای شرکت شدت خواهد یافت که این امر به معنای افزایش اعتبار 

بیمه کوثر خواهد بود.

شماره 1۴5 نشریه بانک سامان منتشر شد
این  در  بزرگمهر  ناصر  سامان،  بانک  عمومی  روابط  گزارش  به 
شماره یادداشتی با عنوان »مدیریت دوستی« نوشته است. فرنود 

این شماره  در  را  ما«  »ماجرای چنارهای همسایه  عنوان  با  یادداشتی  حسنی 
منتشر کرده است. گفت وگو با مروت رنجبر مدیر بانکداری شرکتی بانک سامان 
با عنوان »بانکداری از پشت میز امکان پذیر نیست« منتشر شده است. گفتگویی 
مشروح با سرهنگ لیراوی رییس اداره حفاظت و انتظامات بانک سامان و گفتگو 
با همکاران انتظامات را در این شماره می خوانیم. گفتگو با مدیرعامل موبایلت با 
عنوان »موبایلت روزانه میزبان ۸۰۰ کاربر جدید است« از دیگر مطالب این شماره 
است. علاوه بر این، گفتگو با همکاران موفق در طرح سامان ۱۴۰۰، گفتگو با رییس 
شعبه و همکاران شعبه فاطمی بانک سامان از گفتگوهای خواندنی این شماره 
است. »دستیار کسب وکار شما« مطلبی درباره خدمات بازار سرمایه بانک سامان 
است، بررسی سامانه میزانتو، بررسی عوامل موثر بر تغییر رفتار مشتری، بهترین 
اپلیکیشن های خودآموز زبان کدام است؟ از دیگر مطالب این شماره است.همچنین 
در این شماره اخباری از خدمات و محصولات و دستاوردهای گروه مالی و بانک 
سامان منتشر شده است.انتشار اسامی ۴۴۴ برنده خوش شانس وین کارت نیز در 

این شماره آمده است.

دیجیتالی کردن فرایندها راهکاری برای استقرار اقتصاد هوشمند
به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، عضو هیأت مدیره بانک 

رفاه در بازدید از بیست و پنجمین نمایشگاه الکامپ، غرفه سازمان تأمین اجتماعی و میز 
خدمات الکترونیک بانک رفاه که همزمان با حضور دکتر محمد شریعتمداری وزیرتعاون، 
کار و رفاه اجتماعی و دکتر مصطفی سالاری مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی صورت 
پذیرفت، با تصریح اینکه دیجیتال کردن فرآیندها مصوبه هیأت محترم دولت است اظهار 
داشت: این مصوبه به تمامی ارگان ها و به ویژه بانک ها محول شده است. بر این اساس 
برای اینکه بتوانیم خدمات بانک را در بستر دیجیتال عرضه کنیم، لازم است مجموعه 
ای از زیرساخت ها در حوزه فناوری اطلاعات فراهم کنیم که بحمدالله در بانک رفاه 
این اقدامات پایه ای صورت پذیرفته است. فرخ نژاد افزود: بخشی از این دستاوردها از 
جمله دستگاه خودپرداز مجهز به NFC و کیوسک الکترونیکی دریافت سوابق بیمه 
ای از طریق کارت ملی هوشمند در بیست و پنجمین نمایشگاه الکامپ و با همکاری و 
مشارکت سازمان تأمین اجتماعی به معرض نمایش درآمده و خدمات مختلف آن برای 
بازدیدکنندگان تشریح می شود. وی خدمات و زیرساخت های الکترونیکی طراحی 
شده توسط بانک رفاه را ابزاری مناسب و کارآمد برای ارائه خدمات مطلوب به مخاطبان 
سازمان تأمین اجتماعی از جمله مستمری بگیران عنوان کرد و گفت: این اقدامات در 
راستای شخصی سازی خدمات برای مشتریان است که می توانند با مراجعه به این 

ابزارها خدمات مورد نیاز بیمه ای خود را در سریع ترین زمان ممکن دریافت کنند.

بیمه ایران از بزرگترین  و گسترده ترین ، بنگاههای اقتصادی 
معاون توسعه مدیریت و منابع شرکت سهامی بیمه ایران در مراسم معارفه و تکریم 

مدیران کل سابق و جدید بیمه ایران استان خوزستان گفت : بزرگترین سرمایه بیمه ایران ، اعتماد 
بی نظیر مردم ایران به این شرکت است که یکی از مهمترین دلایل آن میتواند ناشی از حسن 
عمل و حسن شهرت کارکنان و مدیران این شرکت در طول سالیان باشد . محمد مهدی اعلایی 
خاطر نشان کرد :خدمت در بیمه ایران و خصوصا مدیریت در این شرکت یک اقدام سهل و ممتنع 
است که هم باید محدودیتهای یک مجموعه دولتی را مد نظر داشته باشد و هم در یک بازار کاملا 
رقابتی به بقا و رشد ادامه دهد . وی افزود : به دلیل ساختار و فلسفه وجودی بیمه ایران مدیران این 
شرکت هم باید ترازنامه مالی و اقتصادی اقداماتشان را مد نظر داشته باشند و هم ترازنامه اجتماعی 
و خدمتگزاری برای خود طراحی کنند .اعلایی گفت : امروز هم به برکت حمایتهای همیشگی 
مردم از بیمه ایران و تلاش و تدبیر کارکنان و مدیران این شرکت ، توان مالی بیمه ایران خار 
چشم دشمنان ملت ایران و پشتوانه کم اثر کردن تحریمها برای صنعت بیمه کشور است .معاون 
توسعه مدیریت و منابع بیمه ایران گفت : از اقدامات و تلاشهای همکاران ارزشمندمان در استان 
خوزستان تشکر میکنم و جای افتخار است که نتیجه تلاش این عده محدود از همکاران و شبکه 
عزیز نمایندگی بیمه ایران در استان خوزستان باعث شده که اندازه اقتصادی بیمه ایران در استان 
خوزستان از اندازه اقتصادی بسیاری از شرکتهای بیمه در کل کشور بیشتر باشد و درآمد بیمه ایران 

در استان خوزستان بیش از ده درصد درآمدهای غیر نفتی دولت در استان خوزستان را بالغ گردد .
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اقدام مثبت بیمه ملت؛ حذف پاداش اعضای هیات مدیره

پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه: اداره کل روابط عمومی بانک 
سپه در هشتمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومی 

ایران موفق به دریافت تندیس زرین سرآمدی شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه؛ در لوح تقدیر تندیس 
زرین سرآمدی خطاب به غلامرضا اسکندری رئیس اداره کل 
روابط عمومی بانک سپه آمده است: »تندیس زرین سرآمدی 
به روابط عمومی بانک سپه به دلیل تعهد به سرآمدی و طی 
مسیر سرآمدی بر اساس مدل تخصصی شده EFQM و کسب 
7۴۰ امتیاز طبق آرای ممیزان و ارزیابان در هشتمین دوره 
آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومی ایران در ۲۵ تیرماه سال 

۱۳۹۸ و دریافت پنج ستاره، تقدیم می شود.«

فعالان  با  پناهی  غلامرضا 
اقتصادی اتاق بازرگانی اصفهان 
در خصوص رسیدگی و تسهیل 
و  صادرکنندگان  ارزی  امور 
دیدار  استان  این  واردکنندگان 
نقل  به  اعتبار  گزارش  به  کرد. 
از روابط عمومی بانک مرکزی، 
وی با تاکید بر اینکه با توجه به 
توانمندی فعلی کشور می توانیم 
تجارت خارجی بدون نفت داشته 
باشیم، گفت: هدف اصلی ما این 

است که وابستگی اقتصاد را به نفت کم کنیم و این امر منوط به 
کاهش وابستگی تجارت خارجی به نفت، کسب درآمد صادراتی 
و ایجاد تنوع در درآمدهای صادراتی است. معاون ارزی بانک 
مرکزی با تاکید بر اینکه صادرات بدون ارزآوری برای اقتصاد 
بی فایده است، خاطر نشان کرد: ارز حاصل از صادرات باید در 
چرخه اقتصاد به کار گرفته شود و نیازهای اولویت دار کشور را 
پوشش دهد. وی همچنین در خصوص همکاری بیش از پیشِ 
بخش دولتی و خصوصی برای پویایی روزافزون اقتصاد کشور 
ابراز امیدواری کرد و افزود: شرایط کشور خوب است ، وضعیت 
بازارها نیز ثبات بیشتری پیدا کرده و اوضاع اقتصادی به سمت 
بهبود در حرکت است. فعالان اقتصادی استان اصفهان نیز در 
این نشست ضمن تشکر از همراهی و مساعدت بانک مرکزی در 
امور ارزی به بیان مسائل و مشکلات، شبهات در خصوص قوانین 
و بخشنامه های مرتبط با صادرات و واردات کالا، چگونگی رفع 
تعهدات ارزی، چگونگی تخصیص ارز دولتی به کالاها پرداختند. 
رییس کل بانک مرکزی در سفر هفته گذشته خود به استان 
اصفهان به فعالان اقتصادی آن استان وعده داده بود در تهران و 
با حضور مدیران ارزی بانک مرکزی جلسه ای با هدف رسیدگی 

به مسائل ارزی آنها برگزار شود.

فوق العاده،  به طور  عادي  مجمع  برگزاري  با 
اعضاي جدید هیات  مدیره بانک اقتصادنوین 
به طور  عادي  عمومي  شدندمجمع  مشخص 
فوق العاده بانک اقتصادنوین عصر روز دوشنبه 

مورخ ۳۱ تیرماه ۱۳۹۸ برگزار شد و اعضاي جدید هیات مدیره 
این بانک مشخص شدند.

به گزارش روابط عمومي بانک اقتصادنوین، در این مجمع که 
با حضور بیش از ۵۱ درصد سهامداران این بانک و پس از اخذ 
مجوز سازمان بورس اوراق بهادار برگزار شد، اعضاي اصلي و 

علي البدل هیات  مدیره بانک انتخاب شدند.
گفتني است اسامي اعضاي هیات مدیره منتخب پس از تائید 
صورتجلسه مجمع عادي به طور فوق العاده توسط بانک مرکزي 

جمهوري اسلامي ایران اعلام خواهد شد.

با حکمی از سوی حمید فرهنگ 
ارتباطات  شرکت  مدیرعامل 
سیار، مدیرکل جدید ارتباطات 

همراه اول منصوب شد.
اداره کـــل ارتباطات شرکــــت 
کرد  اعلام  ایران  سیار  ارتباطات 
هفته قبل در مراسمی کیومرث 
حاجی رحیمیان به عنوان مدیرکل 
جدید ارتباطات همراه اول حکم 
خود را دریافت کرد و از زحمات 

شاهین آرپناهی در این سمت تقدیر شد.
حاجی رحیمیان از مدیران دانشگاه آزاد اسلامی، فعال رسانه ای 
کشور، دانشجوی دکترای مدیریت رسانه و همچنین از اساتید 

دانشگاه در حوزه ارتباطات و رسانه بوده است.



سکه و ارز

قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۴/۱۵۰/۰۰۰سکه طرح قد                    یم
۴/۲۰۰/۰۰۰سکه طرح جد                    ید                    

۲/۳۱۲/۰۰۰نیم سکه
۱/۴۸۲/۰۰۰ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

۱۲/۴۳۰د                    لار
۱۳/۸۴۳یورو
۱۵/۰۲۱پوند                    

۹ مرداد روز اهدای خون 
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 دستور رئیس جمهور به ۴ وزیر
برای پیگیری تخلفات ارزی

عبدالناصر همتی با ارسال نامه ای به حسن روحانی، رئیس جمهوری اسلامی 
ایران، اسامی افراد و مجموعه هایی که با تائید دستگاه های دولتی اقدام به ثبت 
سفارش و دریافت ارز ۴۲۰۰ تومانی از بانک مرکزی کرده اند، اما هنوز کالای 

مورد نظر را به کشور وارد نکرده اند اعلام کرد.
عبدالناصر همتی با ارسال نامه ای به حسن روحانی، رئیس جمهوری اسلامی 
ایران، اسامی افراد و مجموعه هایی که با تائید دستگاه های دولتی اقدام به ثبت 
سفارش و دریافت ارز ۴۲۰۰ تومانی از بانک مرکزی کرده اند، اما هنوز کالای 

مورد نظر را به کشور وارد نکرده اند اعلام کرد.
در این نامه به رئیس جمهور تاکید شده است: وفق قوانین و مقررات ذیربط 
بانک های عامل نسبت به معرفی گیرندگان ارز های مزبور به سازمان تعزیرات 
ارز  برگشت  عدم  و  مقرر  کالا ظرف مدت  واردات  عدم  در صورت  حکومتی 

دریافتی اقدام می نمایند.
همچنین رئیس جمهور نیز در پی نوشت این نامه به صراحت خطاب به چهار 
وزیر کابینه خود دستور داده که فوراً پاسخ دهند که چرا چنین تخلفی رخ 

داده است؟
متن نامه رئیس کل بانک مرکزی خطاب به رئیس جمهور به این شرح است:

حضرت حجت الاسلام والمسلمین جناب آقای دکتر حسن روحانی
ریاست محترم جمهوری اسلامی ایران

موضوع: تأمین ارز کالا های اساسی و دارو بانک مرکزی در سال ۱۳۹7
پیشنهاد: اهتمام ویژه وزارتخانه های ذیربط در پیگیری تعهدات ارزی ایفا نشده 

دریافت کنندگان ارز واردات دارو و کالا های اساسی
با سلام و احترام

همانگونه که استحضار دارند تأمین به موقع و مکفی کالا های اساسی و دارو به 
لحاظ نقش و اهمیت استراتژیک آن در سبد کالا های خانوار، همواره از جایگاه 
و اهمیت ویژه ای در برنامه و اقدامات دولت محترم و متعاقب آن، بانک مرکزی 
برخوردار بوده است. به گونه ای که تخصیص و تأمین ارز مربوطه در سال های اخیر، 
همواره با نرخ های ترجیحی صورت پذیرفته است. این موضوع )تأمین ارز کالا های 
اساسی و دارو در سال ۹7( با توجه به شرایط ویژه کشور، تشدید تحریم های 
یکجانبه از جانب دولت آمریکا و تحدید صادرات و مانع ارزی کشور، محدود و 
بسته شدن کانال های بانکی اهمیتی دوچندان یافته و این بانک مدیریت تقاضای 
ارز را در اولویت اول برنامه ها و اقدامات اجرایی خود قرار داد و در این ارتباط با 
برگزاری جلسات متعدد، با دستگاه های متولی تائید تخصیص ارز برای این کالا ها 
یعنی وزارت جهاد کشاورزی، وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و وزارت 
صنعت، معدن و تجارت )متولی اصلی ثبت سفارش واردات کالا( و تشریح وضعیت 
منابع و ذخایر ارزی کشور و انجام هماهنگی های لازم و تأمین سهمیه ارزی هر 
یک از دستگاه های متولی در راستای مدیریت تقاضای ارز اقدام نمود. حال علی رغم 
تمام تلاش های به عمل آمده و تخصیص و تأمین ارز برای واردکنندگان مورد 
تائید دارای ثبت سفارش، دستگاه های یاد شده متأسفانه حسب اطلاعات سامانه 
رفع تعهد ارزی این بانک، به نظر می رسد بخش قابل توجهی از تعهدات ارزی 
مربوط به ورود کالا به کشور، علی رغم تأمین ارز و انقضای مهلت قانونی به صورت 
رفع تعهد نشده، بوده و اسناد و مدارک سالیانه مبتنی بر ورود و ترخیص قطعی 
کالا های مورد اشاره در سامانه به ثبت نرسیده است. با عنایت به مراتب فوق و 
ضمن ارسال لیست پیوست حاوی اطلاعات میزان ارز های تأمین شده و تعهدات 
ارزی ایجاد و ایفا نشده برخی از واردکنندگان مربوطه، خواهشمند است دستور 
فرمائید با وزارتخانه های یاد شده ضمن اهتمام و توجه جدی به ورود به موانع کالا 
به کشور، پیگیری و اتخاذ تدابیر ویژه نسبت به ترغیب واردکنندگان مزبور جهت 
تسریع در واردات کالا های یاد شده، اقدامات لازم به عمل آورند. بدیهی است وفق 
قوانین و مقررات ذیربط، بانک های عامل نسبت به معرفی گیرندگان ارز های مزبور 
به سازمان تعزیرات حکومتی در صورت عدم واردات کالا ظرف مدت مقرر و عدم 

برگشت ارز دریافتی اقدام می نمایند.

و  صنعتی  گروه  بنیانگذار  سلطانی  مرتضی 
پژوهشی زر در مراسم تجلیل از صنعتگران البرز و در 
حضور دکتر علی لاریجانی که در سفر به استان البرز از 
گروه صنعتی و پژوهشی زر به عنوان مجتمع تولیدی 
توانمند استان بازدید کردند. اظهار کرد: » دوستان 
تولیدکننده ام در این مراسم به مشکلات اشاره کردند 
و پیشنهاداتی ارائه دادند. به درستی بدانیم کسی که 
امروز میزبان ایشان هستیم، آقای دکتر لاریجانی در 
مسند تصمیم گیری ملی کشور با مشکلات تولید و غیر 

تولید زندگی می کنند.«
سلطانی در این سخنرانی نقش تولیدکنندگان در 
موثر  کشور  صنعت  وری  بهره  و  سازی  تصمیم  عرصه 
برشمرد و اظهار کرد: »تولیدکنندگان در گفتمان های 
پیشنهادی موثر به عنوان تصمیم سازان عرصه تولید قادر به 
ارائه پیشنهادات موثر بری تصمیم گیری مسئولان هستند. 
زیرا تولیدکننده کسی است که ادبیات تولید را می داند و 
در این شرایط سخت سرسختانه کار می کند. ما بهتر از هر 
کسی می دانیم اگر 1۰ میلیارد تومان را سپرده بانک کنیم، 
مشکلی نخواهد داشت و بدون نظارت و مداخله ای می توان 
در ماه ۲۰۰ میلیون تومان سود از آن دریافت کرد و نیازی هم 
به کسی نخواهیم داشت. این درحالیست که بار این اقدام 

فقط خانه خود را آباد کرد کرده ایم.
دارنده نشان امین الضرب)کارآفرین برتر( تاکید کرد: 
»شما در سرزمینی زندگی می کنید که کسانی برای دفاع از 
آرمان ها و شرف به خارج از مرزها می روند و دشمن کثیف 
داعش، سر اینها را می برد و فرزند سه ساله او دردمند می 
کند. در این موقعیت شما تولید کنندگان برنامه تان 
چیست که این بچه ۲۰ سال دیگر از شما کار می خواهد؟ ۲۰ 
سال آینده ما باید برای فرزند شهید حججی شغل درست 
کنیم. آیا باید ما هم تسلیم مشکلات شویم؟ یا تهدیدات را 

به فرصت تبدیل کنیم.«
این کارآفرین در جمع صنعتگران با تاکید بر این نکته 
که من اگر یک سلول از شهید حججی و همتی ها در 
وجود داشته باشم، مگر می توانم برای ارتقای نام 
کشورم کوتاه بیایم، گفت: »من؛ مرتضی سلطانی 
فرزند فقر هستم. در قلعه مبارک آباد قم به دنیا 
آمده ام. در اینجا می خواهم خاطره ای را 
با شما در میانم بگذرام. آن ایام از 
ستا  و ر

برای ما نان می آوردند و ما ماهانه مصرف می کردیم. من 
هفتساله بودم که چند روز نان سنگک هوس کرده بودم و 
چندبار از مرحوم مادرم خواستم که برایم بخرد او که مشغول 
گیوه چینی بود گفت: پسرم برو تلاش کن کار کن روزی می 
شود که اگر درست کار کنی هزاران نفر سر سفره تو 
بنشینند. من  امروز افتخار این را دارم که ده هزار و سیصد 
نفر در هلدینگ زر مشغول به کار هستند. یعنی من اگر یک 
سلول از عظمت وجود شهید همت و حججی ها در وجودم 
داشته باشم، مگر می توانم کوتاه بیایم؟ ما اگر همدلی و 
توانمندی ها را توجه بدهیم نیروی انسانی را با عشق و توکل 

بپذیریم. مگر می شود تسلیم مشکلات شویم؟
سلطانی افزود: » نظارت های جزیره ای با فرهنگ 
سازی درست می شود. شما در جامعه ایران زندگی می 
کنید. با تفکر و رفتار آن آشنا هستید. می گویند از یک حدی 
بزرگ تر شوی تو را می زنند. من یک کار درست را با هزاران 
مهندسان توسعه گرا و پیشرو و تحقیق و تو سعه پژوه را 
متوقف کنم که می ترسم؟ پس کار می کنم و تمام وجودم را 
هم می گذارم. هلدینگ زر که من بنیانگذار آن هستم با 1۷ 
شرکت در زمینه های خدماتی فنی لجستیکی تولیدی آی تی 

فعال است. با افتخار چهار ذینفع دارم من و پسرم آرش 
سلطانی و دو برادر زاده ام محسن و مهدی امینی و با همدلی 
و عشق در کنار هم برای سرزمینمان کار می کنیم. برند زر از 
اول انقلاب فعالیت خود را آغاز کرده است و اکنون ۴۰ سال 

سابقه حضور در صنعت کشور را دارد.«
وی با پاسخ به این پرسش که برخی از او می پرسند، 
فرمول موفقیتت کجاست؟، ادامه داد: فرمول کار اینجاست 
سهم نیروی انسانی را بالای نود درصد در بهره وری می دانم. 
اگر همه تکنولوژی روز دنیا را به کار بگیری سهم آن کمتر از 
ده درصد است. محوریت این فرایند را تحقیق و توسعه 
تشکیل می دهد که قلب و تفکر تشکیلات است. به امید 
ما  همبستگی  شد  برابر  صد  اگر  ها  دشمنی  که  روزی 
تولیدکنندگان هم بیشتر و با توکل و همدلی این مزیت ها و 
توانمندی ها در راه توسعه ایران عملیاتی و ایران را فخر جهان 

کنیم.«
این کارآفرین از کشور ایران به عنوان بهشت سرمایه 
گذاران یاد کرد و با اشاره به فعالیت های صنعتی مبتنی بر 
دانش گروه صنعتی زر، توضیح داد: » من به عنوان مرتضی 
سلطانی که سرباز صنعت سرزمینم هست؛ چرا که ایران 

با وجود همه مشکلات، بهشت سرمایه گذاران 
است. بنده و خانواده بزرگ صنعتی زر این افتخار را 

داریم که در شهر هشتگرد استان البرز پالایشگاه غلات 
زر را به بهره برداری برسانیم و در حال احداث مگا پروژه 
کانفکشنری باشیم. خبر خوبی برای شما دارم. ایمپلنتی که 
اینجا اجرا شده برای اولین بار ذرت را تبدیل به »های 
جایگزین شکر کرده  مایع(  )قندطبیعی  فروکتوز55« 
است. در حال حاضر مصرف این ماده غذایی در کشور 
دو و نیم میلیون تن است. گروه زر توان و تکنولوژی بالایی 
که دارد تا کنون توانسته 6۰۰ هزار تن از این میزان تامین 
کند و ظرفیتی بالغ بر یک میلیون و هفتصد هزار تن از آن 
نیاز به تامین دارد. ضمن اینکه سالانه چند درصد هم به 

این نیاز افزوده می شود. «
سلطانی با اشاره به نقش آفرینی جوانان در پیشرفت 
صنایع ایران، گفت: » جوانان دانش بنیان ایران در زمینه 
مهندسی، دوش به دوش مهندسان امریکایی فعالیت می 
کنند. اما باید بستر مناسب برای این عزیزان فراهم شود و 
در مسیر درست دانش قرار گیرند. آن وقت اینجا گلستان 
فرصت هاست. هنر مهندسی ما در کشور جلوتر از کارهای 

دیگر است از خاورمیانه که حتما جلوتر است.
وی ادامه داد: »گروه صنعتی زر قادر با احداث پالایشگاه 
غلات زر قادر به بهره برداری از این صنعت شده است. 
اسناد بومی سازی این پروژه را مهندسان ایرانی خودمان 
ارائه کرده اند و اکنون هر گروه مهندسی که تصمیم گرفتند 
وارد این عرصه شوند، ما درباره ظرفیت، کیفیت تولید، 
تحقیق و توسعه و تولید می توانیم به آنها کمک کنیم و این 

طرح را با دانش بومی اجرا کنیم.«
بنیانگذار گروه صنعتی زر، خلق فضای تعاملی را در میان 
تولیدکننده راهکاری برای همبستگی صنعتگران و رونق تولید، 
دانست و گفت: »دوستان یادمان باشد ما تولیدکننده هستیم، 
ادبیات تولید در همه جای دنیا متفاوت از یکدیگر و همراه با 
مشکل است. مشکلاتی در دو بخش؛ مشکلات درون بنگاه 

یعنی بهای تمام شده، کیفیت توجه به نیروی انسانی و 
ارتباطات . مشکلات بیرون بنگاه که دست ما نیست، 

اما می توان با تعامل، تفکر، برنامه درست و با وجود 
بدون  هم  را  بیرون  مشکلات  درون،  مشکلات 

کشیدن دیوار بین دولت و مجلس در ایجاد 
یک فضای تعاملی بسیار صمیمانه، کاهش 

داد. «

من مرتضی سلطانی فرزند فقـر هستم 
بنیانگذار گروه صنعتی و پژوهشی زر 


